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یک سال فاصله تا واکسیناسیون ۸۰ درصدی
    صفحه 4

یادداشت روز

رویداد | 2

گره هایی که با دست باز 
می شوند نه با دندان

حسن روانشید 

تاکنون تمام واکسن ها واکسن های مجوز گرفته در برابر کرونا اثربخش بوده اند

 تاکنون ۲۰ درصد جمعیت در کشور و استان اصفهان به ویروس کرونا مبتلا شده و هنوز ۸۰ درصد جمعیت کشور ایمن نیستند، ویروس کرونا نشان داده قصد رها کردن 
جمعیت را ندارد، بنابراین تنها راه برون رفت از اپیدمی، ایمن شدن جمعیت و تنها راه ایمن شدن نیز واکسیناسیون عمومی است

رویداد | صفحه 2

اصفهان | صفحه 3

ورزش | صفحه 7

نوبت اول

محسن علیخانی کوپائی- شهردار کوهپایه

شهرداری کوهپایه در نظر دارد نسبت به واگذاری بهره برداری جایگاه CNG شهر کوهپایه از 
طریق آگهی مزایده به شرکتهای واجد شرایط و به مدت یک سال اقدام نماید. 

کلیه شرکت کنندگان باید دارای صلاحیت، دانش فنی، تجربه و دارای تاییدیه از شرکت پالایش 
 ،CNG و پخش مواد نفتی ایران در رابطه با موضوع فعالیت »صنایع نفت و گاز، سازنده تجهیزات
قرارداد نگهداری و تعمیرات و یا نمایندگی مجاز از سازندگان مجاز CNG« بوده و همچنین دارای 
توان مالی و ظرفیت مناسب جهت اجرای موضوع قرارداد باشند. متقاضیان میتوانند جهت دریافت 
اسناد مزایده و دریافت مشخصات فنی پروژه از تاریخ 1400/01/06 لغایت  1400/01/21 به 

شهرداری کوهپایه مراجعه نمایند. 
م الف: 1115964

نوبت اولآگهی مزایده

ورزش | صفحه 7

اصفهان | صفحه 3

اقتصاد | صفحه 6

چهلستون | صفحه 8

هیچ کس نمی تواند به 
سپاهان ضربه بزند

معاون اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان اصفهان:

 محدودیتی 
برای خروج خودروها 

نیست

در آماده سازی سطح شهر برای استقبال از 
هفته اصفهان صورت می گیرد؛

اجرای 5 المان ویژه 
شهری در سراسر شهر

 امدادرسانی
  هلال احمر اصفهان
  به 5۰۸ حادثه دیده

 در نوروز ۱۴۰۰

سبزپوشان اصفهانی سال جدید را با بازی 
مقابل نفت آبادان آغاز می کنند

۱۴۰۰ سرنوشت ساز برای 
ذوب آهن

رکورد تولید 7 میلیون تن تختال 
 و ۱۰ میلیون تن فولاد 

در فولاد مبارکه

ثبت میش چینی مهاباد 
اردستان در میراث 

ناملموس کشور
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پایگاه خبری اصفهان امروز آنلاین
esfahanemrooz.ir

 بی تفاوتی شهروندان به 
 محدودیت های کرونایی
ســتاد اســتانی مقابلــه بــا کرونــا محدودیت هایــی را بــرای روزهــای ۱۲ و ۱۳ فروردیــن 
ــیه  ــتان ها، حاش ــا، بوس ــه پارک ه ــت ورود ب ــه آن ممنوعی ــه از جمل ــت ک ــر گرف در نظ
زاینــده رود و دیگــر مناطــق گردشــگری شــهر بــود، امــا متأســفانه برخــی از مــردم بــه 

محدودیت هــای وضــع شــده توجهــی نکردنــد.

ــن  ــون ت ــش از ۷ میلی ــد بی ــورد تولی ــه رک دســت یابی ب
ــولاد  ــن ف ــون ت ــی و ۱۰ میلی ــه اصل ــال در کارخان تخت
خــام در گــروه فــولاد مبارکــه لبیــک جانانــه ای بــود بــه 

خواســته قلبــی مقــام معظــم رهبــری.

روزنامه ای برای زندگی

چالش سفرهای نوروزی ۱۴۰۰
    صفحه 8

    صفحه 6

دیدگاه

در انتخابات به چه کسی باید 
رأی بدهیم؟

ناصر حسینی منجزی

یادداشت روز

رویداد | 2

نظام آموزشی سدی پیش روی 
ازدواج

حسن روانشید 

تأثیرات بحران شیوع کرونا بر صنعت گردشگری عمیق تر می شود

صنعت گردشگری در اصفهان رو به افول بوده و این در حالی است که برنامه ریزان هنوز اندر خم یک کوچه مانده اند و در کمتر از ۱۰ روز مانده به پایان سال تصمیم 
جامعه | صفحه 4قطعی برای میزبانی سفرها نگرفته اند

ورزش | صفحه 7

اصفهان | صفحه 3

جامعه | صفحه 4

اصفهان | صفحه 3

اقتصاد | صفحه 6

رویداد | صفحه 2

 آزادی ۱۰۰ زندانی 
در شب مبعث به همت 

خیری از اصفهان

پیش بینی جانمایی 
دومین پایگاه اورژانس 

هوایی در اصفهان

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان خبر داد:

 فعالیت هتل ایمن
 در اصفهان

در آستانه چهارشنبه آخر سال انجام می شود؛

استقرار آتش نشانان 
در نقاط مختلف شهر 

اصفهان

عبور طلایی پوشان اصفهانی از سد حریف 
رفسنجانی به سختی میسرشد

 فرار پردردسر سپاهان 
از کوره مس

با حضور شهردار اصفهان صورت گرفت؛

راه اندازی سامانه خرید 
اینترنتی از بازارهای 

کوثر و گل و گیاه

انتقال آب خلیج فارس به 
اصفهان منجر به پایداری 

زاینده رود می شود
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 دست یابی به ركورد روزانه
 140 ذوب در فولاد مباركه

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: آغاز عملیات 
اجرایی طرح انتقال آب خلیج فارس به اصفهان می تواند علاوه 

بر تقویت آبخوان ها به پایداری زاینده رود منجر شود. 

م الف: 862030

شركت مناقصه گذار:شرکت برق منطقه اي اصفهان

مبلغ تضمينموضوع مناقصهشماره مناقصه
شرط ورودشرکت در مناقصه )ريال(

99۰/۱۰۱8

گروه 
یک

نگهداری و تعمیرات پست های انتقال و فوق توزیع 
نیروی برق تحت بهره برداری شرکت برق منطقه  ای 
اصفهان در سال ۱4۰۱ -  ۱4۰۰ )گروه ۱ – حوزه انتقال 

نیرو مرکز اصفهان(

4.۰3۰.۰۰۰.۰۰۰
داشتن حداقل رتبه 5 نیرو 
از سازمان مدیریت و برنامه 

ریزی کشور
گروه 

دو

نگهداری و تعمیرات پست های انتقال و فوق توزیع 
نیروی برق تحت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
اصفهان در سال ۱4۰۱ -  ۱4۰۰ )گروه 2 – سه حوزه 

انتقال نیرو شمال اصفهان ، غرب اصفهان و چهارمحال 
و بختیاری(

6.489.۰۰۰.۰۰۰

نوع تضمين شــركت در مناقصــه: ضمانتنامه معتبــر يا فيــش واريز وجه نقد به شــماره شــبا 
IR 330100004101101430230298 نــزد بانک مرکزي مطابق جدول فوق به نام شــرکت برق 

منطقه اي اصفهان
نحوه دريافت و تحويل اســناد: کليه مراحل برگــزاري مناقصه از دريافت و تحويل اســناد تا مبادله 
 www.setadiran.ir قرارداد، با مراجعه به »ســامانه تدارکات الكترونيكي دولت)ســتاد(« به آدرس 
امكانپذيــر خواهد بود. تماس با کارفرما، در صورت لزوم در ســاعات اداري روزهاي کاري با شــماره 

)031-36270820
مهلت دريافت اسناد: از ساعت 10:00 صبح روز يكشنبه مورخ 1399/12/24 لغايت ساعت 14:00 

روز پنجشنبه مورخ 1400/01/19
مهلت و محل تحويل پاكات:  نســخه الكترونيكي کليه مدارك و مستندات؛ بايستي حداکثـــر تا ساعت 
14:00 روز دوشــنبه مورخ 1400/01/30 در ســامانه تدارکات الكترونيكي دولت)ستاد( بارگذاري و 
نســخه فيزيكي)پاکت الف( آن نيز در موعد مذکور به آدرس: اصفهــان، خيابان چهارباغ بالا، دبيرخانه 

شرکت برق منطقه اي اصفهان تحويل گردد.
زمان و محل بازگشايي پاكات مناقصه: ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه مورخ 1400/01/31- سالن 

کميسيون معاملات ساختمان معاونت مالي و پشتيباني شرکت برق منطقه اي اصفهان
شرايط مناقصه:  

1 - ساير شرايط و اطلاعات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج مي باشد.
2 - به پيشنهادهايي که فاقد تضمين يا امضاء، مشروط و مخدوش بوده و يا پس از انقضاء مدت مقرر در 

آگهي واصل شود ترتيب اثر داده نخواهد شد.
ضمناً مي توانيد اين آگهي را در سايت هاي اينترنتي مشاهده کنيد

www.setadiran.ir         http://iets.mporg.ir       www.tavanir.org.ir       www.erec.co.ir
م الف: 1112406

آگهي مناقصه عمومي با ارزيابی فشرده شماره 990/1018 
 ) شماره 2099001188000070 و 

2099001188000071 در سامانه ستاد(  

روابط عمومي شرکت برق منطقه اي اصفهان 

نوبت اول
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نوبت دوم
شمار  گفت:  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
جمعه  به  منتهی  شبانه روز  در   ۱۹- کووید  بیماران  فوت 
شهرستان های این استان به غیر از کاشان و آران و بیدگل 
۲ رقمی شد و از بین ۱۹ مرگ قطعی و مشکوک به ۱۰ مورد 

قطعی رسید.
داشت:  اظهار  ایرنا  با  گفت وگو  در  روز جمعه  نجیمی  آرش 
پیش تر و در روزهای گذشته شمار جان باختگان این بیماری 
در استان یک رقمی بود که با افزایش شمار مبتلایان میزان 

فوتی ها هم بیشتر شده است. 

وی ادامه داد: در ۲۴ ساعت گذشته یک هزار و ۴۱۸ نفر دیگر 
 در ۲۲ شهرستان استان به بیماری کووید -۱۹ مبتلا شده اند.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خاطرنشان کرد: در 
شبانه روز گذشته سه هزار و ۶۳۳ نمونه گیری از افراد مشکوک 

مبتلا به این بیماری ویروسی در استان انجام گرفت.
نجیمی با بیان اینکه در یک روز اخیر ۱۶۵ بیمار در بیمارستان ها 
بستری شدند تصریح کرد: تعداد کلی بیماران بستری شده در 
مراکز درمانی استان ۹۰۹ نفر است. وی با اشاره به اینکه در 
روز گذشته تاکنون ۱۳۰ نفر از مراکز درمانی استان مرخص 

شدند گفت: موارد بستری در بخش ICU )مراقبت های ویژه( 
۱۳۴ نفر است. اکنون مجموع جان باختگان کووید -۱۹ در 
کشور به ۶۲ هزار و ۷۵۹ نفر و جان باختگان این بیماری به ۶۲ 

هزار و ۷۵۹ نفر رسیده است.
در حال حاضر ۳۲ شهرستان قرمز و ۸۵ شهرستان نارنجی 
هستند و بر اساس مصوبات ستاد ملی مقابله با کرونا مسافرت 
»از« و »به« شهرهای با وضعیت قرمز و نارنجی، ممنوع است، 
همچنین ۲۷۲ شهرستان در وضعیت زرد و ۵۹ شهرستان در 

وضعیت آبی قرار دارند.

معاون کل وزارت بهداشت نحوه فعالیت و حضور کارمندان 
 در شهرهای نارنجی و قرمز از ۱۴ فروردین را توضیح داد.
وزارت  کل  معاون  حریرچی  ایرج  فارس،  گزارش  به   
که  شهرهایی  بندی  رنگ  وضعیت  به  اشاره  با  بهداشت 
بهداشتی  به دستورالعمل های  توجهی  بی  دلیل  به  اخیراً 
با طغیان بیماری مواجه شده و تغییر رنگ به نارنجی و 
مناطق  در  اجرایی  دستورالعمل های  گفت:  داده اند،  قرمز 
مختلف از جمله شهرهای نارنجی و قرمز منتشر شده است 

کروناست. با  مقابله  ملی  ستاد  نامه مصوب  شیوه  این   و 
معاون کل وزارت بهداشت بیان کرد: در شرایط کنونی و بر 
اساس آخرین مصوبات ستاد ملی کرونا در مناطق نارنجی 
یک سوم کارمندان مشاغل ضروری و مهم باید به صورت دور 
کاری کارهای محوله را انجام دهند؛ سایر ادارات هم باید نیمی 
 از کارمندان به صورت دورکاری کارهای خود را انجام دهند.
ادارات  کارمندان  حضور  نحوه  خصوص  در  حریرچی 
آخرین  اساس  بر  افزود:  قرمز  شهرهای  و  مناطق  در 

ادارات  در  مناطق  این  در  کرونا  ملی  ستاد  دستورالعمل 
نصف  به  کارمندان  حضور  ضروری  خدمات  ارائه دهنده 
به صورت  باید  کارمندان  و یک دوم  پیدا می کند  کاهش 
نحوه  البته  دهند  انجام  را  مربوطه  کارهای  دورکار 
 دورکاری کارمندان با موافقت مدیر هر قسمت خواهد بود.

وی اظهار کرد: در شهرهای قرمز و در سایر اداراتی که 
کارمندان  سوم  دو  می دهند،  ارائه  غیرضروری  خدمات 

به صورت دورکار کارهای مربوطه را باید انجام دهند.

 شمار جان باختگان روزانه کرونا در اصفهان دورقمی شد

 اعلام برنامه حضور کارمندان در شهرهای نارنجی و قرمز

اصفهان | صفحه 3

 افزایش بسیار نگران کننده 
آمار ابتلا به کرونا در اصفهان؛

روند شناسایی مبتلایان 
به کرونا تصاعدی است



  ۲i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4036 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 فروردین   14  | شنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
     بی توجهی تاکی؟! قسمت ۱793  خبر کوتاه

گره هایی که با دست باز 
می شوند نه با دندان

اقتصـاد کلان  بـه  گـذرا  روانشـید|نگاهی  حسـن 
کشـور طـی یـک قـرن گذشـته ایـن تأسـف و تألـم را با 
خـود دارد کـه انگار دسـت هایی مرمـوز در پشـت پرده ها 
تـلاش می کننـد تـا هرگـز نتوانـد روی پای خود بایسـتد 
و همچنـان خـام فـروش باقـی بمانـد. اگرچـه از بـدو 
انقـلاب اسـلامی یعنـی درسـت از بهمن مـاه ۵۷ کلیـد 
عبـور از ایـن بحـران فراگیـر کـه جرقـه اول آن در دوران 
تأسـف بار حکومـت قاجـار زده شـد و همچنـان تـا پایان 
تسـلط پهلوی هـا ادامه داشـت، سـرعت گرفت امـا هنوز 
هـم سـایه بعضـی از سـنت های به جامانـده از گذشـته بر 
اقتصـاد کشـور سـنگینی می کنـد و ازجملـه می تـوان به 
صنعـت سـنگ اشـاره کـرد کـه علی رغـم وجـود معادن 
بکـر و فـراوان و امکانات لازم فنـی و صنعتی و همچنین 
شـرکت های دانش بنیـان هنـوز هـم در خـم اول کوچـه 
ایـن سـنت ها در جـا می زنند! کشـور چین بارهـا تلویحی 
از ایران خواسـته اسـت تا امتیـازات معادن از این سـرمایه 
ارزشـمند را بـه دسـت آورد که خوشـبختانه با هوشـیاری 
نهادهـای تصمیـم گیـر ایـن اتفـاق نیفتـاده امـا اقدامـی 
هـم بـرای بهـره وری از ارزش افـزوده آن صـورت نگرفته 
اسـت که معلـوم نیسـت چه دسـت های مرموزی پشـت 
آن واقـع شـده که اجـازه نمی دهند پای جوانان بااسـتعداد 
همـراه بـا تحصیـلات عالیـه در این زمینـه با اسـتفاده از 
دانسـته های خـود و تجربیـات متولیـان ایـن صنعـت بـه 
سـاخت یا مهندسـی معکوس دسـتگاه های برش دقیق و 
صیقـل کـردن سـنگ در داخل کشـور باز شـود. حالا این 
وظیفـه معاونت علمی ریاسـت جمهوری اسـت تـا پس از 
گذشـت ۴۲ سـال و رکود شـکننده ای که این روزها دامن 
صنعـت ناقـص سـنگ را فرا گرفته، آسـتین را بـالا زده و 
بـا یـک اقدام انقلابـی و فراخـوان سـریع از دانش بنیان ها 
بخواهنـد تا به کمـک این بخـش از درآمد جایگزین نفت 
برونـد. صنایع مادر بجای متمرکز شـدن قسـمت اعظمی 
از وقـت و سـرمایه خـود را بـر روی مسـائل درجه سـه و 
پیش پاافتـاده ای چـون بازی های ورزشـی ازجملـه فوتبال 
کـه از وظایـف لاینفک و رسـمی وزارتخانـه ای به همین 
نـام اسـت چه بهتـر کـه بـر تعهـد خـود متمرکز شـوند و 
دانش بنیان هـا را بـه همـکار جهـت ایجـاد زیرسـاخت 
نماینـد.  فراخـوان  بیشـتر  هرچـه  بهـره وری  به منظـور 
سـال های متمـادی، کشـور در غـم از دسـت دادن مـاده 
اولیـه ای بـه نـام نفـت می سـوخت کـه چـرا نمی توانـد 
صدهـا محصـول حاصـل از آن را خـود بـه دسـت آورد و 
البتـه بـا مداومت و مقاومت متخصصان دلسـوز و شـاغل 
در ایـن صنعـت توانسـتند تـا حـدودی چالش را بـا ایجاد 
صنایـع عظیم پتروشـیمی حل وفصل کنند و امـروز نوبت 
صنایع سـنگین کشـور اسـت تا بـا همراهی شـرکت های 
مرحلـه  بـه  را  بکـر  معـادن  اولیـه  مـواد  دانش بنیـان 
ارزش افزوده برسـانند که گرانیت یکـی از این غربت هایی 
اسـت کـه در آفتاب می سـوزد. اینجـا خراسـان جنوبی در 
همسـایگی حرم هشـتمین سـتاره تابناک امت قرار گرفته 
کـه مهد آفتاب پرفروغ ایران و سـرزمین معادن ارزشـمند 
اسـت و فاصلـه ای کمتـر از هفـت کیلومتـری بـا کشـور 
افغانسـتان دارد. این روسـتا اگرچه چندان معروف نیسـت 
امـا سـهمی بـزرگ از کشـوری دارد کـه مقـام اول برای 
معـادن سـخت ترین سـنگ جهـان یعنـی گرانیـت را بـه 
خـود اختصـاص داده اسـت. تا همین ده سـال قبـل ایران 
عـلاوه بـر دارا بـودن رتبه نخسـت ذخایر معدنـی گرانیت 
مقـام اول صـادرات آن را نیـز داشـت کـه می توانسـت 
روسـتای مرزی خراسـان جنوبی بـا افغانسـتان ده کارگاه 
بـرش این سـنگ را به صورت شـبانه روزی و فعال داشـته 
باشـد که امروز تعـداد آن ها بـه دو کارگاه نیمه وقت تقلیل 
یافتـه اسـت تـا بـه طـور مقطعـی کار کننـد زیـرا کوهی 
عظیم از این سـنگ های به دسـت آمده از معـادن روی هم 
تلنبـار شـده و فاقـد مشـتری داخلـی و خارجی اسـت که 
دلایل رکود در کشـور افت ساخت وسـاز و در بیرون از آن 
قدیمـی و کهنـه بـودن دسـتگاه های برش داخلی اسـت 
کـه اگـر علـم و صنعـت بـه کمـک آن نشـتابد از دسـت 
خواهـد رفـت. نکتـه قابل توجـه و پشـت پـرده ایـن روند 
چیـزی نیسـت جـز دوگانگـی در اخذ مالیـات زیـرا تولید 
داخلـی از محـل مواد خام مسـتلزم پرداخت مالیات اسـت 
درحالی کـه صـادرات ایـن مـواد از پرداخت مالیـات معاف 

است.
 ادامه دارد

همکاری مردم اصفهان با طرح 
خانه نشینی در سیزده بدر

بنـا به گفتـه مدیرکل نظـارت و هماهنگـی معاونت خدمات 
شـهری شـهرداری اصفهان پیرو دسـتورالعمل ستاد کرونای 
اسـتان اصفهـان مبنـی بـر ممنوعیـت اسـتفاده از اماکـن 
تفریحـی و گردشـگری در روزهـای ۱۲ و ۱۳ فروردین مـاه، 
بسـیاری از شـهروندان اصفهانـی این موضـوع را موردتوجه 
قـرار دادند. بهـزاد حقانی به ایمنا گفت: نوارهـای زرد اطراف 
پارک ها و بوسـتان های سـطح شـهر که پنجشـنبه گذشـته 
توسـط برخی از افراد پاره شـده بود، بار دیگر توسـط عوامل 
مناطـق نصـب شـده امـا دیـروز شـاهد خالـی بودن سـطح 
پارک هـا از حضـور شـهروندان بودیم؛ همچنیـن اکیپ های 
خدمات شـهری مناطـق ۱۵ گانه و نـاژوان، کنترل و نظارت 
و فضای سـبز شـهرداری در سـطح شـهر حضور داشـتند و 
نظارت هـای لازم را انجـام دادنـد. پیـرو توصیه هـای مطرح 
شـده بسـیاری از شـهروندان امسـال نیز مانند سـال گذشته 
روز طبیعـت را بـه دلیـل شـرایط کرونایـی در منـزل ماندند 
تـا مانع شـیوع این ویـروس شـوند. او از شـهروندانی که به 
توصیه هـای اعـلام شـده مبنـی بـر مانـدن در خانـه در روز 

طبیعـت توجـه کردند، تقدیـر کرد.

هشدار مدیریت بحران 
اصفهان نسبت به وقوع طوفان 

لحظه ای
گروه رویداد: بنا به گفته مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان به دلیل ورزش باد شــدید در امروز  و فردا و احتمال 
وقوع طوفان و تندباد لحظه ای شهروندان بویژه از حضور در 

پارک ها و مجاورت ساختمان های نیمه کاره پرهیز کنند.
منصور شیشه فروش افزود: وزش باد شدید و وقوع تندباد 
لحظه ای طی روز شنبه در اکثر مناطق بویژه شرق، جنوب، 
شمال شرق و در برخی مناطق مرکزی همراه با گردوخاک 
و طوفان محلی همــراه خواهد بود. او ادامه داد: گرد خاک و 
کاهش دید و کیفیت هوا در شرق، شمال و مناطق مرکزی 
به همراه وزش باد نســبت شــدید در بعدازظهر روز جمعه 
خطراتی مانند سقوط درختان و اجسام را افزایش داد. بر همین 
اســاس رعایت اصول ایمنی در تردد در جاده ها، حفاظت از 
تأسیسات با استحکام بخشی به سازه های موقت، گلخانه ها، 
تابلوها و بنرهای تبلیغاتی، دکل های برق و پیشگیری از سقوط 
اجسام از ارتفاع بویژه در کارگاه های ساختمانی ضرورت دارد. 
شیشه فروش خاطرنشــان کرد: صعود نکردن به ارتفاعات، 
حفاظت از تأسیسات و محصولات کشاورزی و باغ ها در برابر 
تنــش دمایی و تندباد در یکی دو روز آینده باید جدی گرفته 

شود.
او تصریح کرد: احتمال ســوانح جــاده ای در محورهای 
اردســتان - نائین، محور جنوب و شهرضا و شرق اصفهان 
زیاد اســت. مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان 
درباره خطرات احتمالی در بخش کشاورزی گفت: استحکام 
نهال های تازه کشــت شــده در برابر باد، استحکام سقف و 
سازه  گلخانه ها، محافظت از کندوها، کنترل دما در سالن های 
مرغداری، آبیاری نکردن با هدف جلوگیری از سست شدن 
ریشــه گیاهان، قرار ندادن نهاده های کشاورزی روی زمین 
و جمع آوری شاخه های هرس شده از کف باغ ها به کاهش 

خطرات کمک می کند.
بر اساس اعلام هواشناسی اصفهان بیشتر مناطق استان 
در روز گذشــته افزایش ابر و وزش باد به نســبت شدید و از 
ســاعات بعدازظهر وزش باد شدید داشتند و امروز نیز وزش 

باد در بسیاری از مناطق همراه با تندباد لحظه ای خواهد بود.

ثبت ۱۱9 مورد جدید کرونا در 
منطقه کاشان

گروه رویداد: به گفته مدیر روابط  عمومی دانشــگاه علوم 
پزشکی کاشــان چهار بیمار کووید ۱۹ پس از سپری شدن 
هشت روز بدون جان باخته کرونایی با افزایش قابل توجه موارد 
بستری به یک باره در مرکزهای درمانی شهرستان ها کاشان و 

آران و بیدگل جان باختند.
مریم امیدی با بیان اینکه از پنجم فروردین تاکنون موارد 
فوتی ثبت نشده بود، افزود: از مجموع چهار کرونایی جان باخته 
در ۴۸ ساعت گذشته، سه نفر شامل یک مرد ۷۸ ساله و ۲ زن 
۶۹ و ۸۶ ساله از شهرستان کاشان و یک بیمار زن ۵۴ ساله 
از شهرستان آران و بیدگل هستند. او با اشاره به افزایش موارد 
بستری در ۲۴ ساعت گذشته از ۱۵۷ به ۱۶۸ مورد افزود: از این 
تعداد، ۱۵۷ بیمار در کاشان و ۱۱ نفر در آران و بیدگل تحت 
مراقبت و درمان قرار دارند. امیدی شمار موارد بستری بیماران 
کووید ۱۹ در بخش مراقبت های ویژه مرکزهای درمانی این 
منطقه را ۱۷ نفر اعلام و اضافــه کرد: ۱۵ نفر از بیماران در 
کاشان و ۲ نفر در آران و بیدگل بستری هستند. مدیر روابط 
عمومی دانشگاه علوم پزشــکی کاشان اظهار داشت: شمار 
آزمایش مثبت ویروس کرونا در شهرستان های کاشان و آران 
و بیدگل با ثبت ۱۱۹ مورد جدید به ۱۵ هزار و ۹۳۹ نفر رسید. 
او ادامه داد: در ۴۸ ساعت گذشته ۳۱ بیمار جدید حاد تنفسی 
در منطقه کاشان بستری شــدند که از این تعداد ۲۱ نفر در 
کاشان و سه نفر از توابع، یک نفر از آران و بیدگل با سن ۲۱ تا 
۸۶ سال و سه نفر از توابع با سن ۶۴ تا ۸۵ سال تحت مراقبت 
و درمان هستند. به گفته او، از اسفند ۱۳۹۸ تاکنون ۱۴۸ هزار 
و ۶۱۹ نفر به مرکزهای بستری، تشخیص سرپایی و درمانی 
شهرستان های آران و بیدگل و کاشان مراجعه کردند. به گفته 
او، در این مدت، ۹ هزار و ۱۱۲ بیمار حاد تنفسی نیز تاکنون از 
بیمارستان های کاشان و آران و بیدگل ترخیص شدند. مهدی 
دلاوری معاون بهداشتی و سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
کاشان چندی پیش با بیان اینکه شمار کرونای انگلیسی در 
این منطقه رو به افزایش اســت، گفــت: با توجه به گردش 
این نوع از ویروس کرونا در منطقه کاشان، به احتمال زیاد در 
روزهای آینده ویروس کرونای انگلیسی در منطقه غالب شود.

جمع آوری 5۲ چادر مسافرتی 
از سطح شهر

بنا به گفته مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری 
شهرداری اصفهان از ساعت هفت صبح روز ۱۰ فروردین ماه 
تا ساعت هفت صبح روز ۱۱ فروردین ماه ۱۴۰۰ تعداد ۵۲ چادر 
مسافرتی توسط نیروهای گشت ویژه این اداره کل در سطح 

شهر جمع آوری شده است.
حسن محمدحسینی با اشاره به فعالیت گشت های ویژه 
ستاد پیشگیری و رفع تخلفات شهری در اصفهان، به ایمنا 
گفت: در ارتباط با ساماندهی متکدی یک مورد گزارش شده، 
همچنین به پنج دست فروش از ساعت هفت صبح روز ۱۰ 
فروردین ماه تا ساعت هفت صبح روز ۱۱ فروردین ماه ۱۴۰۰ از 

سطح شهر جمع آوری شده است.
مسئول کارگروه نظم و انضباط شهری ستاد پیشگیری 
از کرونــا تصریح کرد: در این بــازه زمانی به هیچ مورد 
بازاریاب اسکان غیرمجاز گزارش نشده است. وی افزود: 
از ساعت هفت صبح روز ۱۰ فروردین ماه تا ساعت هفت 
صبح روز ۱۱ فروردین مــاه ۱۴۰۰ در ارتباط با راهنمایی 
خودرو مســافران و غیره )مطابق ضوابط( برای ۵۱ مورد 
اقدام شده است، همچنین ۱۸۹ پلاک غیر بومی مشاهده 

شده است.

خزانه دار شورای شهر اصفهان:

مدعی برقراری عدالت فضایی در شهریم

»اقداماتی که در کشــور چه در سطح کلانشهرها چه در 
سطح شهرهای کوچکتر و روستاها انجام می شود باید توسط 
رســانه ملی بازگو شود چون صداوسیما رسالت اطلاع رسانی 
دارد اما هر همکاری که تاکنون با مدیریت شهری شده، پول 

آن گرفته شده است.«
به گزارش ایمنا، سالی که گذشت، بحران های مشابهی 
را به شــهرهای کشور تحمیل کرد که علت اصلی آن شیوع 
کرونا بود. بســیاری از پروژه های شــهری به دلیل از رونق 
افتادن اقتصاد شهرها، کاهش درآمدهای شهرداری و افزایش 
قیمت ها از کار افتاد و مدیران شهری اذعان می کردند همین 
که هزینه های جاری را مدیریت کرده و خدمات شــهری به 
حد رضایت بخشی انجام می شود، عملکرد شهرداری مطلوب 
است. البته در بعضی شــهرها، روند توسعه شهری اگرچه با 
فراز و فرود مواجه بود اما متوقف نشــد و سیاست های مالی 
و فعالیت های عمرانی به جای توقف، منعطف تر شــد تا سال 
ســخت ۹۹ که سال برداشت هر آنچه مدیریت شهری دوره 

پنجم کاشته بودند نیز بود، به بهترین نحو بگذرد.
اصغر برشان، عضو هیئت رئیسه و خزانه دار شورای شهر 
اصفهان  آنچه در این یک سال بر مدیریت شهری گذشته را 

تشریح کرده که متن آن را در ادامه می خوانید:
Á  ســال 99 را برای مدیریت شهری اصفهان

چگونه ارزیابی می کنید؟
اگر بخواهیم سال ۹۹ را ملاک قضاوت در مورد مدیریت 
شــهری قرار داده و فارغ از دو یا سه سال قبل از آن در دوره 
پنجم ارزیابی کنیم، باید بگویم اتفاقاتی که در شهر افتاد، در 
نهایت مظلومیت اقتصادی و اجتماعی بود چون ما هر هفته 
شــاهد افتتاح و کلنگ زنی در نقاط مختلف شــهر بودیم اما 
نمی توانستیم به دلیل شیوع کرونا مانور و تبلیغاتی به صورت 
فیزیکــی روی آن انجام دهیم و تبلیغاتی هم اگر می شــد، 
محدود و در حد درج در رسانه ها انجام شد. به نظرم در ادوار 
شورای شهر، سال ۹۹ مظلومانه ترین سال برای شورا بود؛ از 
طرفی چالش هایی مانند ناآرامی های آبان ۹۸ نیز ضربه های 
سختی به شــهر زده بود و تبعات آن در گذشته گریبان گیر 
مدیریت شهری شد. از طرفی سال با وجود تمام دیدگاه ها و 
سلایقی که وجود دارد، همدلی خوبی میان شورا و شهرداری، 
سازمان ها و شرکت های وابسته بود که یقینا این همدلی عامل 
به ثمر رســیدن اقدامات بوده است. در سال ۹۹ با وجود تمام 
تنگناها، ابرپروژه های از قبل باقی مانده مانند سالن اجلاس، 
نمایشــگاه بین المللی و مترو با سرعت بیشتری پیش رفت؛ 
پروژه قطار شــهری به جای آنکه به تبع مشکلات اقتصادی 
کندتر شود، در خط دو بر اساس کنترل سیستمی و به اذعان 
کارشناسان فنی نسبت به گذشته پیشرفت قابل توجهی داشته 
اســت. سایر پروژه های نیمه کاره تا حد امکان با برنامه ریزی 
خوبی با پایان رســید یا تا پایان دوره پنجم می رســد؛ سالن 
گلســتان شهدا پس از یک دهه بهره برداری شد، ساماندهی 
اطراف گلستان شهدا نیز جدی تر دنبال شده که تنها گوشه ای 
از این پروژه هاست. در حوزه ترافیک نیز اتفاقات بزرگی افتاد، 
پروژه هایی که در شــورای پنجم برای این امر آغاز شده بود، 
یکی پس از دیگری در حال افتتاح شــدن است، پل آفتاب، 
خیابان تابان و آسمان و مجموعه تقاطع ها و پل های شهید 
ســلیمانی که همگی آغاز و پایانشــان در این دوره بود، یا 
بهره برداری شــده اند یا به زودی ایــن اتفاق می افتد. همواره 
گفته ایم که در یک اقدام جسورانه و با همه تنگناها، مدیریت 
شهری جرئت ورود به حلقه ترافیکی را پیدا کرد تا آینده شهر 
از تنگناهــا ترافیکی نجات پیدا کنــد؛ حدود ۴۶ کیلومتر آن 
در کلانشــهر اصفهان بوده و بخشی از آن بهره برداری شده 
است. تمام همت شــورا بر این بوده که برای تکمیل رینگ 
چهارم، مشارکت سایر شــهرهای ذی نفع را جدی پیگیری 
کند تا شــهرهای دیگر نیز مشغول به فعالیت شوند. اکنون 
ادعا می کنیم که شــهر به یک کارگاه بزرگ تبدیل شده و 
عدالت فضایی و توزیع متوازن منطقه ای در سال ۹۹ به شکل 
چشــمگیری در شهر نمایان شده اســت؛ در اصفهان دیگر 
مناطق محروم نداریم و مناطق کم برخوردار نیز به ســمت 
برخورداری از امکانات در حال حرکت هستند. منطقه ۱۴ که 

روزی از همین دسته مناطق بود، با پروژه هایی مانند مترو و 
حلقه حفاظتی، از محرومیت فاصله گرفته و خواهد گرفت. در 
ســال گذشته بخش هایی از منطقه دو و ۱۱ نیز تا حد امکان 

شاهد توسعه شهری بودند.
Á  در حــوزه بودجه ریــزی، ســال 99 چه

دستاوردهایی برای شهرداری داشت؟
در این خصوص، ســال ۹۹ ســال متفاوتی بــود؛ برای 
نخستین بار سازمان های شهرداری دارای ردیف اعتبار پایدار 
و مصوب شدند و برای آزادسازی ها در ناژوان، توسعه و تجهیز 
آتش نشانی و فضای سبز، کارهای شایسته ای با مصوبات شورا 

در بودجه ریزی انجام شد.
برای ســازمان زیباســازی از درآمد ناشــی از دکل های 
مخابراتی ردیف اختصاصی تعیین شد و باوجودآنکه شهرداری 
برای توسعه پارکینگ ها درآمدهای تعریف شده داشت اما به 
دلیل آنکه کنترل لازم بر تخصیص آن نمی شد، ردیف های 
اختصاصی مربوط به پارکینگ سازی تعیین شد و شهرداری 
صرفاً حق دارد این اعتبار را در محل معین شــده هزینه کند. 
اختصاص این ردیف بودجه باعث شد شاهد جهش در زمینه 
پارکینگ سازی باشیم. بودجه شرکت هایی که شهرداری در 
آن ها ســهام دارد نیز برای نخســتین بار در بودجه تصویبی 
شورا آمد و بودجه ای که برای سال ۱۴۰۰ مصوب شد شامل 
شهرداری سازمان ها و شرکت های وابسته است. سیاستی که 
در بودجه ۱۴۰۰ به طور جدی تر دنبال می شــود این است که 
برای پروژه های محلی با نظر معتمدین محل، بخشی از اعداد 
اختصاص یافته و هزینه شــود که این اقدام نیز درخور توجه 

است.
Á  حوزه حمل ونقل عمومی در یک سال گذشته

چه وضعیتی داشت؟
شیوع کرونا باعث شــد درآمد اتوبوسرانی یک سوم شود 
ولی اتوبوس ها تا حد امکان کم نشــد تا ناوگان حمل ونقل 
عمومی به نحو مطلوبی خدمت رسانی کند. هزینه های گذشته 
باقی مانده، درآمدها کم شده و هزینه های جدیدی برای مقابله 
با کرونا به حمل ونقل عمومی تحمیل شد اما در سال گذشته 

خدمات کاهش نیافت.
Á  اقدامات در زمینه بهبود وضعیت محیط زیست

را چگونه ارزیابی می کنید؟
خرســندیم که قســمت عمده بودجه ۱۴۰۰ شهرداری 
صرف موضوعات زیســت محیطی و توسعه حمل ونقل پاک 
می شود. البته اقدامات زیست محیطی صرفاً به این موضوع 
محدود نمی شــود. مصرف بهینه آب و آبیاری مدرن در سال 
پیشــرو جدی تر دنبال می شود به سمت استفاده بهینه از آب 
خاکستری می رویم. در حوزه فضای سبز، پروژه های متعدد با 
وجود مشکلات موجود انجام شد و فضای سبز، به حد مطلوبی 
حفظ و نگهداری و تا حد ممکن توسعه یافته است. ساماندهی 
و کنترل اقدامات در حوزه به صورت سیستماتیک پیش می رود 

به طور مثال پروژه ایجاد کمربند سبز در بختیاردشت که یکی 
از پروژه های آخر سال ۹۹ بود، پیش از آنکه آغاز شود، استفاده 
بهینه از آب برای آن تعریف شــد و سپس روند توسعه این 

فضای سبز آغاز شد.
Á  در سال گذشته شــاهد انتقادات مردمی در

خصوص احداث خطوط بی آرتی و مســیرهای 
دوچرخه بودیم، شورا تا چه اندازه برای تبیین 
این موضوعات ضرورت آن را برای مردم اعلام 

کرد؟ آیا این انتقادات را بجا می دانید؟
هر جریانی که ایجاد می شود، قطعا واکنش های مثبت و 
منفی در پی دارد؛ وقتی خط بی آرتی در نقاط مختلف شــهر 
ایجاد می شود، ناچاریم بخشی از مسیر خیابان را بگیریم اما 
در عــوض جریان تردد بهتری با توســعه و تردد حمل ونقل 
عمومی ایجاد می شــود. این اتفــاق را در خیابان های باهنر 
یا جی شــاهد بودیم و در هشت بهشت که در حال اجراست 
نیز شــاهد خواهیم بود؛ بالاخره ابتدای اجرای هر پروژه ای، 
نارضایتی هایی نیز ایجاد می شود اما باید برآیند آن پروژه دیده 
شــود. باید ببینیم آیا بی آرتی باید حذف شود؟ یا مشکلات 
پیرامونی آن حذف شــود؟ یقیناً باید مشکلات موجود را حل 
کرد. در خصوص توســعه مسیرهای دوچرخه، نیز به همین 
شکل است. اصفهان از قدیم شهر دوچرخه ها بوده و اگر قرار 
به احیای آن است باید مسیر ایمن برای آن ایجاد شود و برای 
این مسیر ایمن ناچاریم دست به جداسازی مسیر بزنیم و برای 
پارکینگ حاشیه ای محدودیت ایجاد کنیم. نباید صورت مسئله 
حذف شــود بلکه باید محدودیت هایی کــه اجرای پروژه به 
وجود آورده، با کارشناســی حل شــود. یکی از خودروسازان 
بزرگ دنیا چندی پیش ادعا کرده بود رقبای او در آینده دیگر 
خودروسازان نیســتند بلکه علاقه مردم به نرم افزاری شدن 
امکانات و اســتفاده از وســایل نقلیه ای است که از سوخت 
فســیلی کمتر استفاده کرده و به سمت سوخت پاک حرکت 
می کنند. این رویکرد باید در اصفهان نیز اجرا شود؛ استفاده از 
دوچرخه و هوشمندسازی برای خدمت رسانی بهتر باید برای 
آینده شــهر در اولویت باشــد هرچند که هرکدام، در ابتدای 
مسیر خود مشکلاتی هم ایجاد می کند. با این وجود انتقادات 
شهروندان از راه های مختلف، به اعضای شورای شهر منتقل 
می شود و نسبت به آن بی توجه نیستیم. اگر قبول داریم که 
توسعه مســیرهای دوچرخه خوب است، باید این خوب را به 

خوب تر تبدیل کنیم و موانع را برطرف کنیم.
Á  به نظر شما این حد از اطلاع رسانی کافی بوده

و مردم از آنچه در شــهر رخ داده است از جمله 
ضرورت پروژه ها و مواضع مدیریت شــهری در 

اجرای آن به طور کامل آگاه شدند؟
در این زمینه صداوسیما آن گونه که باید، به وظیفه خود در 
قبال اقداماتی که شهر رخ می دهد، عمل نکرد و باید بیشتر 
از این به حق شــهروندان برای آگاهی از آنچه رخ داده توجه 

کند. اقداماتی که در کشــور چه در سطح کلانشهرها چه در 
سطح شهرهای کوچک تر و روستاها انجام می شود باید توسط 
رســانه ملی بازگو شود چون صداوسیما رسالت اطلاع رسانی 
دارد اما هر همکاری که تاکنون با مدیریت شــهری شــده، 
پول آن گرفته شده است. شیوع کرونا اگرچه برای شهرداری 
محدودیت ایجاد کرده اما این اتفاق برای صداوسیما نیفتاده و 
باید در سال گذشته در شهر کاوش بیشتر و از مدیریت شهری 

درباره اتفاقاتی که افتاده سؤال و انتقاد می شد.
باید اتفاقات شهر در رسانه ملی منتشر می شد درحالی که 
مردم بخش محدودی از عملکرد شهرداری و شورا را در رادیو 
و تلویزیون دیدند و آنچه انجام شــده، به خاطر آن بوده که 

شهرداری هزینه آن را پرداخت کرده است.
در ماه های پایانی شورای پنجم، زمان انتخابات فرا می رسد 
و اعضای شورا برای حضور در رسانه ها محدودیت دارند؛ بدین 
سبب وظیفه عام رسانه ملی، خبرگزاری ها و روزنامه هاست که 
با توجه به شــرایط کنونی، فعالیت خود را بیشتر کرده و این 
نقصان ها در اطلاع رسانی را بر اساس یک رسالت شهروندی 

تا حد امکان مرتفع کنند.
Á  با این حساب به طورکلی چه نمره ای به عملکرد

مدیریت شهری در سال گذشته می دهید؟
بدیهی اســت که قطــاری که حرکت می کند، ســنگ 
می خورد و املای نانوشــته اســت که غلط ندارد؛ اگر مردم 
منصفانه قضــاوت کنند، نمــره قبولی خواهنــد داد. البته 
نقاط ضعفی نیز وجود داشــته است که شــهروندان باید با 
مراقبت هایی که می کنند، زمینــه ای که در این دوره فراهم 
شده است را ادامه دهند. اقداماتی که در زمینه شهر هوشمند 
و توسعه ســامانه ۱۳۷ و افزایش سطح ارتباطات مردمی در 
کمیته های نظارتی شــده، برای افزایش ارتباط مســتقیم با 
شهروندان بوده است؛ مردم از این طریق نقاط ضعف را مطرح 
کنند تا با یک تعامل و همدلی مرتفع شود. در سال انتخابات 
قرار داریم، تلاش و ســعی اعضای شورا و شهرداری بر این 
است که تا آخرین روزهای کار شورا، تمامی اعضا و مدیریت 
شهرداری و شرکت ها و سازمان های وابسته در راستای اجرا 
و تحقق بودجه بر مبنای پروژه های تدوین شده حرکت کنند.

در ســه ســال و نیم گذشــته نیز تمامی تلاش شورای 
پنجــم این بود که تا حد امکان بــا ثبات مدیریت و اجتناب 
از حرکت های سیاسی، در راستای اجرا و تحقق خواسته های 
ضروری شهر بر اساس اولویت بندی ها اقدام کند. زمینه بهتر 
زیستن برای شــهروندان، فضای سبز و نظافت، روان سازی 
ترافیک و حفظ سلامت شهروندان تا حد زیادی فراهم شده 
و با ادعا می گویم که از این لحاظ کلانشهر اصفهان در ایران 
و بسیاری از کشورهای دیگر، شرایط بهتری از سایر شهرها 
دارد. اگر این زیســت مطلوب در شهر به دست آمده، حاصل 
رعایت عمومی شهروندان و عزم و اراده مجریان در شهرداری 

و تصویب کنندگان این برنامه ها در شورای شهر بوده است.

صداوسیما آن گونه که باید، به وظیفه خود در اطلاع رسانی امور مدیریت شهری انجام شده در شهر عمل نکرد

گـروه رویـداد: بنـا بـه گفتـه معـاون فنـی و راه هـای 
روسـتایی اداره کل راهـداری و حمل ونقـل جـاده ای اسـتان 
اصفهـان ممنوعیتـی بـرای تـردد در راه هـا وجـود نـدارد و 
خودروهـا بـه راحتـی می تواننـد از راه هـای اسـتان اصفهان 
خارج شـوند و محدودیـت تنها مربوط به شـهرهای نارنجی 

و قرمز اسـت.
محمدعلـی صلواتـی با اشـاره بـه آخرین وضعیـت تردد 
نوروزی در راه های اسـتان، اظهار کرد: از ۲۵ اسـفند سال ۹۹ 
تـا ۱۱ فروردیـن امسـال در مجموع ۱۵ میلیـون و ۸۲۵ هزار 
و ۵۰۳ تـردد در راه هـای اسـتان اصفهـان ثبت شـده اسـت. 
او افـزود: آمـار تـردد ثبـت شـده در راه هـای اسـتان در ایـن 
بازه زمانی نسـبت به مدت مشـابه سـال گذشـته ۹۳ درصد 
افزایش داشـته اسـت. معاون فنـی و راه های روسـتایی اداره 
کل راهـداری و حمل ونقل جاده ای اسـتان اصفهان با اشـاره 
بـه افزایـش ۹۵ درصـدی خودروهـای ورودی بـه راه هـای 
اسـتان، توضیـح داد: تعـداد وسـیله نقلیـه ورودی در پنج روز 
پایانی سـال گذشـته، ۵۷۸ هزار و ۳۰۶ خودرو و تعداد وسـیله 
نقلیـه ورودی در ۱۱ روز ابتـدای امسـال، یک میلیـون و ۱۲۸ 
هـزار و ۶۸۲ خـودرو بـود. او اضافـه کرد: تعداد وسـیله نقلیه 
خروجـی در پنج روز پایانی سـال گذشـته، ۵۷۳ هـزار و ۸۰۳ 

خـودرو و تعـداد وسـیله نقلیـه خروجـی در ۱۱ روز ابتـدای 
امسـال، یک میلیـون و ۲۰۰ هـزار و ۱۴۶ خـودرو بـود کـه 
نسـبت بـه مدت مشـابه سـال گذشـته ۱۰۹ درصـد افزایش 
داشـته اسـت. صلواتـی افـزود: محـور اصفهان- بهارسـتان 
و  )فلاورجـان(  شـهر  اصفهان-زریـن  آزادراه  بالعکـس،  و 
بالعکـس، شـهرضا- اصفهـان و بالعکـس، اصفهان-زریـن 
شـهر )فولادشـهر( و بالعکس، اصفهان- شـهرضا )سه راهی 

مبارکه( و آزادراه قم- کاشـان در این ایام تاکنون، بیشـترین 
آمـار تـردد خودروهـا را داشـته انـد. او در خصـوص تغییـر 
رنگ بندی شـهرها و ممنوعیـت ورود خودروهـای غیربومی 
بـه شـهرهای نارنجی و قرمـز، اظهار کـرد: ممنوعیتی برای 
تـردد در راه هـا وجـود نـدارد و خودروها به راحتـی می توانند 
از راه هـای اسـتان خـارج شـوند و تنهـا محدودیـت مربـوط 
بـه شـهرهای نارنجـی و قرمـز اسـت کـه در صـورت تردد 

و ورود خودروهـای غیربومـی بـه این شـهرها، با شناسـایی 
از طریـق دوربیـن،  جریمـه خواهنـد شـد. بـه گفتـه معاون 
فنـی و راه هـای روسـتایی اداره کل راهـداری و حمل ونقـل 
جاده ای اسـتان اصفهـان، بـرای ورود خودروهـای غیربومی 
بـه شـهرهای قرمـز و نارنجـی جریمه اعمـال می شـود، اما 
بـرای تـردد ایـن خودروهـا در راه هـای مواصلاتـی اسـتان 
مشـکلی وجـود نـدارد و بـه راحتـی می توانند از این شـهرها 
خـارج شـوند. او تأکیـد کـرد: ممنوعیـت تـردد خودروهـای 
غیربومـی داخـل خود شـهرها اعمال می شـوند و این کنترل 
و اعمـال قانون توسـط پلیس راهور انجام می شـود. صلواتی 
همچنیـن یـادآور شـد: بـا توجه به تغییـر رنگ بنـدی برخی 
شـهرهای اسـتان به قرمز و نارنجی و شـدت شـیوع کرونا، 
بـرای خـروج خودروهای بومی و همچنیـن ورود خودروهای 
غیربومـی در ایـن شـهرها جریمـه ۵۰۰ هزارتومانـی اعمال 
می شـود. معاون فنـی و راه های روسـتایی اداره کل راهداری 
و حمل ونقـل جـاده ای اسـتان اصفهان همچنـان تأکید کرد: 
بـا توجـه به شـیوع ویروس کرونـا و تغییـر رنگ بندی برخی 
شـهرها، جهـت  کنتـرل ایـن ویـروس، مـردم بـا پرهیـز از 
هرگونـه تـردد و سـفر غیرضروری به سـرعت از شـهرهای 

نارنجـی و قرمـز خـارج و به شـهرهای خـود بازگردند.

معاون اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان:

محدودیتی برای خروج خودروها نیست     خبر
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4036 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 فروردین   14  | شنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

اصفهان

م الف: 862030

شرکت پویش درمان ذوب آهن اصفهان )سهامي خاص( در نظر دارد خدمات حمل و نقل انواع بار و 
کالا اعم از فله ای یا بسته بندی و جرمی یا حجمی با خصوصیات فنی بار)عادی، پسماند عمومی و ...( با 
خودرو مناسب مطابق با سند قانونی حمل و فاکتور رسمی را به متقاضیان حقوقی)شرکت و موسسه( واگذار نماید. 

تضمین شرکت در مناقصه به صورت واریز وجه نقد معادل 241/200/000 ریال خواهد بود.
لذا از متقاضیان واجد شــرایط با توان و تجربه/ دارای سوابق مرتبط دعوت میشود جهت دریافت اسناد و مدارک 
مناقصه از روز شــنبه مورخ 1400/01/14 لغایت 1400/01/23 تا ساعت 14 همه روزه به جز روزهای تعطیل 

به آدرس زیر مراجعه نمایند. 
شــایان ذکر است مهلت ارائه مکتوب اسناد و پیشنهادات تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 1400/01/23 
میباشد و کمیسیون معاملات در تاریخ 1400/01/25 راس ساعت 14 تشکیل و حضور متقاضیان در جلسه بلامانع 

خواهد بود. 
تذکر1: شرکت در رد یا قبول پیشنهادات رسیده بنابر صرفه و صلاح مختار است.

تذکر2: هزینه آگهی بر عهده برنده خواهد بود. 
نشانی: اصفهان، فولادشهر، ساختمان بیمارستان شهید مطهری، دبیرخانه

تلفن: 03152653131-39 
فاکس: 03152653110

http:www.motaharyhospital.com :سایت
info@motaharyhospital.com  :Email

آگهی مناقصه- نوبت دوم

دکتر علیرضا آجداني
مدیرعامل شرکت پویش درمان

تعجیل در بهره برداری از کلیه پروژه های نیمه تمام و در حال تکمیل تا آغاز هفته اصفهان

    شهر   استان

گروه اصفهان| معاون خدمات شهری شهردار اصفهان 
در نشستی با معاون فرهنگی اجتماعی شهردار اصفهان و 
مدیران و مسئولان هر دو حوزه اظهار کرد: حوزه خدمات 
شــهری یک حوزه خدماتی با رویکرد فرهنگی است، به 
این معنا که اقدامات اجرایی در حال انجام تأثیر فرهنگی 
نیز دارد، اگر فرهنگ سازی و اطلاع رسانی خوب و مناسب 
انجام شود شهرداری در مسیر خود برای رسیدن به اهداف 
که همانا ارائه خدمات به شهر و شهروندان است، می تواند 

بسیار مؤثرتر اقدام کند.
حسین امیری خاطرنشــان کرد: با توجه به ایام نوروز 
و نیاز به آماده ســازی سطح شــهر برای استقبال از بهار، 
اقدامات مؤثری توســط مجموعه شــهرداری اصفهان 
صورت پذیرفت کــه از آن جمله می توان به رنگ آمیزی 
هــزار و ۲۵۰ کیلومتر جــدول، آماده ســازی ۵۰ آب نما، 
رنگ آمیزی ۸۱ هزار پایه روشــنایی، نصب ۱۵۰۰ المان 
)نوری، خانواده، مذهبــی و ...( و گلدان )فلاور باکس( با 
تنوع گل های مختلف اشــاره کــرد. او با بیان اینکه ارائه 
خدمات در روزهای دوازدهم و ســیزدهم فروردین ماه در 
پارک ها و فضای سبز بستگی به دستورالعمل ستاد مبارزه 
با کرونا استان داشت، افزود: شهرداری اصفهان در تمامی 
مناطق ۱۵گانه به صورت آماده باش زیرساخت های حضور 
مردم در بوســتان ها را فراهم  کرد تــا در صورت بلامانع 
بودن حضور شهروندان نسبت به ارائه خدمات با مشکلی 
مواجه نشوند. او خاطرنشان کرد: با توجه به در پیش بودن 
هفته اصفهان در اردیبهشت ماه فضای شهری باید برای 
برنامه ریزی های انجام شــده به مناسبت هفته اصفهان 
که توسط معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان 
صورت پذیرفته، به صورت کامل آماده  باشد. امیری ضمن 
حمایت از تمام برنامه ها و اقدامات و فرهنگ ســازی های 
معاونــت فرهنگی اجتماعی شــهرداری اصفهان، گفت: 
مجموعه معاونت خدمات شــهری شــهرداری در مورد 
برگزاری برنامه های هفتــه اصفهان به عنوان یک اصل، 
تمام مناطق ۱۵ گانه و سازمان های زیرمجموعه برنامه ها 
و اقدامات ویــژه ای را در خصوص هفته اصفهان اجرایی 
خواهند کرد. او اظهار کرد: در هفته بزرگداشــت اصفهان 
در هر منطقه حداقل پنج طرح ویژه و المان اجرایی خواهد 
شد، همچنین ســازمان پارک ها نســبت به انجام ایجاد 
فضای متفاوت و گل کاری در سطح شهر اقدام می کند و 
سازمان زیباسازی نیز با استفاده از ظرفیت مناطق نسبت 
به طراحــی المان های ویژه اصفهان می پــردازد. معاون 
خدمات شهری شــهردار اصفهان در ارتباط با نورپردازی 
سطح شهر، تأکید کرد: کلیه پروژه های نیمه تمام و در حال 
تکمیل باید تــا آغاز هفته اصفهان مورد بهره برداری قرار 
گیــرد که از آن جمله می توان به نورپردازی پل های دفاع 
مقدس، پل آذر، ســاختمان کتابخانه مرکزی، ساختمان 

ایستگاه مترو، نورپردازی مسجد شیخ لطف ا...، پل چمران، 
تکمیل نورپردازی سی وســه پل و موارد دیگر اشاره کرد. 
او با بیان اینکه تعداد ۲۳ ســرویس بهداشــتی پرتابل تا 
قبل از ســوم اردیبهشــت ماه روز اصفهان باید در سطح 
شــهر نصب و قابل استفاده باشد، گفت: به مناسبت هفته 
اصفهان چهره شهر باید تغییرات اساسی در خود احساس 
کند همچنیــن بازبینی و اصلاح مجــدد کلیه فضاهای 
تفریحی پارک ها، مجموعه ســایت های بازی، روشنایی 
مجموعه های تفریحی باید بررسی مجدد و ایمنی آنها در 
دستور کار تمامی مناطق قرار گیرد. امیری اظهار امیدواری 
کرد با تلاش همه عوامل شهرداری در هفته بزرگداشت 
اصفهان یک فضای دیگری در شهر ایجاد شود. او ادامه 
داد: با توجه به اینکه ماه مبارک رمضان، میلاد امام حسن 
مجتبی )ع(، سالروز تشکیل شوراها و مناسبت های خوب 
دیگری همزمان با هفته اصفهان اســت فرصت مناسبی 
خواهد بود که با اســتفاده از این موقعیت فضای شــاد و 

مطلوب را برای شهروندان ایجاد کنیم.
Á  افزایش کمی و کیفی برنامه های فرهنگی با

رویکرد هویتی

در این دیدار محمد عیدی، معاون فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشــی شــهردار اصفهان ضمــن از همراهی حوزه 
معاونت خدمات شهری با معاونت فرهنگی و اجتماعی، 
گفت: برنامه های حوزه معاونت فرهنگی بدون همراهی 
و همکاری سایر بخش های شــهرداری به ویژه عوامل 
حوزه خدمات شــهری اثرگذار نخواهد بود. او افزود: یک 
وظیفــه اخلاقی در کنار وظایف محوله بر عهده معاونت 
فرهنگی اســت که باید تلاش کرد نشــاط و شادابی به 
شهر بازگردد. معاون شــهردار اصفهان خاطرنشان کرد: 
ماه مبارک رمضان و هفته فرهنگی اصفهان که از سوم 
تا نهم اردیبهشــت ماه برگزار می شود، فرصت می دهد تا 
یک فضای پرنشــاط در شهر ایجاد شــود. او ادامه داد: 
در هفته فرهنگی اصفهــان تلاش می کنیم تعداد کمّی 
و کیفی برنامه هــای فرهنگی را با رویکرد هویتی و بالا 
بردن حس تعلق شهروندان نســبت به شهر را افزایش 
دهیم که نتیجه آن افزایش ایجاد نشاط در جامعه خواهد 
بود. عیدی با بیان اینکه تنوع رویدادها باعث می شــود 
بســیاری از آسیب های اجتماعی کاهش پیدا کند، گفت: 
با توجه به برخی از مشــکلات اجتماعی در جامعه، نیاز 

است فضای شهر با نشاط شود؛ بخشی از آن برنامه های 
سازمان فرهنگی باید همراه با اقدامات معاونت خدمات 
شــهری باشــد. او گفت: طبق تحقیقــات علمی انجام 
شده المان هایی شــهر، فضای سبز و گل کاری ها اساسا 
در تعیین رفتارهای شــهروندان اثرگذار است؛ شهر اگر 
پاکیزه باشد خود این مانع بروز ناهنجاری های اجتماعی 
می شــود. معاون شــهردار اصفهان تأکید کرد: اگر شهر 
پاکیزه و تمیز باشد، مسئولیت شهروندی به صورت آگاه و 
ناخودآگاه موجب می شود فرد نسبت به رفتارهای ناهنجار 
خود دقت بیشــتری انجام دهــد. او ادامه داد: بزرگترین 
خدمتی که توسط عوامل خدمات شهری انجام می شود، 
فقط زیباسازی شهر به لحاظ ظاهری و پرطراوت کردن 
شهر نیست. عیدی اظهار کرد: با توجه به ایام ماه مبارک 
رمضان و عید بزرگ مسلمین این فرصت ایجاد می شود 
که نشــاط و شادی بیشتری به شهروندان ارائه دهیم. او 
گفت: فرصت های خوبی برای ایجاد المان ها و نمادهای 
ملی مذهبــی وجود دارد و درصدد هســتیم برنامه های 
معاونت فرهنگی را با همراهی همه عوامل شــهرداری 

اصفهان اجرایی کنیم.

کاهش 7۰ درصدی نور 
بوستان ها در آخر هفته 

گذشته
گروه اصفهــان: بنا به اعلام مدیرکل پیشــگیری و 
رفع تخلفات شــهری شــهرداری اصفهان بــا توجه به 
محدودیت های ایجاد شــده برای حضور مردم در مراکز 
تفریحی و بوســتان های شــهر اصفهــان در روزهای 
دوازدهم و ســیزدهم فروردین ماه طبق مصوبات ســتاد 
کرونا، گشت های ویژه پیشگیری و رفع تخلفات شهری 
شــهرداری برای ممانعت از حضور مردم در بوســتان ها 
و پارک ها فعال شدند. حســن محمدحسینی با اشاره به 
تصمیم ستاد کرونای استان اصفهان مبنی بر تعطیلی مراکز 
تفریحی، گردشگری و ممنوعیت حضور مردم در پارک ها و 
بوستان های شهر اصفهان در روزهای دوازدهم و سیزدهم 
فروردین ماه اظهار کرد: با توجه به نارنجی شدن وضعیت 
شهر اصفهان در شرایط کرونایی، این تصمیم گرفته شده و 
همه بوستان ها، پارک ها و مراکز تفریحی و گردشگری، باغ 
فدک و باغ غدیر اصفهان بسته شدند. او ادامه داد: بر همین 
اساس اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری 
اصفهان با گشت های ویژه و حداکثر نیروها در خصوص 
عدم حضور مردم در بوســتان ها و پارک ها و پارک خودرو 
در حاشیه رودخانه اقدام و نظارت کرد. مدیرکل پیشگیری 
و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان افزود: ممنوعیت 
حضور مردم در بوســتان ها و پارک ها از طریق بنری که 
در ورودی مکان ها نصب خواهد شــد، اطلاع رسانی شد. 
او بــا بیان اینکه البته اجرای این تصمیم نیاز به همکاری 
شهروندان داشت، گفت: با هماهنگی های صورت گرفته 
۷۰ درصد از روشنایی پارک ها و بوستان های شهر هم در 
این دو روز نیز کاهش یافت. همچنین گشــت های ویژه 
پیشگیری از تخلفات شهرداری در حاشیه رودخانه از پارک 

خودرو در این منطقه جلوگیری کردند.

امدادرسانی هلال احمر 
اصفهان به 5۰۸ حادثه دیده در 

نوروز ۱۴۰۰
گــروه اصفهان: بنا بــه گفته معاون امــداد و نجات 
هلال احمر اســتان اصفهان از ابتدای طرح امداد و نجات 
نوروزی ۱۴۰۰ در استان اصفهان نجات گران و امدادگران 
جمعیت هلال احمر اســتان بــه ۵۰۸ حادثه دیده در ۱۱۹ 

حادثه امدادرسانی کردند.
داریوش کریمی اظهار داشت: پایگاه های هلال احمر 
در استان اصفهان ۲۴ ساعته در حال خدمت رسانی هستند، 
از دیروز پســت های کنترل و بازرسی در مناطق ورودی 
شهر اصفهان در پلیس راه شاهین شهر، سه راهی مبارکه، 
پلیس راه ســگزی و فلاورجان در کنار نیروهای پلیس راه 
و نیروی انتظامی مستقرشــده و برای جلوگیری از تردد 
پلاک های غیرمجاز کمک می کنند. معاون امداد و نجات 
هلال احمر اســتان اصفهان تصریح کرد: از ابتدای طرح 
امداد و نجات نوروزی ۱۴۰۰ در استان اصفهان نجات گران 
و امدادگران جمعیت هلال احمر استان به ۵۰۸ حادثه دیده 
در ۱۱۹ حادثه امدادرســانی کردند. او در خصوص تعداد 
حوادث پیگیری شــده از سوی هلال احمر بیان کرد: ارائه 
خدمات امدادی به ۶۹ حادثــه جاده ای، ۱۸ مورد خدمات 
حضوری، یک حادثه ســاحلی، یک حادثــه ریزش آوار، 
۲۰ حادثه شــهری، ۳ حادثه صنعتــی و کارگاهی، یک 
حادثه طوفان و ۵ حادثه کوهســتان از مهمترین خدمات 
هلال احمر استان اصفهان در این مدت بوده است. کریمی 
در پایان گفت: در همین راستا ۸۹ نفر از مصدومان حوادث 
مختلــف به مراکز درمانی منتقل شــدند و ۴۴ نفر نیز به 
صورت سرپایی خدمات موردنیاز خود را از نیروهای امداد 
و نجات هلال احمر استان دریافت کردند؛ ۳۹۵ نجات گر و 
امدادگر این جمعیت در سراسر استان در قالب ۱۴۲ تیم با 
به کارگیری ۱۱۳ دستگاه آمبولانس و خودروی امدادی در 

این عملیات مشارکت داشته اند.

آبی رنگ شدن پل های 
فردوسی و سردار شهید عرب 

در روز اوتیسم
بنا به گفته معاون خدمات شهری شهردار اصفهان شب 
گذشته برای حمایت از بیماران اوتیسمی پل های فردوسی 
و سردار شــهید عرب همچنین نورپردازی درختان بلوار 

فیض اصفهان به رنگ آبی برجسته می شود.
حســین امیری به ایمنا گفت: مجمع عمومی سازمان 
ملل متحد در ۱۸ دسامبر ســال ۲۰۰۷ قطعنامه ای را به 
تصویب رســاند؛ این قطعنامه اعلام می کند که روز دوم 
آوریــل )مصادف با ۱۳ فروردین در ایــران( به عنوان روز 
جهانی آگاهی از اوتیســم است. او با بیان اینکه رنگ آبی 
به عنوان نماد رنگ اوتیسم انتخاب شده است، افزود: این 
رنگ )LIght It Up BLUe( نمایانگر حمایت از مبتلایان 
و توجه ویژه به نیازهای آنها است؛ گرچه این افراد ارتباط 
ســختی با دنیای خارج دارند، اما طــور دیگری مهربان 
هســتند و چون رفتارهای تکراری را دوست دارند لذا این 
مهربانی را در دل های آبی آســمانی ِ خود تکرار می کنند. 
معاون خدمات شهری شهردار اصفهان ادامه داد: به منظور 
شرکت همه کشورها در کمپین جهانی افزایش آگاهی از 
اوتیســم، در شب سیزده فروردین )دوم آوریل( و به جهت 
جلب توجه افکار عمومی و برای حمایت از افراد دارای این 
اختلال، بناها و ســاختمان های مشهور و مهم در تمامی 
کشــورهای دنیا به مناســبت این روز با نور آبی تزئین و 
نورپردازی می شود. او خاطرنشان کرد: از همین رو دیشب 
برای حمایت از بیماران اوتیســمی پل های فردوســی و 
سردار شهید عرب همچنین نورپردازی درختان بلوار فیض 

اصفهان به رنگ آبی برجسته شد. 

افزایش ۱۰ درصدی فوتی کرونا 
در شهرضا نسبت به نوروز 
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بنـا به گفته مدیر شـبکه بهداشـت و درمان شـهرضا 
در ۱۲ روز گذشـته زنـگ هشـدار کرونـا در ایران، اسـتان 
اصفهـان و شـهرضا به صـدا درآمده اسـت و روند ابتلا به 

کرونـا در اسـتان افزایش پیدا کرده اسـت.
بـه گـزارش  تسـنیم، بیـش از یک سـال اسـت که 
از شـیوع کرونـا در کشـورمان می گـذرد، نـوروز سـال 
گذشـته بـود که بیشـتر مردم از تـرس کرونـا در خانه ها 
خـود ماندنـد و به مسـافرت و حتی دیـد و بازدید نرفتند 
بـه امیـد آنکه در نـوروز ۱۴۰۰ کرونا تمام شـده و سـال 
آینـده دیـد و بازدیـد و مسـافرت برونـد امـا امسـال هم 
کرونـا ادامـه پیـدا کـرد و مـردم بـا عادی انـگاری بـه 
مسـافرت و دیـد و بازدیـد رفتنـد و کمتـر پروتکل های 
بهداشـتی را رعایت کردند.مدیر شبکه بهداشت و درمان 
شـهرضا بـا بیـان اینکـه آمار قسـمت سـرپایی در حوزه 
بهداشـت بـه صـورت یک بـاره در حـال افزایش اسـت، 
اظهـار داشـت: در یـک هفته ابتـدای سـال جدید بیش 
از ۳۰۰ نمونـه گرفتـه شـده اسـت و درصـد نمونه هـای 
مثبـت بـه یک نموداری با شـیب تنـد در حـال افزایش 
اسـت.حجت اله تنهایـی بـا بیـان اینکـه تعـداد مثبـت 
سـرپایی در حـال افزایـش اسـت و میانگیـن روزانـه 
بسـتری ۷ نفر در بیمارسـتان اسـت و یک حالت هشدار 
را نمایـان می کنـد، افـزود: در ایـن مـدت در تمامـی 
روزهـای تعطیـل در مراکـز بهداشـتی و درمانـی حدود 
۷۴/۸ درصـد بیمارانـی که مثبـت بودنـد ۸۱/۳ درصد از 
اطرافیـان پیگیـری شـدند و از ۳۸/۴ درصـد از اطرافیان 
نمونه گیـری شـدند کـه ۱۶/۷ درصـد اطرافیـان کرونـا 
مثبـت بودند.او با اشـاره بـه اینکه از نظر مقایسـه مرگ 
در سـال ۹۸ و ۹۹ در سـال ۹۹، تـا پایـان بهمن ماه هزار 
و ۱۳ مـرگ ثبـت شـده اسـت کـه نسـبت به سـال ۹۸ 
کل مـرگ ۱۰ درصـد افزایش داشـته اسـت، گفـت: در 
سـال ۹۸  در کل ۹۶ مرگ تنفسـی ثبت شـده اسـت اما 
در سـال ۹۹، ۵۳ مـورد مـرگ تنفسـی و ۸۷ مورد مرگ 
مشـکوک بـه کرونـا و ۲۸۸ مـرگ بـا تسـت کرونـای 
مثبـت در شـهرضا ثبـت کرده ایم.تنهایی با بیـان اینکه 
در سـال ۹۹ نسـبت بـه سـال ۹۸ مرگ هـای قطعـی و 
مشـکوک کرونایـی ۴ برابـر مرگ های تنفسـی نسـبت 
بـه سـال ۹۸ افزایـش داشـته اسـت، بیـان کـرد: مرگ 
در منـزل در سـال ۹۹، ۴۴۱ مـورد و در سـال ۹۸، ۳۵۵ 
مـورد بـوده اسـت و ۲۴ درصد افزایش داشـته اسـت که 
از نشـانه های بـارز کرونـا اسـت.او بـا بیان اینکـه در ۱۲ 
روز گذشـته زگ خطر بد شـدن وضعیت کرونا در ایران 
و اسـتان اصفهـان و شـهرضا بـه صـدا درآمـده اسـت 
و رونـد ابتـلا بـه کرونـا در اسـتان افزایـش پیـدا کـرده 
اسـت، ادامـه داد: تسـت های مثبـت از محـدوده ۱۰ تـا 
۲۰ درصـد به ۳۰ درصد رسـیده و در حـال حاضر به ۴۰ 
درصد تسـت مثبت رسـیده اسـت.مدیر شـبکه بهداشت 
و درمـان شـهرضا بـا بیان اینکه یک سـوم افـرادی که 
در تمـاس با فرد مثبت هسـتند جـواب کرونا مثبت بوده 
اسـت، افزود: در روزهای آغاز سـال وضعیت شـهرضا به 
نسـبت بـد نبـود و بین ۱۰ تـا ۲۰ درصد تسـت ها مثبت 
بـوده امـا در حـال حاضـر بـه حـدود ۴۰ درصد رسـیده 
اسـت.او بـا بیـان اینکه رعایـت پروتکل های بهداشـتی 
در جامعه کم شـده اسـت، بیـان کرد: در کل اسـتان ۲۰ 
تـا ۳۰ درصـد و در شـهرضا رعایت اسـتفاده از ماسـک 
زیـر ۷۰ درصـد، فاصله گـذاری اجتماعـی ۶۰ درصـد و 
در مجمـوع ۲۵ تـا ۳۰ درصـد رعایت پروتکل ها نسـبت 
بـه ماه هـای قبـل کـم شـده اسـت.تنهایی بـا تأکید بر 
اینکـه دیـد و بازدیدها و سـفرها بـه افزایش آمـار کرونا 
منجر شـده اسـت، بیـان کـرد: از یک مهمـان دورهمی 
نـوروزی در شـهرضا ۱۸ نفـر کرونا مثبت شـدند، در ایام 
ماه شـعبان اسـتقبال مردم برای عقد و عروسـی بیشـتر 
می شـود، ویروسـی کـه در شـهرضا در حـال چرخـش 
اسـت، شـواهد نشـان می دهد قطعـا ویروس انگلیسـی 
اسـت و تـا ۷۰ درصـد قـدرت سـرایت آن و ۳۰ درصـد 
قـدرت بیماری زایـی آن بیشـتر اسـت.او بـا بیـان اینکه 
آمار مثبت شـدن بیماری در شهرضا بسـیار افزایش پیدا 
کـرده اسـت، گفت: وضعیت شـهرضا یـک آتش پنهان 
زیر خاکسـتر اسـت و احتمال یک خیز شـدید بیماری از 
نظـر ابتلا، بسـتری و مـرگ در روزهای آینـده در پیش 
اسـت، اقداماتـی که در شـهرضا بایـد انجام دهیـم باید 
بر اسـاس وضعیت قرمز اجرا شـود.مدیر شبکه بهداشت 
و درمـان شـهرضا بـا تأکیـد بر تقویـت و اسـتمرار طرح 
قرارگاه حافظان سـلامت تصریح کـرد:   باید از ظرفیت 
بسـیج اصنـاف هم اسـتفاده شـود و بـا نظارت مسـتمر 
بـر صنـوف وضعیت بهتری را در شـهرضا ایجـاد کنیم.

او ادامـه داد: بـا توجـه بـه موقعیـت جغرافیایی شـهرضا 
هـر سـال هفتـه اول مسـافرت و دوم ورود خودروهـای 
پـلاک غیربومـی به ویـژه از شـهرهای نارنجـی و قرمز 
یـک خطر بـزرگ اسـت، بزرگتریـن عامـل در چرخش 
ویروس انگلیسـی و تثبیت آن آمد و شـد افراد غیربومی 
اسـت و بـه خاطـر امامزاده شـاهرضا این موقعیـت را در 
شـهرضا داریـم و در روزهـای ۱۲ و ۱۳ فروردیـن یـک 
منـع تـردد شـدید در منطقه ورودی شـهرضا اجرا  شـد.

تنهایـی بـا تأکیـد بر اینکـه در بخش اصنـاف در بخش 
رسـتوران ها و کافی شـاپ ها به هیچ وجه سـرو غـذا نباید 
داشـته باشـیم، فقـط باید بیرون بـر باشـند، تصریح کرد: 
در بخـش تالارهـا بـه واسـطه اینکـه شـرایط خوبی از 
آن احصـا نشـد و بـدون رعایت پروتکل های بهداشـتی 
مراسـم برگـزار می شـود بنابرایـن بـاز بـودن تالارها به 
نفع شهرسـتان نیسـت.او با تأکید بر اینکه شـهربازی ها 
و محل هـای بازی باید تعطیل شـوند، خاطرنشـان کرد: 
امسـال در نـاوگان حمل ونقـل در پایانـه شـرق رعایـت 
مـوارد بهداشـت نمی شـود و بـا ظرفیـت کامـل حرکت 
می کننـد و پروتکل هـای بهداشـتی را رعایت نمی کنند.

در آماده سازی سطح شهر برای استقبال از هفته اصفهان صورت می گیرد؛

اجرای 5 المان ویژه شهری در سراسر شهر

بنا به اعلام معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
موج چهارم کرونا کشنده تر و افزایش آمارها بسیار نگران کننده 
است، در ۱۰ روز گذشته شناسایی بیماران مبتلا به کرونا روند 
تصاعــدی به خود گرفته و در روز اول فروردین ماه ۲۵۰ بیمار 
جدید شناســایی شده، اما تعداد بیماران در روزهای گذشته به 
یک هزار و ۴۰۰ نفر رسیده است.بهروز کلیدری  در خصوص 
کشندگی و پیچیدگی موج چهارم در استان اصفهان، به ایمنا 
گفت: در روزهای گذشته با بروز و همه گیری غیرقابل باور کرونا 
نســبت به ماه های گذشته مواجه شدیم و این افزایش آمارها 
و تغییر وضعیت ها بسیار نگران کننده است، در ۱۰ روز گذشته 
شناسایی بیماران مبتلا به کرونا روند تصاعدی به خود گرفته 
اســت، به گونه ای که در روز اول فروردین ماه ۲۵۰ بیمار جدید 

شناسایی شده، اما تعداد بیماران در روز ۱۱ فروردین ماه به یک 
هزار و ۴۰۰ بیمار جدید در سطح استان اصفهان رسیده است. 
او ادامه داد: در ۱۰ روز گذشــته تعداد بیماران بســتری مبتلا 
به کرونا در اســتان اصفهان با افزایش دو برابری روبرو شده 
اســت و هر روز یا هر دو روز یک بــار حدود ۱۰۰ بیمار جدید 
به بیماران بستری شده کرونا در بیمارستان های استان اصفهان 
اضافه می شــوند که این روند نشان از سرعت انتشار ویروس 
جهش یافته کرونا دارد و به طور غیرقابل باوری سرعت شیوع 
کرونا در استان اصفهان افزایش یافته است و در یک سال اخیر 
چنین تجربه ای نداشته ایم. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان خاطرنشان کرد: روند تصاعدی ابتلا به کرونا در استان 
اصفهان قابل مقایســه با موج ها و خیزهای گذشــته نیست، 

به طوری که در موج ســنگین مهر و آبان هر یک هفته تعداد 
بیماران بستری شده در بیمارستان های استان اصفهان ۱۰۰ نفر 
افزایش می یافت، امــا این در موج چهارم این زمان به دو روز 

کاهش یافته است و موضوع بسیار نگران کننده خواهد بود.
Á  الزهرا )س( وارد چرخه درمان بیمارستان 

بیماران کرونا شد
او با بیان اینکه شــهرهای با وضعیت نارنجی و قرمز در 
اســتان اصفهان رو به افزایش اســت، تصریح کرد: ظرفیت 
پذیرش بیمارستان خورشید تکمیل شــده است و علی رغم 
میل باطنی بخشی از بیمارستان الزهرا نیز وارد چرخه درمان 
بیماران کرونایی شده و اگر با این روند افزایشی درباره شیوع و 
بستری بیماران کرونا در اصفهان پیش برویم تا چند روز دیگر 
بیمارستان امین نیز وارد چرخه درمان بیماران کرونا خواهد شد و 
ظرفیت خود را طی چند روز آینده برای خدمت رسانی به بیماران 
غیرکرونایی از دست می دهیم و ممکن است این بیماران آسیب 
ببینند. کلیدری در خصوص ورود بیمارستان های استان به چرخه 
درمان کرونا، گفت: بیمارستان های شریعتی، غرضی، میلاد، 
عســگریه و صدوقی نیز آماده پذیرش بیماران مبتلا به کرونا 
هستند و با ادامه این روند پیچیده و کشنده تمام بیمارستان های 

استان اصفهان به بیماران مبتلا به کرونا اختصاص می یابد و 
تمام توان درمانی استان به بیماران مبتلا به کرونا اختصاص 
می یابد و سایر خدمات غیر کرونایی نیز در شهرهایی با وضعیت 
نارنجی و قرمز متوقف شده است. او با تأکید بر اینکه سرعت 
ابتلا به کرونا افزایش یافته است، اضافه کرد: اگر قبلًا در یک 
جمع حدود دو یا سه بیمار کرونایی شناسایی می شد، اکنون فقط 
کافی است فردی در زمان کوتاهی و فقط حدود ۱۰ یا ۱۵ دقیقه 
در کنار فرد ناقل کرونا قرار بگیرد، سریعاً به بیماری کووید ۱۹ 
مبتلا خواهد شد و بیشتر افراد در یک جمع و دورهمی به این 
بیماری مبتلا می شوند و اکثر مراجعات به بیمارستان ها و مراکز 
درمانی خانوادگی است، با این روند فزاینده شیوع کرونا قطعاً در 
هفته های آینده شاهد مرگ روزانه ۵۰ الی ۱۰۰ نفر در اثر ابتلا 

به کرونا خواهیم بود.
Á مرگ ومیرهای کرونا ۲ رقمی شده است

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با توضیح اینکه 
تمام افراد در معرض ابتلا و مرگ ومیر کرونا قرار می گیرند، ادامه 
داد: مرگ ومیرهای ناشی از کرونا طی چند روز گذشته دو رقمی 
شــده و روزانه بین ۱۰ تا ۱۵ بیمار مبتلا به کرونا ویروس را از 

دست می دهیم.

افزایش بسیار نگران کننده آماد ابتلا به کرونا در اصفهان؛

روند شناسایی مبتلایان به کرونا 
تصاعدی است
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ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :برنامه نویسی سیستم 
های تحت وب درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان 
اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر بهارستان، محله بلوک ۱۲۲ )گلبهار( ، کوچه ))فرعی۱۵(( ، خیابان شهید محمدی۱۰ 
، پلاک ۳۱۳ ، طبقه اول کدپستی ۸۱۴۴۱۱۶۶۸۲ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۱,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سهم 
الشرکه هر یک از شرکا خانم زهرا آقابابائیان به شماره ملی ۱۰۹۲۲۱۵۸۱۶ دارنده ۱۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال سهم الشرکه آقای مجتبی رخشنده 
به شماره ملی ۵۰۳۹۷۶۵۸۲۷ دارنده ۹۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره خانم زهرا آقابابائیان به شماره ملی ۱۰۹۲۲۱۵۸۱۶ 
و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود آقای مجتبی رخشنده به شماره ملی ۵۰۳۹۷۶۵۸۲۷ و به سمت عضو اصلی هیئت 
مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل 
چک،سفته،بروات ،قراردادها ،عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضاء مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر می 
باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع 
فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری اصفهان )۱۱۱۴۲۹۷(

جامعه

 کارشــناس مسئول مراقبت های کرونا معاونت بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان با بیان اینکه اگر خوش بین 
باشــیم تاکنون ۲۰ درصد جمعیت در کشور و استان اصفهان 
به ویروس کرونا مبتلا شده و هنوز ۸۰ درصد جمعیت کشور 
ایمن نیستند، گفت: ویروس کرونا نشان داده قصد رها کردن 
جمعیــت را ندارد، بنابراین تنها راه برون رفت از اپیدمی، ایمن 
شدن جمعیت و تنها راه ایمن شدن نیز واکسیناسیون عمومی 

است.
دکتر مهدی فارســی به آغاز همه گیری ویروس کرونا در 
ســال ۲۰۲۰ اشاره کرد و به ایسنا گفت: با شروع سال جدید 
میلادی ۲۰۲۰ بیماری در دنیا رایج شد که شروع آن از کشور 
چین بود. پس از این که چندین کشــور شیوع ویروس جدید 
کرونا را اعلام کردند، کشور ما نیز از بهمن ۹۸ آماده مواجهه با 
این ویروس شد و سعی می کرد با حداقل کیت های تشخیصی 
که در اختیار دارد، مســافران ورودی از چین را مورد آزمایش 
تشخیصی قرار دهد تا مطمئن شــود افراد آلوده به ویروس 
وارد کشور نمی شوند، اما ازآنجایی که بیماری های تنفسی را 
نمی شود در مرزها محدود کرد، این ویروس که از همان ابتدا 
نشان داد که یک ویروس با قدرت انتشار بالا است، وارد کشور 

ما هم شد و در عرض چند ماه تمام دنیا را فرا گرفت.
او با اشــاره به اینکه نخستین نمونه های ابتلا به ویروس 
کرونــا یکم اســفند ۹۹ در قم و چهارم اســفند در اصفهان 
شناســایی و اعلام شد، گفت: سال هاست وزارت بهداشت در 
زمینه تشخیص و مقابله با ویروس هایی از این دست فعالیت 
می کند و با این گونه ویروس ها بیگانه نیست، همان گونه که 
اپیدمی های مختلف آنفلوانزا داشــته ایم و سال ها می دانستیم 
تنها راه مقابله با این خانواده ویروس ها، رعایت پروتکل های 
بهداشــتی و به حداقل رساندن روابط انســان ها است. این 
موضوع در ستادهای استانی و کشــوری مطرح شد و اوایل 
اســتقبال مســئولان نیز خوب بود، به طوری که جلوگیری از 
شــیوع ویروس کرونا دغدغه جدی همه مســئولان از نیمه 
اســفند شد و شاهد تعطیلی سراســری در اصفهان تا اواسط 

فروردین بودیم.
Á پیک های کرونا چطور اتفاق افتاد؟

کارشناس مســئول مراقبت های کرونا معاونت بهداشتی 
دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با اشــاره به اینکه در آغاز 
همه گیــری کرونا انتظــار می رفت با توجه بــه جدید بودن 
ویروس، عده زیادی مبتلا شــوند، گفت: با وجود تعطیلی ها، 
پیک نخست کرونا با شیب تندی اتفاق افتاد و اوایل فروردین 
۹۹ به اوج خود رسید که طبیعی و قابل پیش بینی بود. او، به 
حذف محدودیت ها از اواســط فروردین اشاره و تصریح کرد: 
انتظار می رفت بعد از تعطیلات فروردین، محدودیت ها سریع 
برداشته نشود، بلکه آرام آرام حذف شوند، ولی عملا این اتفاق 
نیفتاد و به سرعت محدودیت ها حذف شد. پیش بینی می شد 
ماحصل رعایت پروتکل ها در اســفند و فروردین، افت پیک 
باشــد، درحالی که ارمغان برداشتن سریع محدودیت ها، پیک 
بعدی بود که اواسط تیرماه در کشور اتفاقا افتاد و شبیه پیک 
اسفند بود. فارسی خاطرنشان کرد: معمولا بیماری های تنفسی 
از زمانی که ویروس وارد جمعیت می شوند تا کنترل بیماری، 
پیک های متعددی در جمعیت انسانی دارند، این در حالی است 
که همیشه پیک های اولیه قله بالایی دارد، ولی به مرور این 
قله کم می شود، چون ایمنی نسبی در جمعیت ایجاد می شود. 
او بر این اســاس، توضیح داد: در اســتان اصفهان پیک دوم 
با تأخیر دوهفته ای نســبت به کشــور اتفاق افتاد و حدودا از 
نیمه مرداد پیک دوم کرونا در اصفهان اتفاق افتاد. کارشناس 
مســئول مراقبت های کرونا معاونت بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان با اشــاره به اینکه در ادامه روند همه گیری 
کرونا متوجه شــدیم حدود ۷۵ درصــد مبتلایان بی علامت 
هســتند، گفت: حدود ۲۰ درصد افراد علائم خفیف داشتند و 
فقط ۵ درصد علائم شدید داشتند که منجر به بستری می شود 
و از آنهــا هم فقط یک درصد ممکن اســت به قدری بدحال 

شوند که نیاز به آی سی یو داشته باشند و یا فوت کنند.
Á خطرناک ترین مشکل در همه گیری کرونا

او بی علامت بودن ۷۵ درصــد افراد را خطرناک ترین و 
بدترین مشــکل در همه گیری کرونا دانست و افزود: زمانی 
که بخش زیــادی از مبتلایان از بیماری خود خبر ندارند اگر 
پروتکل های بهداشــتی را رعایت نکنند، به راحتی می توانند  
ســایر افراد را مبتلا کنند و همین باعث شده بیماری در دنیا 
کنترل نشود. فارســی با بیان اینکه با روندی که در تابستان 
و پیک دوم کرونا داشــتیم به پاییز رســیدیم، توضیح داد: در 
ابتدا قرار بود مدارس باز شــود و تعدادی از دانش آموزان سر 
کلاس درس حاضر شــدند، اما شاهد افزایش تعداد مبتلایان 
در میان در معلمــان و دانش آموزان بودیم که پس از اعلام 
گزارش ها، قرار شــد آموزش حضوری تعطیل شده و فقط به 

صورت غیرحضوری باشند.

Á تفاوت پیک های کرونا در اصفهان با کشور
این پزشــک با بیان اینکه در اصفهان برعکس کشور که 
پیک دوم کرونا افت داشــت، پیــک دوم هیچ وقت افت پیدا 
نکــرد، تصریح کرد: در اصفهان قبل اینکه پیک به ســمت 
پایین برود، با افزایش موارد ابتلا به ســمت پیک سوم رفتیم 
و این تفاوت اصفهان با ســایر نقاط کشور بود. تقریبا تا اواخر 
آبان هم زمان با کشــور، پیک سوم را تجربه کردیم، بنابراین 
می توان گفت تقریبا در اصفهان دو پیک داشــتیم؛ پیک اول 
و پیک دومی که پایین نیامد و به پیک ســوم وصل شد. او با 
بیان اینکه تا آبان ماه ۹۹ وضعیت بدی در کشــور داشتیم و 
پیک سوم بالاترین موارد مرگ ومیر در کشور را داشت، افزود: 
امسال برخلاف پیش بینی ها و نگرانی هایی که وجود داشت، 
ویروس آنفلوانزا که در سال های اخیر، در پاییز و زمستان پیک 
می زد، ظاهر نشــد و جز موارد محدود شاهد ابتلا به آنفلوانزا 
در جامعه نبودیم، اگرچه کرونا هم کافی بود تا بالاترین میزان 
بستری، ابتلا و فوت را شاهد باشیم. اکنون در کنار کشورهای 
قدر تولیدکننده واکســن، کشــور ما هم عرض اندام کرده و 
تحقیقات تولید واکسن در کشور ما آغاز شد تا برای نخستین 
بار تولیدکننده واکسن ضدویروسی باشیم. فارسی با بیان اینکه 
هم اکنون ۳ مدل واکسن در کشور در حال تولید است، توضیح 
داد: بنیاد برکت فاز یک و دو بالینی را تمام کرده و در تدارک 
فاز سوم است. سرم سازی رازی واکسنی طراحی کرده که در 
فاز دو است. انستیتو پاستور ایران مشترک با موسسه فینلای 
کوبا در حال تولید واکسن سوبرانا است که فاز یک و دو را در 
کوبا طی کرده و قرار است در یکی دو هفته  آینده فاز سوم آن 

در کشور و ازجمله اصفهان اجرا شود.
Á انجام 5۰۰ هزار تست کووید در استان اصفهان

کارشناس مسئول مراقبت های کرونای معاونت بهداشتی 
دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با تأکید بر اینکه همه گیری 
کرونا به رشــد علمی و فنی مراقبت های بهداشتی در کشور 
کمک کرده است، گفت: در زمینه مراقبت، تاکنون در استان 
اصفهان از ۴۹ هزار بیمار بستری تست گرفته شده که حدود 
۴۶ درصد مثبت بوده اســت و نیز ۴۶۰ هزار تســت سرپایی 
انجام شد که ۳۳ درصد تست ها مثبت بود و جمعا ۵۰۰ هزار 
تســت کووید انجام شــده که حدود ۳۵ درصد مثبت بودند. 
او در ادامه با اشــاره به اینکه تمام موارد بســتری و سرپایی 
توسط کارشناسان حوزه بهداشت، از طریق مراجعه درب منزل 
یا تماس تلفنی و ثبت در ســامانه بهداشت مورد پیگیری و 
مراقبت خود و اطرافیان قرار گرفته اند، خاطرنشــان کرد: طی 
۱۴ روز دوره واگیر بیماری، بیماران تحت مراقبت قرار گرفتند 
و کارشناسان بهداشــت عمدتا درب منزل شهروندان رفتند 
که کار عظیمی است و شــاید به ندرت در دنیا اتفاق افتد که 
مراقبت های بهداشــتی چهره به چهره انجام شود. فارسی با 
اشــاره به اینکه در ۶ ماه دوم ســال ۹۹ از اطرافیان بیماران 
مبتلا به کووید تست گرفته شد تا بیماری بین اطرافیان رصد 
شــود، تصریح کرد: از افراد بی علامت، آزمایش با تست پی 
سی آر انجام می شود که حساسیت بیشتری دارد و برای افراد 
علامت دار تست رپید گرفته می شــود که نتیجه به سرعت 
مشخص شود. او در مورد پیک چهارم کرونا اظهار کرد: بعد از 
پیک سوم، از اواخر دی ماه بیماری به شدت کاهش پیدا کرد، 
اما وضعیت شکننده است و همیشه باید مراقبت حدوث پیک 
بعدی باشیم. پس از پشــت سر گذاشتن این پیک ها متوجه 
شدیم درمان و داروی اختصاصی برای این بیماری وجود ندارد 
و تنها راه کنترل، واکسیناسیون است و تا حداقل ۷۵ الی ۸۰ 

درصد جامعه واکسن نزنند، این بیماری کنترل نمی شود.
Á  یک سال زمان برای واکسینه شدن ۸۰ درصد

جمعیت
کارشناس مســئول مراقبت های کرونا معاونت بهداشتی 

دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به شروع واکسیناسیون 
کرونا در کشــور، گفت: باید ۸۰ درصد جمعیت یعنی بیش از 
۶۰ میلیون در کشــور و ۴ میلیون در استان اصفهان واکسن 
بزنند تا بیماری تقریبا کنترل شود، درحالی که تا رسیدن به این 
عدد شــاید یک سال طول بکشد. او با بیان اینکه تولید ملی 
واکسن هنوز در حدی نیست که در جمعیت عمومی استفاده 
شود، گفت: در حال حاضر واکسن کرونا باید از خارج وارد شود 
و خیلی سخت است که حجم زیادی از واکسن را وارد کشور 
کرد، انجام کامل واکسیناسیون هم یک سال طول می کشد، 
بنابراین فعلا، تنها راه کاهش موارد بیماری و جلوگیری از بروز 

پیک های بعدی، رعایت پروتکل های بهداشتی است.
Á افزایش موارد ابتلا در انتهای تعطیلات نوروز

فارسی با اشاره به اینکه از اواخر دی منحنی بروز بیماری، 
در ســطح صافی قرار گرفته بود و وضعیت بیماری در استان 
و کشــور در وضعیت ثابتی قرار گرفته بود، ولی از هفته سوم 
اسفند، عدم رعایت پروتکل ها و دورهمی های بدون ملاحظه 
و نیز شــیوع کرونای انگلیسی باعث شد تا تعداد موارد مبتلا 
بیماری به طرز خطرناکی در حال افزایش باشد، به طوری که 
تعداد موارد بســتری با روندی شدیدتر از پیک قبلی در حال 
افزایش است، ابتلای یک نفر در خانواده، سریعا باعث ابتلای 
بقیه افراد خانوار می شــود، چیزی که در پیک قبلی شــاهد 
نبودیم و در جمع بستری ها، از همه گروه های سنی مشاهده 
می شــود حتی زیر ۵ ســال، چیزی که در پیک قبلی وجود 

نداشت.
Á  کرونا نشان داده قصد رها کردن جمعیت را

ندارد
او با بیان اینکه اگر خوش بین باشــیم تاکنون ۲۰ درصد 
جمعیت در کشور و اســتان اصفهان به ویروس کرونا مبتلا 
شده اند، گفت: هنوز ۸۰ درصد جمعیت کشور ایمن نیستند، از 
طرف دیگر ویروس کرونا نشان داده قصد رها کردن جمعیت 
را نــدارد و تقریبا با جمعیت دنیا همراه خواهد بود،   پس برای 
کنترل بیماری باید ایمن باشیم. ایمنی گله ای که مردود است 
و در این شــرایط بهترین راه رعایت پروتکل های بهداشتی 
و واکســینه شدن افراد اســت که در دنیا نیز همین راه طی 
می شود. فارســی با بیان اینکه تنها راه برون رفت از مشکل 
ایمن شــدن جمعیت و تنها راه ایمن شدن نیز واکسیناسیون 
عمومی اســت، ابراز امیدواری کرد که در اردیبهشت و خرداد 
خبرهای خوبی از واکســن ایرانی برسد و تا پایان سال بتوان 
جمعیت کشور را واکســینه کرد. او با اشاره به اینکه در حال 
حاضر واکسیناســیون با استفاده از واکسن های روسی، چینی 
و هندی در کشــور در حال انجام اســت، گفت: واکسن های 
اسپوتنیک روسی، سینوفارم چین و کوواکسین هند اثربخشی 

خوبی داشته اند.
Á  ماندگاری بررسی  واکسن ها در مرحله  همه 

اثربخشی قرار دارند
این کارشناس معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان خاطرنشان کرد: اگر قرار باشد واکسن به راحتی و با 
طیب خاطر در اختیار جمعیت قرار گیرد شاید بیش از دو سال 
طول بکشد تا کار آزمایی و عوارض و ایمنی زایی آن بررسی 
شود و مجوز تزریق بگیرد، اما وقتی بیماری جمعیت جهان 
را تهدید می کند و شــاهد تلفات بیماری هستیم مجبوریم 
بخشی از کار آزمایی واکسن ها را با تزریق بر روی جمعیت 
بررســی کنیم، به همین خاطر است که هنوز هیچ واکسنی 
مجوز قطعی نــدارد و همه مجوز تزریق اضطراری دارند. او 
با بیان اینکه تمام واکسن هایی که مجوز تزریق اضطراری 
گرفته انــد هر ۳ فاز کار آزمایی بالینی را طی کرده اند، گفت: 
وقتی واکسن فاز یک را طی می کند یعنی بی خطر است، فاز 
دوم اثربخشی واکسن را تائید می کند و ماندگاری اثربخشی 

واکســن در فاز سوم تائید می شود که زمان بر است. تاکنون 
عمدتا واکســن ها اثربخشی بیش از ۶ ماه داشته اند اما باید 
زمان بگذرد تا ببینیم اثربخشی بیشتری دارند یا خیر. فارسی 
همچنین اضافه کرد: برای اطمینان از اثربخشی، واکسن ها 
عمدتــا دو دوز دارند که حداقل یک مــاه بعد از تزریق دوز 
اول و بــرای تحریک مجدد سیســتم ایمنــی افراد تزریق 
می شــوند تا ایمنی پایداری ایجاد کند. او با اعتقاد بر اینکه 
هنوز برای نتیجه گیری در مورد اثربخشی بیشتر واکسن ها 
زود است، توضیح داد: تاکنون همه واکسن ها روسفید بوده اند 
و خطری برای انسان نداشته اند. ۳ واکسنی که در کشور ما 
استفاده شده نیز از عوارض خفیفی که معمول واکسن های 
این چنینی اســت برخوردار بوده اند که عمدتا علائمی شبیه 
ســرماخوردگی داشته است. کارشناس مسئول مراقبت های 
کرونا معاونت بهداشتی دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با 
تأکید بر اینکه هیچ افتراقی بین واکسن های مختلف وجود 
ندارد، گفت: شرکت های سازنده واکسن روسیه،  چین و هند 
همه شرکت های معتبر واکسن ســازی و داروسازی در دنیا 
هســتند، ضمن اینکه اتفاقا واکســن چینی و هندی از نظر 
فنــی معتبرتر اســت، چون حاوی ویروس غیرفعال شــده 
است و واکســن ایرانی برکت هم با همین فناوری در حال 
تولید اســت. او با اعلام اینکه تاکنون ۲۰ هزار دوز واکسن 
به استان اصفهان رســیده، گفت: تزریق واکسن بر اساس 
پروتکل تعیین شده از ســوی وزارت بهداشت اولویت بندی 
شده است. واکسن در چهار فاز تزریق می شود: فاز اول کادر 
درمان است که در چند بخش شامل بیمارستان های ریفرال 
کووید و سپس سایر بیمارستان ها و پرسنل بهداشتی که در 
ارتباط مستقیم با جامعه هستند و در ادامه شاغلین در بخش 
سرپایی پزشکی و پیراپزشکی اعم از کلینیک ها، داروخانه ها، 
آزمایشگاه ها و غیره تقسیم بندی می شوند. مجموعا ۳۲ هزار 
نفر کادر درمان در بیمارستان و ۱۵ هزار پزشک و پیراپزشک 
خارج از بیمارستان داریم. سالمندان ساکن در خانه سالمندان 
و جانبازان نیز در فاز یک برنامه ریزی شــده اند. در فاز دوم، 
افراد مســن و افراد با بیماری زمینه ای در برنامه هستند، در 
فاز ســوم، افراد ساکن در مکان های تجمعی و سایر پرسنل 
ارائه دهنده خدمت به جامعه و در فاز چهارم سایر افراد جامعه 
را تحت پوشش قرار خواهند داد. در خوشبینانه ترین حالت، 
تزریق واکســن در این چهار فاز تا پایان سال ۱۴۰۰ طول 

خواهد کشید.
Á جهش ویروس کرونا دور از انتظار نبود

فارسی با یادآوری اینکه ویروس آنفلوانزا هم صدها سال 
با بشــر همراه بوده و جهش های خطرناکی داشــته، گفت: 
جهش ویروس کرونا دور از انتظار نبود. برخی از جهش های 
ویروس برای بشــر خوب است و باعث از بین رفتن ویروس 
می شود، اما برخی به حیات ویروس کمک می کند. او در مورد 
جهش ویروس کرونا معروف به انگلیســی که برای اولین بار 
در انگلیس شناسایی شده، توضیح داد: این جهش هم اندکی 
قدرت بیماری زایی را افزایش داده، بیشتر از آن قدرت انتشار 
را بالا برده، به طوری که ویروس به سرعت در جمعیت پخش 
می شــود و از همه مهمتر گروه سنی مبتلایان را پایین آورده 
اســت، به طوری که ما در هفته های اخیر شاهد موارد ابتلا و 
حتی بستری در گروه سنی کودک و نوجوان هم هستیم. این 
کارشناس معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با 
بیان اینکه ویروسی موفق به ادامه بقا است که بیماری زایی را 
تغییر ندهد، ولی قدرت سرایت خود را افزایش دهد، گفت: در 
حال حاضر چندین جهش مثل انگلیسی، آفریقایی و برزیلی 
شناسایی شده، این درحالی که شاید اگر کشور ما هم توانایی 
بررســی ژنتیک همه ویروس ها را داشت، قطعا جهش های 

مختلفی در کشور پیدا می شد.

معضل تقلب و افت کامل 
کیفیت آموزش در طریق 

مجازی
گـروه جامعـه: بـه اعتقـاد دبیـر سـتاد راهبری نقشـه 
جامـع علمـی کشـور آموزش های مجـازی در دانشـگاه ها 
به صـورت ۱۰۰ درصـدی باعـث کاهـش افـت کیفیـت 

آموزش شـده اسـت.
بـودن  موفـق  میـزان  دربـاره  کبگانیـان،  منصـور 
کلاس هـای مجـازی دانشـگاه ها و مـدارس، اظهـار کرد: 
آموزش هـای مجازی در دانشـگاه ها باعث کاهش سـطح 
علمـی دانشـجویان شـده و معتقدم این مسـئله به صورت 
۱۰۰ درصـدی باعـث کاهش افـت کیفیت آموزش شـده 
اسـت. البتـه ایـن شـرایط فقـط مختـص بـه دانشـگاه ها 
نیسـت و سـطح کیفیت آموزش مجازی در مـدارس برای 
دانـش آموزان هم پایین اسـت. دبیر سـتاد راهبری نقشـه 
جامع علمی کشـور با اشـاره به اینکه سلامت دانشجویان 
و دانـش آمـوزان بـرای مـا اولویـت نخسـت اسـت، ادامه 
داد: امیدواریـم بیمـاری کرونـا زودتـر به پایان برسـد، ولی 
بایـد بـرای این شـرایط آمـاده باشـیم و یاد بگیریـم که از 
ایـن فضـا به نحـو مطلوب اسـتفاده کنیم. در حـال حاضر 
اسـاتید در حـال فراگیـری نحـوه آموزش هـای مجـازی 
هسـتند. معضلـی کـه بـا ایـن آموزش هـای مجـازی بـه 
وجـود آمده تقلب اسـت و اسـاتید مقداری بـا نحوه کنترل 
ایـن تقلب هـا آشـنا شـده اند، امـا متأسـفانه ایـن مسـئله 
وجـود دارد. او تصریـح کـرد: آمـوزش حضوری عـلاوه بر 
عمـق یادگیـری و ارتبـاط بـا اسـتاد و دانشـجو، منجر به 
آمـوزش علمـی و انتقـال فرهنـگ و تجربـه به دانشـجو 
دانشـجو  اسـتاد و  ایـن شـرایط متأسـفانه  می شـود. در 
چندیـن ماه یکدیگـر را نمی بینند و دانشـجویان نیز با هم 
کلاسـی های خـود ارتباطـی ندارنـد. قائم مقام سـتاد علم 
و فنـاوری دبیرخانـه شـورای عالی انقـلاب فرهنگی ادامه 
داد: ایـن مسـائل آسـیب هایی اسـت کـه هر چـه کوتاه تر 
شـود شـرایط فعلـی مثمرثمرتـر خواهـد بـود. او افـزود: 
سیاسـت هایی در شـورای عالـی انقـلاب فرهنگـی برای 
ارتبـاط کیفیـت آموزش مجازی در دانشـگاه ها داشـته ایم، 
امـا برخـی مسـائل مثل برگـزاری کنکـور بایـد حضوری 
باشـد و امتحانات جامع دکتری دانشـجویان باید شـفاهی 
باشـد. باید ملاحظاتی در برخی مسـائل وجود داشته باشد 
و نمی تـوان همـه آزمون هـا را به صـورت مجـازی برگزار 
کـرد. قائم مقـام سـتاد علـم و فنـاوری دبیرخانـه شـورای 
اسـاتید  و  دانشـگاه ها  گفـت:  فرهنگـی  انقـلاب  عالـی 
هرکـدام اقـدام بـه راه انـدازی سـامانه هایی بـرای بهبـود 
وضعیـت آمـوزش مجـازی کرده انـد، اما آمـوزش پرورش 
و آمـوزش مجـازی آن هـا بـا پیچیدگی هایی روبه رو شـده 
اسـت. بـرای ارتقـا کیفیت شـبکه شـاد هم شـورای عالی 

اقداماتـی انجام داده اسـت.

سیزده به درون
بـه گفتـه عضـو انجمـن بین المللـی ایران شناسـی، 
سـیزده بـه در آیینـی نمادیـن، بـرای تـازه کـردن پیوند با 
طبیعـت اسـت؛ شـاید بهتر باشـد در شـرایطی که شـیوع 
یـک ویـروس مدت هاسـت نظـام طبیعـی عالـم را بر هم 
زده، سـیزدهم فروردین ماه امسـال را هم در خانه بمانیم و 

خیلـی جدی تـر بـه اهمیـت طبیعت فکـر کنیم.
عبـاس قنبـری عدیـوی بـه ایسـنا می گویـد: نـوروز 
به عنـوان یکی از سـنت های ریشـه دار فلسـفی، فرهنگی، 
اجتماعـی، ادبـی و تاریخـی در فرهنگ مـا ایرانیان مطرح 
اسـت و آیین های مربوط آن نیز برخاسـته از رابطه انسـان 
و طبیعـت اسـت؛ یک سـوی نـوروز ماییم و سـوی دیگر 
آب و آسـمان و طبیعـت یـا بـه عبارتـی همـه آفریـدگان 
پـروردگار. او ادامـه می دهد: بر این اسـاس می تـوان نوروز 
را یک سـنت یکتاپرسـتانه مبتنی بر عقلانیت دانسـت که 
بـه  واسـطه دگرگونـی زمـان و زمیـن، ضرورت نو شـدن 
و نوگرایـی را بـه انسـان هـم یـادآور می شـود. ایـن عضو 
انجمـن بین المللـی ایران شناسـی معتقـد اسـت کـه سـه 
جشن مهرگان، سده و نوروز در فرهنگ ایرانیان از اهمیت 
خاصـی برخوردارنـد و دلیـل آن هم پیوند این جشـن ها با 
زیست طبیعی وابسته به کشـاورزی است. قنبری عدیوی، 
خاطرنشـان می کند: هر سـه ایـن جشـن ها به نوعی آیین 
سپاسـگزاری از ایزد یکتاسـت، ازاین رو می تـوان گفت که 
آیین هـای نـوروزی مهم ترین و اساسـی ترین جشـن های 
ایـران باسـتان هسـتند. او می گوید: برخلاف تصـور عامه 
جشـن نـوروز بـا اول فروردین شـروع نمی شـود. جشـنی 
کـه امـروزه بـه »چهارشنبه سـوری« معـروف اسـت و در 
قدیـم، هم زمـان با سـیصد و شـصتمین روز سـال برگزار 
می شـده، آغازگـر آیین هـای نوروزی اسـت و ایـن آیین تا 
سـیزدهمین روز فروردیـن ادامـه دارد. عضـو هیأت علمی 
گـروه زبـان و ادبیات فارسـی دانشـگاه فرهنگیان تصریح 
می کند: سـیزدهمین روز هر ماه، روز تیشـتر یـا الهه باران 
اسـت و در گذشـته مردم سـیزدهمین روز هر ماه را همراه 
بـا جمـع و بیـرون از خانـه، در دل طبیعـت می گذرانده اند، 
امـا بـه دلیـل پررنگ بـودن آییـن نـوروز، ایـن روز خاص 
در مـاه فروردیـن بیشـتر در اذهان ماندگار شـده اسـت. به 
گفتـه قنبـری عدیـوی، نزدیک بـودن منطقـه جغرافیایی 
ایـران بـه خـط اسـتوا، باعـث شـده کـه »آب« همیشـه 
مسـئله ای جدی بـرای ایرانیان باشـد و ازاین رو سـیزدهم 
هـر مـاه را بـه نـام تیشـتر می نامیدند و بـا رفتن بـه دامن 
طبیعـت، خواسـتار همـاره روان بـودن آب پـاک از درگاه 
خداونـد می شـدند. او تأکیـد می کند: در فلسـفه »سـیزده 
بـه در« شـادی یک اصل مهم اسـت. این که یـک روز در 
مـاه افـراد خانـواده با هم در محیطی سرسـبز دیـدار کنند 
و در کنـار هـم غـذا بخورنـد و با یکدیگر گفت وگو داشـته 
باشـند، بیانگـر اهمیـت شـادی در فرهنـگ ایرانی اسـت. 
جامعـه شـاد، امنیـت روحی_روانـی و سـلامت بیرونـی و 
درونـی دارد و در چنیـن آرامش خاطـری می تواند به تولید 

و زایـش هم  فکـر کند. 

رگبار باران و رعد و برق در 
کشور از امروز

گـروه جامعه: مدیرکل پیش بینی و هشـدار سـریع 
سـازمان هواشناسـی ضمن اشـاره به وقوع رگبار باران 
گاهـی همـراه با رعدوبـرق در غالب مناطق کشـور، از 

کاهـش دمـا در برخی مناطق از امـروز خبر داد.
صـادق ضیاییـان اظهـار کـرد: روز گذشـته در غالـب 
مناطـق کشـور به جـز اسـتان های خراسـان جنوبـی، 
سیسـتان و بلوچسـتان، هرمـزگان، فـارس و بوشـهر 
در برخـی سـاعات رگبـار بـاران گاهـی رعدوبـرق و 
ارتفاعـات  البـرز مرکـزی و  ارتفاعـات  همچنیـن در 
زاگـرس مرکـزی بـارش بـرف وجـود داشـت. او بـا 
اشـاره بـه اینکه شـدت بـارش دیـروز در اسـتان های 
چهارمحـال و بختیـاری، کهگیلویـه و بویـر احمـد، 
لرسـتان و شـرق خوزسـتان بـالا بـود، گفـت: ایـن 
خـزر،  سـاحلی  اسـتان های  در  امـروز  وضعیـت 
آذربایجـان شـرقی، آذربایجان غربی، زنجـان، قزوین، 
اردبیل، خراسـان  شـمالی، خراسـان  رضوی، خراسـان  
تهـران،  البـرز،  اسـتان های  شـمال  یـزد،  جنوبـی، 
سـمنان، فارس، کرمان، بوشـهر و جنوب اسـتان های 
خوزسـتان و اصفهـان پیش بینـی می شـود. بـه گفتـه 
ضیاییـان، فـردا، یکشـنبه )۱۵ فروردیـن( در شـمال 
اسـتان های سـاحلی خـزر، شـمال شـرق و  غـرب، 
برخـی نقـاط شـرق بـارش بـاران پیش بینی می شـود 
و روزهـای دوشـنبه و سه شـنبه )۱۶ و ۱۷ فروردیـن( 
جـوی نسـبتا آرام در کشـور خواهیم داشـت. مدیرکل 
پیش بینـی و هشـدار سـریع سـازمان هواشناسـی بـا 
بیـان اینکـه امـروز در غالـب مناطـق کشـور و فـردا 
یکشـنبه )۱۵ فروردیـن( در نیمه شـرقی کشـور وزش 
بـاد شـدید رخ خواهـد داد و در برخـی نقـاط شـرقی، 
جنوبـی و مرکـزی کشـور نیـز گردوخـاک پیش بینـی 
می شـود، اظهـار کـرد: امـروز افزایـش قابل ملاحظـه 
دما در شـمال شـرق کشـور خواهیم داشت. همچنین 
در شـمال غـرب، سـواحل شـمالی و نواحـی مرکـزی 
کشـور و یکشـنبه )۱۵ فروردیـن( در شـمال شـرق و 
شـرق کشـور کاهـش دما رخ خواهـد داد. بـه گفته او، 
از امـروز دریـای خزر و خلیج فارس نیز تا دوشـنبه )۱۴ 

تـا ۱۶ فروردیـن( مـواج خواهـد بـود.

انتقاد وزیر بهداشت از 
سفرهای نوروزی

وزیر بهداشـت با انتشـار متنـی در صفحه اینسـتاگرام 
خـود ضمن انتقاد از مجاز بودن سـفرها و تصمیم های 
اخیر مسـئولان بـرای نوروز ۱۴۰۰، نوشـت: »روزهای 
سـختی در پیـش اسـت. خداونـد یاری مـان کنـد تـا 
نمانیـم تـا دسـت آورد افتخارآمیـز روزهـای سـخت 
تحریـم به سـادگی بـه باد نـرود. تا شرمسـار آنـان که 
پایـداری و همراهی مـان کردنـد و شـرمنده روح بلنـد 
مدافعیـن سـلامت و خانواده هایشـان نشـویم و کمک 
کننـد تـا عزیـزان ارجمند دیگـری از دسـت ندهیم.«

دکتـر سـعید نمکـی در این پسـت اینسـتاگرامی  خود 
نوشـت: »ویـروس سـرکش انگلیسـی از راه رسـید، 
خوزسـتان را گرفتـار کرد، شـبانه روز تـلاش نمودیم تا 
در آن اسـتان کـه بیشـتر از سـه پیک کشـوری قبلی 
گرفتارمـان کـرد مهـارش کنیـم. عملا ضربه شسـت 
ویروس موتاسـیون یافته را چشـیدیم، ویروس مهاجم 
از هـوا و زمیـن بـه دلایلـی که جـای بحثـش در این 
مقـال نمی گنجـد بـه همه جـا پـر گشـود. نوشـتیم... 
گفتیـم... التمـاس کردیـم... قسـم دادیـم کـه دو تـا 
سـه هفتـه صبـوری کنید. مهلـت بدهید تا مثل سـال 
قبـل از فرصـت تعطیلات سـال نو اسـتفاده کنیم و با 
تشـدید بیماریابـی در طـرح شـهید سـلیمانی خانه به 
خانـه شـعله های کوچـک را شناسـایی و مهـار نماییم 
تـا بـه هـم نپیوندنـد و آتش دامـن پهنه کشـورمان را 
نگیـرد. گفتیم سـفر و جمعیت سـیال نمی گـذارد طرح 
اجـرا شـود و بیمـاری نیـز از نقـاط گرفتـار بـه مراکـز 
پاک تـر منتقـل می شـود. گفتیـم: صف هـای طولانی 
تهیـه ارزاق شـب عیـد سـاعت ها جمعیـت سـالمند 
را گرفتـار می کنـد. گفتیـم  ایـن صف هـا  تنیـده در 
می دانیـم تـاب آوری مردم مهم اسـت ولی تـاب آوری 
مدافعین خسـته سـلامت پـس از ۱۴ مـاه کار بی وقفه 
و جان فشـانی بـرای مدیریـت پیک هـای پیوسـته نیز 
مهم اسـت. گفتیـم: اقتصاد گردشـگری اهمیـت دارد 
ولـی سـرمایه اجتماعـی نظـام سـلامت و هزینه های 
شـیوع مجـدد بیمـاری و اثراتـش بـر اقتصـاد خـرد و 
کلان کشـور نیـز بی اهمیـت نیسـت. گفتیـم: اگـر به 
حرف هـای کارشناسـی مان گوش ندهند بهار سـختی 
در پیـش اسـت. شـاید بدیـن دلیـل بـاور نکردنـد که 
اولا وزن ویـروس موتاسـیون یافتـه را در محاسـبات 
اپیدمیولوژیـک مـا نمی شـناختند و ثانیـا سـه پیـک 
سـنگین قبلی را آرام، بی صـدا و مظلومانه همکارانمان 
مدیریـت کردنـد و گروهـی فکـر کردنـد کـه فـراز و 
فـرود منحنی هـا شـاید بـه شـیوه فتوشـاپ اسـت. در 
روزهـای گذشـته بـا روسـای خسـته و دل شکسـته 
بـه  داشـتم.  تمـاس  پزشـکی  علـوم  دانشـگاه های 
و  افزایـش  حـال  در  بیمارانشـان  نگران انـد،  شـدت 
تخت هایشـان در حـال پـر شـدن اسـت. ضمـن آنکه 
می داننـد در ایـن خیـز جدیـد اولا زنجیـر مهـار غول 
سـرکش بیمـاری با ویـروس جدید گسـترده تر اسـت 
و ثانیـا خود و سـربازان مدافعشـان خسـته تر. روزهای 
سـختی در پیـش اسـت. خداونـد یاری مـان کنـد تـا 
نمانیـم تـا دسـت آورد افتخارآمیـز روزهـای سـخت 
تحریـم به سـادگی بـه باد نـرود. تا شرمسـار آنـان که 
پایـداری و همراهی مـان کردنـد و شـرمنده روح بلنـد 
مدافعـان سـلامت و خانواده هایشـان نشـویم، کمـک 
کننـد تا عزیزان ارجمنـد دیگری را از دسـت ندهیم.«

تاکنون تمام واکسن ها واکسن های مجوز گرفته در برابر کرونا اثربخش بوده اند

یک سال فاصله تا واکسیناسیون ۸۰ درصدی
   هشدار   نیم نگاه

آگهی تغییرات شرکت دژ سازان چهلستون سهامی خاص به 
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دانش و فناوری
  تازه ها

آیفون SE پلاس با نمایشگر 6.۱ 
اینچی رونمایی می شود

 IpS LCD پلاس با نمایشگر ۶.۱ اینچی Se احتمالا آیفون
و بهره مندی از حفره مخصوص دوربین سلفی به جای بریدگی 
بالای نمایشگر، در سال ۲۰۲۳ معرفی و به بازار عرضه خواهد 
از  برای رونمایی  برنامه ای  احتمالا در سال جاری  شد.اپل 
آیفون Se پلاس نخواهد داشت. در نتیجه انتظار می رود سال 
۲۰۲۳ این گوشی هوشمند با تغییرات اساسی در طراحی از 
جمله نمایشگری بدون بریدگی مخصوص دوربین سلفی در 
دسترس کاربران قرار گیرد. به گفته »رأس یانگ« یکی از 
تحلیلگران بازار نمایشگر، آیفون Se پلاس احتمالا اولین مدل 
آیفون اقتصادی اپل خواهد بود که با حفره مخصوص دوربین 
سلفی به بازار عرضه می شود.این پیش بینی در حالی از سوی 
رأس یانگ مطرح شده که گفته می شود تمام مدل های آیفون 
۱۳ قرار است با بریدگی بالای نمایشگر مخصوص دوربین 
سلفی معرفی شوند.پیش ازاین، »مینگ - چی کو« یکی از 
تحلیلگران فعالیت های اپل نیز پیش بینی کرده بود که این 
شرکت احتمالا در سال ۲۰۲۲ برخی از مدل های آیفون را 
با حفره مخصوص دوربین سلفی در دسترس کاربران قرار 
 Se خواهد داد. همچنین وی پیش تر گفته بود که آیفون
پلاس احتمالا از  FaCe ID پشتیبانی نخواهد کرد، اما مجهز 

به toUCh ID در کلید فیزیکی پاور دستگاه خواهد بود.
باتوجه به اینکه آیپد ایر ۴ اپل، نخستین دستگاه این شرکت 
مجهز به toUCh ID در کلید پاور است، بنابراین چنین 
طراحی برای گوشی آیفون نیز دور از ذهن نخواهد بود و این 
احتمال وجود دارد اپل بخواهد آیفون Se پلاس را نیز با چنین 
مشخصاتی به بازار عرضه کند. بااین وجود هنوز فاصله زیادی 
تا زمان رونمایی آیفون Se پلاس باقی مانده و ممکن است 
اپل تغییرات قابل توجهی در طراحی و مشخصات این گوشی 

هوشمند ایجاد کند.

 مُدرنا دوزهای واکسن 
کووید -۱9 را در هر ویال 

افزایش می دهد
سازمان غذا و داروی آمریکا )FDa( اواخر دیروز پنجشنبه 
تغییراتی را اعلام کرد که بر اساس آن شرکت مُدرنا هر ویال 
واکسن کووید -۱۹ خود را با دوزهای بیشتری از این واکسن 
پر می کند.به گزارش یونایتدپرس، سازمان غذا و داروی آمریکا 
در بیانیه ای اعلام کرد که این سازمان به شرکت مُدرنا اجازه 
داده است که از ویال هایی استفاده کند که حاوی ۱۵ دوز از 
این واکسن نجات بخش هستند؛ این مجوز در واقع افزایشی در 
مورد ویال های ۱۰ دوزی محسوب می شود که در ابتدا مورد 

تأیید قرار گرفته بودند.

اعلام فراخوان مشترک برای 
تامین مواد اولیه پروژه های 

واکسن کرونا
و  ریاست جمهوری  فناوری  و  علمی  معاونت  همکاری  با 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام، فراخوانی برای دعوت از 
شرکت های توانمند و دانش بنیان در زمینه تأمین مواد اولیه 
زیست فناوری  ستاد  گزارش  شد.به  منتشر  کرونا  واکسن 
ایران  اسلامی  جمهوری  گذشته،  دهه  در  علمی  معاونت 
توانسته است با حمایت از سرمایه گذاری در بخش خصوصی، 
مجموعه های توانمندی را در حوزه تولیدات بیوتکنولوژی 
ایجاد کند و یکی از ثمرات این دانش و تخصص انباشته، 
کرونا،  واکسن های  تولید  به  ایران  موفق  و  سریع  ورود 
به محض شکل گیری پاندمی در جهان بوده است.در حال 
حال  در  کشور  در  کرونا  واکسن  توسعه  طرح  چند  حاضر 
پیگیری است و به نظر می رسد، علی رغم تمامی فشارها، 
ورود  برای  ایران  عزم  اقتصادی،  مشکلات  و  تحریم ها 
واکسن های ملی به بازار دارویی کشور در نیمه دوم سال 
این  به  نیاز  شدت  دلیل  به  سویی  است.از  جدی   ۱۴۰۰
واکسن ها، مواد اولیه موردنیاز در فرایندهای تولید نیز کاملا 
در دنیا کمیاب شده است؛ به نحوی که برخی از ساده ترین 
مواد اولیه موردنیاز نیز صف های خرید بعضا ۶ ماهه را پیش 
روی خود می بینند ضمن آنکه مشکلات ناشی از تحریم های 
ناجوانمردانه، انتقال پول و مسائل لجستیکی مربوط به واردات 
مواد به کشور را نیز می بایست به این شرایط اضافه کرد.
در همین راستا معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام رحمت الله علیه به عنوان دو 
مجموعه پیشرو در شکل دهی به اکوسیستم توسعه فناوری 
در کشور، نسبت به سرمایه گذاری و حمایت از طرح های مواد 
اولیه واکسن کرونا با استفاده از ظرفیت داخلی اقدام کرده اند 

و در این زمینه فراخوانی نیز منتشر کردند.

دانشگاه آمریکایی، دانشجویان 
و اعضای هیئت علمی خود را 

واکسینه می کند
مدیر مرکز بهداشت دانشجویی دانشگاه تنسی اعلام کرد که 
این دانشگاه قصد دارد طی هفته، اعضای خود را در برابر 
کووید -۱۹ واکسینه کند.دانشگاه تنسی در آمریکا، از جمله 
دانشگاه هایی است که تقاضای زیادی برای دریافت واکسن 
کووید -۱۹ دارد و اکنون افراد ۱۶ ساله به بالا واجد شرایط 

دریافت این واکسن هستند.
دکتر مدیر مرکز بهداشت دانشجویی دانشگاه »تنسی« گفت: 

ظرفیت تمامی کلینیک ها به سرعت در حال پر شدن است.
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سـردار »غلامرضا جلالی«، رئیس سـازمان پدافند غیرعامل 
کشـور در یـک گفتگـوی تلویزیونی با برنامه بهارانه شـبکه 
خبـر، اعـلام کرد که شـبکه ملـی اطلاعات بـه دنبال قطع 
دسترسـی بـه »اینترنت بین الملل« نیسـت بلکه قرار اسـت 

سلسـله مراتب دسترسـی را ایجاد کند.
او تأکیـد کرد که در طرح شـبکه ملـی اطلاعات، بحث قطع 
اینترنت مطرح نیسـت و آنچه مطرح اسـت، »سلسله مراتب 
دسترسـی« اسـت. او در همیـن زمینـه توضیـح داد: کـره 
جنوبـی همیـن کار را کرده و ما نسـبت به موضـوع مطالعه 
کرده ایـم. در داخـل کشـور سـرعت حداکثـری، در مرزهـا 
سـرعت حداقلی و در داخل خدمات مبتنی بر دیتاسـنترهای 
داخـل کشـور اسـت. در واقـع ایـن یـک الگـوی نمونـه 
از اینترنـت اسـت کـه حداکثـر خدمـات در اختیـار مـردم با 

حداقـل هزینـه و ایمنی اسـت.
برنامـه بهارانـه شـبکه خبـر، یـک برنامـه از پیـش ضبـط 
شـده و غیرتخصصـی نسـبت بـه ایـن موضـوع اسـت و به 
همیـن دلیـل، هیـچ توضیـح بیشـتری از رئیـس سـازمان 
پدافنـد غیرعامل دررابطه با اظهارنظرش خواسـته نمی شـود. 
از سلسـله مراتب  او  نیسـت منظـور  از طرفـی، مشـخص 
دسترسـی، بحث سـرعت اینترنت اسـت که برای آن از کره 
جنوبـی مثـال می زنـد یـا بحـث سـطح دسترسـی متفاوت 

بـرای کاربـران اینترنـت در داخل کشـور.
بااین حـال در دو سـال اخیـر، بارهـا بحث سـطح دسترسـی 
کاربـران داخل کشـور به شـبکه اینترنت از سـوی نهادهای 
مختلـف مثـل دادسـتانی، مرکـز ملـی فضـای مجـازی، 
پدافنـد غیرعامـل و وزارت ارتباطـات مطرح شـده اسـت. از 
جمع بنـدی تمـام اظهارنظرهـا، این طور به نظر می رسـد که 
بحـث سـطح بندی دسترسـی به اینترنـت، بیـش از هر چیز 
وابسـته به پـروژه ای تحت عنـوان »VpN قانونی« اسـت.

آیین نامـه VpN قانونـی توسـط دادسـتانی کل کشـور و 
مرکـز ملـی فضای مجـازی در حال تهیه اسـت. قرار اسـت 
 VpN بر اسـاس ایـن آیین نامـه، اپراتورهایی برای فـروش
قانونی در کشـور ایجاد شـود. بیسـتم آبان ۹۸، »ابوالحسـن 
در  مجـازی  فضـای  ملـی  مرکـز  رئیـس  فیروزآبـادی« 
گفتگویـی بـا دیجیاتـو و در پاسـخ به این پرسـش که طرح 
قانونمندکردن فروش VpN در کشـور چـه کاربردی دارد و 
بـرای چه مطرح شـده گفـت: امروز بـا همکاری دادسـتانی 
آیین نامـه ای در ایـن زمینـه تهیـه شـده کـه امیدواریـم این 
بـار باتوجه بـه اقتصـاد بزرگـی کـه فـروش ایـن سـرویس 
در کشـور ایجـاد کـرده و باتوجه بـه مسـئولیت پذیری کـه 
از سـمت دادسـتانی و وزارت ارتباطـات شـاهد آن هسـتیم 

اپراتورهـای فروش VpN در کشـور شـکل بگیرد و فروش 
ایـن سـرویس در کشـور قانونمند شـود.

امـا ۱۱ شـهریور ۹۸، چنـد ماه زودتـر از این مصاحبـه، وزیر 
ارتباطـات نیز در صحن علنی مجلـس درباره مافیای فروش 
فیلترشـکن ها صحبت کرد و رسـما اعلام کرد که سیسـتم 
فیلترینـگ باتوجه بـه هم سـطح بودنش برای همـه، کارکرد 

مناسـبی ندارد و سـطح دسترسـی باید متفاوت باشد.
محمدجـواد آذری جهرمـی در مجلـس گفـت کـه وزارت 
ارتباطـات بارهاوبارهـا تأکیـد کـرده کـه بایـد فیلترینـگ 
طبقه بنـدی شـود: نمی شـود سـطح سیسـتم و فیلترینـگ 
اینترنـت بـرای یک اسـتاد دانشـگاه و یـا دانشـجو و یا یک 

خبرنـگار برابر باشـد.

از سـوی دیگر رئیس مرکـز ملی فضای مجازی در مصاحبه 
آبان مـاه ۹۸ بـا دیجیاتـو، در پاسـخ به سـؤالی مبنی بر اینکه 
آیـا مرکز ملـی فضای مجازی موافـق طبقه بندی فیلترینگ 
یـا همان سـطح دسترسـی به اینترنت اسـت یا خیـر، گفت: 
مـا هم مثـل وزیر ارتباطـات که اعلام کـرد فیلترینگ برای 
یک پسـر ۵ سـاله و اسـتاد دانشـگاه نباید یکی باشد، موافق 
این موضوع هسـتیم که سـطوح مختلف دسترسـی تعریف 
شـود و ایـن موضوع را به کارگـروه تعیین مصادیق مجرمانه 
پیشـنهاد دادیـم. دلمـان می خواسـت که دو سـه مـاه پیش 
ایـن موضـوع حل می شـد امـا امیدواریـم دراسـرع وقت این 

موضوع حل شـود.
آخریـن اظهارنظـر درباره موضـوع VpN قانونـی اما به ۱۷ 
اسـفند ۹۹ برمی گـردد؛ زمانی کـه فیروزآبـادی رئیس مرکز 
ملـی فضـای مجـازی اعـلام می کنـد کـه طـرح مدیریت 
VpN بـا هدف طبقه بندی دسترسـی کاربـران به اینترنت، 

بـه زودی اجرا می شـود. 
فیروزآبـادی بـه مهـر گفتـه بـود کـه ایـن پـروژه تحـت 
عنـوان مدیریـت VpN و اینترنت کشـور، برای دسترسـی 
طبقـات مختلف مانند خبرنگاران، پزشـکان و دانشـگاهیان 
بـا هدف رفـع نیازهـای اینترنتـی آنهـا و ارائه شـرایط بهتر 

می شـود. اجرایـی  سـرویس دهی 
آنچـه اهمیـت مجموع ایـن اخبـار را افزایـش می دهد یک 
اظهارنظـر دیگـر از سـوی »جـواد جاویـد نیـا«، سرپرسـت 
سـابق معاونت مجازی دادسـتانی کل کشـور اسـت. او یک 
سـال پیـش، در فروردیـن ۹۹، در گفتگویـی بـا ایرنا رسـماً 
اعـلام کـرد که تمامـی VpN های موجـود در بـازار ایران 
 VpN غیرقانونـی هسـتند و در زمـان آغـاز به کار رسـمی
قانونـی، مقابلـه بـا آن هـا بـه صـورت جدی تـری دنبـال و 

تشـدید خواهد شـد.

   ویروس کرونا

تاسیس شرکت سهامی خاص پخش مواد غذایی شمیم سرخ 
زرین درتاریخ ۱۳99/۱۲/۲4 به شماره ثبت ۳6۱5 به شناسه ملی 

۱400989645۱
ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 
میگردد. موضوع فعالیت :تهیه ،تولید،فروش، بسته بندی کالاها، توزیع ،پنیر، پنیر سویا، 
پنیر پیتزا، پنیر خرما،تن ماهی،آب معدنی و آب آشامیدنی،رب گوجه فرنگی،سویا،روغن 
بادام، مربا، مربای زنجبیل، روغن های خوراکی، روغن نارگیل، روغن کنجد، آبلیمو برای 
مقاصد آشپزی، افشانه روغن کنجد، شیره میوه جات، روغن سبوس برنج، روغن سرخ 
از کره،  نباتی، روغن سویا، روغن حیوانی، روغن حیوانی  کردنی، روغن سالاد، روغن 
شیره خرما، انواع عسل،شهد زنبور عسل، شهد شکلات، شیره انگور، حلوا شکری، شهد 
توت فرنگی، شهد کاراملی، شهد با طعم تافی، شهد با طعم کره بادام زمینی، حلوا ارده، 
حلوا، شیره قند، انواع آب میوه، انواع آبمیوه بدون گاز، شهد میوه جات)غیرالکلی(، آبمیوه 
گاز دار، آبمیوه از کنسانتره،گز، انواع قهوه های سبز خام و قهوه های بو داده و چای 
برقی  قهوه ساز های  انواع  فروش  و  کاکائو، خرید  کاکائو،پودر  ها،  و دمنوش،شکلات 
و خانگی و صنعتی و لوازم جانبی آنها.انواع مواد غذایی ، آجیل ، خشکبار ، حبوبات ، 
ادویه جات ،ترشیجات،سبزیجات،لبنیات، نبات،بیسکویت، کراکر،بیسکویت های شور و 
خشک، انواع کیک، آدامس، آبنبات شکلاتی، غلات حجیم شده، ویفر، تافی، فرآورده 
های لبنی، خامه)موادلبنی(، گوشت، گوشت ماهی، گوشت ماکیان و شکار، انواع سس، 
قند و شکر، انواع ژله،تخم مرغ، کره، پروتئین برای مصرف انسانی، ماست،عقد قرارداد 
با اشخاص حقیقی و حقوقی ، اخذ وام و تسهیلات از کلیه بانکها و موسسات مالی و 
اعتباری خصوصی و دولتی داخلی و خارجی صرفا در جهت تحقق اهداف شرکت ، شرکت 
درمزایده ها و مناقصه ها ،تامین نیروی انسانی موقت متخصص، اخذ و اعطای نمایندگی 
و شعبه از کلیه شرکتهای داخلی و خارجی ، ترخیص کالا ، خرید ، فروش ، صادرات و 
واردات کلیه کالاهای مجاز بازرگانی . تولید و عرضه صنایع دستی. درصورت لزوم پس 
از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 
مرکز اصلی : استان اصفهان ، شهرستان لنجان ، بخش مرکزی ، شهر زرین شهر، محله 
نهضت ، کوچه شهید سید محمد حسینی ، بن بست احسان ۲ ، پلاک ۴۸ ، طبقه اول 
کدپستی ۸۴۷۱۷۳۷۴۱۳ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۵,۰۰۰,۰۰۰ ریال 
نقدی منقسم به ۵۰۰ سهم ۱۰۰۰۰ ریالی تعداد ۵۰۰ سهم آن با نام عادی مبلغ ۱۷۵۰۰۰۰ 
ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره ۱/۹۹/۲۲۰۸۶۰۵ مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۱۹ نزد 
بانک سپه شعبه مرکزی با کد ۰۴۶۹ پرداخت گردیده است والباقی در تعهد صاحبان سهام 
می باشد اعضا هیئت مدیره آقای مهدی سلیمیان ریزی به شماره ملی ۱۱۷۰۶۶۴۷۴۱ 
و به سمت مدیرعامل به مدت ۲ سال و به سمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت ۲ 
سال خانم معصومه سلیمیان ریزی به شماره ملی ۱۱۷۰۷۶۴۷۵۴ و به سمت عضو اصلی 
هیئت مدیره به مدت ۲ سال و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال خانم 
ثریا حیدری به شماره ملی ۴۲۸۰۹۶۵۵۹۵ و به سمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت 
۲ سال و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و 
اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی با 
امضاء رئیس هئیت مدیره و مدیرعامل متفقا همراه با مهر شرکت و کلیه نامه های عادی 
و اداری با امضاء رئیس هئیت مدیره یا مدیرعامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر می 
باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای سلطان علی تاج دره به شماره 
ملی ۱۱۷۰۶۷۷۶۴۹ به سمت بازرس اصلی به مدت ۱ سال آقای صادق تاج دره به شماره 
ملی ۱۱۷۰۷۳۸۴۹۴ به سمت بازرس علی البدل به مدت ۱ سال روزنامه کثیر الانتشار 
اصفهان امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به 
منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری لنجان )۱۱۱۴۱۶۹(

آگهی تغییرات شرکت قائم سپاهان کچوئیه سهامی خاص 
به شماره ثبت ۱077 و شناسه ملی ۱0۲60۱65790

به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۲۵ تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد: - فریبا آقابابائی کچوئی به شماره ملی ۱۲۸۴۷۵۷۱۶۱ بعنوان 
رئیس هیئت مدیره، مریم یزدانی کچوئی به شماره ملی ۱۱۷۱۱۰۶۹۹۸ 
ملی  شماره  فبه  شیخ  محسن  و  مدیره  هیئت  رئیس  نایب  بعنوان 
۱۱۷۱۲۸۱۴۵۵ بعنوان مدیرعامل و عضو هیئت مدیره برای مدت دو سال 
انتخاب شدند. - کلیه اوراق و اسناد مالی و تعهدآور بانکی از قبیل چک. 
سفته. بروات و قراردادها با دو امضا از سه امضای رئیس هیئت مدیره و 
نایب رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر خواهد 
بود. - ضمنا مدیرعامل مجری مصوبات هیئت مدیره می باشد. اداره کل 
ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری لنجان )۱۱۱۴۴۱۴(

آگهی تغییرات شرکت طراحی مهندسی فرا فن صنعت تیران 
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 5۱9 و شناسه ملی 

۱086۲087680
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۳۰ تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : سید جواد رضوی تهرانی به شماره ملی ۵۴۹۹۰۲۲۲۰۸ و حسین 
تیرانی به شماره ملی  دادخواه به شماره ملی ۵۴۹۹۴۰۵۱۰۷ و مهین رضوی 
۴۷۲۳۴۳۰۳۳۴ بعنوان اعضای هیات مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند 
و  اصلی  بازرس  به سمت  ملی ۵۴۹۹۳۷۹۸۹۰  به شماره  اله حیدری  حشمت 
علی  بازرس  به سمت  ملی ۵۴۹۰۰۴۵۳۹۶  شماره  به  تیرانی  دادخواه  علیرضا 
البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب شدند. روزنامه کثیرالانتشار اصفهان 
امروز جهت نشر آگهی های شرکت انتخاب شد. ترازنامه و حساب سود و زیان 
و  اسناد  ثبت  کل  اداره  گرفت.  قرار  تصویب  مورد  سال۹۸  به  منتهی  شرکت 
املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تیران و 

کرون )۱۱۱۴۳۰۴(

آگهی تغییرات شرکت سپاهان سامع شرکت سهامی خاص به شماره 
ثبت ۱۲۳۲0 و شناسه ملی ۱0۲60۳۳۳496

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۱۶ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 
عملکرد مالی سال ۹۸ تصویب شد. موسسه حسابرسی آگاه تدبیر حسابداران رسمی به شماره ثبت 
۲۳۱۸ و شناسه ملی ۱۰۱۰۰۵۹۲۳۸۹ و کد پستی ۸۱۷۳۹۶۶۵۴۵ به سمت بازرس اصلی و ناصر 
اخلاص با کد ملی ۰۰۴۸۰۱۵۳۴۲ و کد پستی ۱۴۶۶۹۹۵۸۹۴ عنوان بازرس علی البدل برای مدت 
یک سال انتخاب گردید. روزنامه اصفهان امروز جهت درج آگهی و دعوتنامه های شرکت انتخاب 
گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

اصفهان )۱۱۱۴۴۵۹(

آگهی تغییرات شرکت آوا سازه بدیع پارسیان شرکت سهامی خاص به 
شماره ثبت ۳748۱ و شناسه ملی ۱0۲60550480

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۰۱ تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : محل شرکت در واحد ثبتی اصفهان به آدرس استان اصفهان ، شهرستان 
اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، محله جاوان ، کوچه شهیداحمدرضا یزدانی ، 
کوچه نگارستان]۵[ ، پلاک ۰ ، ساختمان آوا ، طبقه اول کدپستی ۸۱۸۷۶۴۳۵۶۶تغییر 
یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بشرح فوق اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۱۱۴۱۷۷(

تاسیس موسسه غیر تجاری نظام پزشکی شهرستان برخوار درتاریخ 
۱۳99/۱۲/۲4 به شماره ثبت 64۱8 به شناسه ملی ۱4009896۲4۲

ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم 
آگهی میگردد. نام : نظام پزشکی شهرستان برخوار موسسه غیر تجاری موضوع فعالیت 
امور  کلیه   در  اسلامی   عالیه   ارزشهای   به   بخشیدن   تحقق   جهت   در  تلاش    - :الف  
پزشکی . ب  - تلاش  در جهت  پیشبرد و اصلاح  امور پزشکی . ج  - مشارکت  در جهت  
ارتقاء سطح  دانش  پزشکی . د - حفظ  و حمایت  از حقوق  بیماران . هـ - حفظ  و حمایت  
با  از حقوق  صنفی  شاغلان  حرف  پزشکی . و - تنظیم  روابط  شاغلین  حرف  پزشکی  
دستگاههای  ذی ربط  در جهت  حسن  اجرای  موازین  و مقررات  و قوانین  مربوط  به  امور 
پزشکی .. به موجب مجوز از اداره کل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی برابر 
با شماره مجوز ۳۹۸/۱۰۰/۴۰/۴۲۲۰۳ در تاریخ ۱۳۹۸/۱۱/۱۴ در استان مربوطه این 
آگهی به ثبت رسید. مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان 
، خیابان  ، شهر دستگرد، محله حجت  ، بخش مرکزی  برخوار  ، شهرستان  اصفهان 
آقای  مدیران  دوم کدپستی ۸۳۴۳۱۶۳۱۴۲  ، طبقه   ۰ ، پلاک  بسیج  خیابان   ، بعثت 
جهانشاه جهانگیری پور به شماره ملی ۱۷۵۳۶۰۹۷۵۵ و به سمت رئیس به مدت ۴ 
سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور موسسه از قبیل چک 
، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی با امضاء آقای جهانشاه جهانگیری پور همراه 
امضاء  با  اداری  و  عادی  نامه های  کلیه  و همچنین  باشد  می  معتبر  موسسه  مهر  با 
آقای یاسر میرزاعلیان و آقای جهانشاه جهاگیری پور به صورت منفرداً یا متفقاً با مهر 
موسسه معتبر می باشد. روزنامه کثیر الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های 
موسسه تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور، به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت 
نمی باشد. به استناد نامه ۶۴۵۱۶/۹۸ مورخ ۱۳۹۸/۴/۴ اداره نظارت بر انتخابات نظام 
پزشکی اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری اصفهان )۱۱۱۴۲۸۷(

آگهی تغییرات شرکت طراحی مهندسی فرا فن صنعت تیران 
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 5۱9 و شناسه ملی 

۱086۲087680
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۳۰ تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : حسین دادخواه به شماره ملی ۵۴۹۹۴۰۵۱۰۷ به سمت نائب رئیس هیئت 
مدیره و مهین رضوی تیرانی به شماره ملی ۴۷۲۳۴۳۰۳۳۴ به سمت رئیس 
هیئت مدیره وسید جواد رضوی تهرانی به شمارملی ۵۴۹۹۰۲۲۲۰۸ به سمت 
مدیر عامل و عضو هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند کلیه اسناد 
، قراردادها و  ، بروات  از قبیل چک ، سفته  اوراق بهادار و تعهدآور شرکت  و 
عقوداسلامی با امضاء مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت 
معتبر می باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت 

ها و موسسات غیرتجاری تیران و کرون )۱۱۱۴۳۰۳(

آگهی تغییرات شرکت قائم سپاهان کچوئیه سهامی خاص 
به شماره ثبت ۱077 و شناسه ملی ۱0۲60۱65790

مورخ  العاده  فوق  طور  به  عادی  عمومی  مجمع  استناد صورتجلسه  به 
به  کچوئی  آقابابائی  فریبا   - شد:  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   ۱۳۹۹/۱۱/۲۵
شماره ملی ۱۲۸۴۷۵۷۱۶۱، محسن شیخ به شماره ملی ۱۱۷۱۲۸۱۴۵۵ 
و مریم یزدانی کچوئی به شماره ملی ۱۱۷۱۱۰۶۹۹۸ به عنوان اعضای 
علیاری  عصمت   - شدند.  انتخاب  سال  دو  مدت  برای  مدیره  هیئت 
چرمهینی به شماره ملی ۶۲۰۹۸۲۱۸۷۱ بسمت بازرس اصلی و مرضیه 
بیاتی به شماره ملی ۱۱۷۰۷۳۳۶۱۱ بسمت بازرس علی البدل برای مدت 
یک سال مالی انتخاب شدند. - روزنامه اصفهان امروز جهت درج آگهی 
های شرکت تعیین شد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری لنجان )۱۱۱۴۴۱۲(

آگهی تغییرات شرکت دژ سازان چهلستون سهامی خاص به 
شماره ثبت ۲045 و شناسه ملی ۱4000۲۱6745

به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۱۶ 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای کریم دیدبان به شماره ملی ۱۱۷۱۱۴۹۳۴۴ ، 
آقای علی حسین سلحشور به شماره ملی ۱۸۴۰۷۸۵۰۵۵ و خانم فاطمه دیدبان 
به شماره ملی ۱۱۷۱۱۸۱۵۱۵ بسمت اعضای هیأت مدیره برای مدت دو سال 
انتخاب شدند. - خانم سودابه سلحشوری دورکی به شماره ملی ۱۸۴۱۸۹۰۰۳۰ 
ملی  شماره  به  سرآبی  محمدی  عالی  میثم  آقای  و  اصلی  بازرس  بسمت 
۱۸۴۱۸۸۹۶۸۷ بسمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند. 
- روزنامه اصفهان امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین شد. اداره کل ثبت 
اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

لنجان )۱۱۱۴۴۵۸(

 رئیس پدافند غیرعامل: 

 شبکه ملی اطلاعات سلسله مراتب دسترسی را ایجاد می کند

رای قاضی شورا
۳۸۴۸-۱- شماره پرونده: ۳۷۵/۹۹ ش شماره دادنامه: ۴۱۹– ۹۹/۱۲/۱۳ تاریخ رسیدگی: 
۹۹/۱۲/۱۳ در خصوص دعوی خواهان: محمدجواد جلالی فرزند رضا به نشانی: اصفهان 
بطرفیت خواندگان: ۱.سیاوش  آباد شهرک کو  امام خمینی شهرک کوثر کوچه عاشق  خ 
تقی زاده فرزند: بهرام به نشانی مجهول المکان ۲.محمدحسین حق شناس فرزند علی اکبر 
۳.عبدالمجید حق شناس فرزند بهرام هردو به نشانی: شاهین شهر گز برخوار خ مطهری ک 
شهید مطهری پ۴ به خواسته الزام خواندگان به حضور در دفترخانه جهت انتقال قطعی سند 
یکدستگاه خودروی سواری پراید بشماره انتظامی ۵۵۶ق۸۸ ایران۱۳ مقوم به بیست و یک 
میلیون ریال به انضمام هزینه دادرسی. شورا با بررسی اوراق پرونده ملاحظه مدرکیه پیوست 
)قولنامه مورخ ۹۶/۱۸/۱۲( که حاکی از وقوع بیع و انتقال فوق الاشاره به خواهان است و 
خوانده ردیف دوم با حضور در جلسه شورا اظهار نموده که اینجانب هیچگونه نقشی در این 
معامله نداشته ام و خوانده ردیف دوم و خوانده ردیف سوم علیرغم وصف ابلاغ در جلسه 
حضور پیدا نکرده و هیچ گونه لایحه دفاعیه ای نیز ارائه ننموده اند لذا شورا دعوی خواهان را 
محمول بر صحت دانسته و به استناد مواد ۲۲۰-و ۳۶۲ و ۳۵۶ قانون مدنی خوانده ردیف اول 
)سیاوش تقی زاده ف. بهرام بشماره ملی ۵۱۹۹۲۰۱۹۹۹( را محکوم به حضور در یکی از دفاتر 
اسناد رسمی و انجام مراحل قانونی و انتقال یک دستگاه خودرو سواری پراید بشماره انتظامی 
۵۵۶ق۸۸ ایران۱۳ به نام خواهان )محمدجواد جلالی ف. رضا( و پرداخت هزینه دادرسی به 
مبلغ سیصد و بیست هزار ریال در حق خواهان و با توجه به اینکه دعوی متوجه خواندگان 
ردیف دوم و سوم نمی باشد لذا به استناد  بند ۴ ماده ۸۴ قرار رد دعوی نسبت به خواندگان 
ردیف دوم و سوم صادر و اعلام می دارد و رای صادره در مورد خوانده ردیف دوم حضوری 
و ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل تجدیدنظر در محاکم حقوقی شاهین شهر و نسبت به 
خواندگان ردیف اول و سوم غیابی و ظرف بیس روز پس از  ابلاغ قابل واخواهی در این شورا 
و سپس ظرف بیست روز قابل تجدیدنظر در محاکم حقوقی شاهین شهر می باشد. قاضی 
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وزیر ارتباطات با حضور در کلاب هاوس اعلام کرد صحبتی از 
فیلترینگ این شبکه ی اجتماعی گفت وگومحور نشده است و 

چنین اقدامی در دستورکار قرار ندارد.
کلاب هاوس شبکه ای اجتماعی مبتنی بر گفت وگو است که 
به  دلیل حضور افراد مشهور و سلبریتی ها به تازگی در میان 
محبوبیت  ایرانی  کاربران  ازجمله  مجازی،  فضای  کاربران 
فراوانی پیدا کرده. به گزارش زومیت، در روزهای اخیر مقام های 
دولتی و مدیران کسب و کارهای زیادی در اتاق های گفت وگوی 

کلاب هاوس شرکت کرده و به سؤالات کاربران جواب داده اند. 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات نیز که این روزها در اتاق های 
گفت وگوی متعددی شرکت می کند، اخیرا در پاسخ به نگرانی 
مطرح شده درباره ی فیلترینگ این شبکه ی اجتماعی جدید 
پاسخ داده است.محمدجواد آذری جهرمی گفت بعید می داند 
برنامه ای برای مسدودسازی کلاب هاوس وجود داشته باشد. 
وی افزود:تا به حال چنین چیزی نشنیده ام و بحثش مطرح نشده 
است. این شبکه برای هیچ کس خطری ندارد. طبیعتا همه باید 

ادب را در چنین فضایی رعایت کنند؛ چون جمعی عمومی است 
و باید احترام یکدیگر را نگه داشت. حضور در این کلاب مانند 

مواجهه در جلسات حضوری است.
ضبط  و  شنود  امکان  از  نگرانی ها  درباره ی  جهرمی  آذری 
گفت وگوی کاربران کلاب هاوس به وسیله ی برخی نهادها 
نیز اظهار کرد که تمامی صحبت ها در این شبکه در فضایی 
عمومی و آشکار اتفاق می افتد؛ پس هر کسی می تواند مکالمات 

آن را ضبط کند و نگرانی از این بابت وجود ندارد.

وزیر ارتباطات در گفت وگویی دیگر درباره ی تلاش برای رفع 
فیلترینگ توییتر گفت:اردیبهشت ۱۳۹۷، به همراه پنج وزیر 
دیگر و دو نماینده ی مجلس عضو کمیته ی تعیین مصادیق 
محتوای مجرمانه، نامه ای به دادستان کل کشور ارسال و 
درخواست کردیم که توییتر رفع فیلتر شود؛ اما این موضوع 

حتی در دستورکار دادستانی قرار نگرفت.
اپلیکیشن کلاب هاوس رسما تاکنون فقط دراختیار کاربران 
سیستم عامل IoS قرار دارد؛ اما در ماه های آینده، برای اندروید 
هم عرضه می شود. البته اکنون هم کاربران زیادی با تهیه ی 
نسخه غیررسمی این اپلیکیشن روی سیستم عامل اندروید، 

فرصت استفاده از کلاب هاوس را به دست آورده اند.

وزیر ارتباطات: بحثی برای فیلترینگ کلاب هاوس مطرح نشده است
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اقتصاد

مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: دســت یابی به 
رکــورد تولید بیش از ۷ میلیون تن تختال در کارخانه اصلی 
و ۱۰ میلیون تن فولاد خام در گروه فولاد مبارکه در آخرین 
روزهای سالی که به نام »جهش تولید« نام گذاری شده بود؛ 
لبیک جانانه ای بود به خواســته قلبی مقام معظم رهبری و 
فولاد مردان فولاد مبارکه بار دیگر اثبات کردند فارغ از همه 
حاشــیه ها دریایی از غیرت و کوهی از عزم و اراده هســتند 
و با همتی که دارند می توانند در جامعه ســفیران امید باشند. 
به گزارش اصفهان امــروز، حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل 
شــرکت فولاد مبارکه از دستیابی به رکورد مهم دیگری در 
آخرین ساعات ســال ۱۳۹۹ خبر داد و گفت: شرکت فولاد 
مبارکه در آستانه ورود به قرن امید و در آخرین ساعات سالی 
که مجموعه ای از مشکلات و محدودیت ها را در خود جای 
داده بود؛ توانســت با کسب رکوردی دیگر علیرغم چهار بار 
تحریم و قرار داشــتن در ســیبل اصلی تروریسم اقتصادی 
آمریکا، کاری کند کارســتان و در کــوران تحریم و کرونا و 
کمبــود مواد اولیه و انرژی مورد نیــاز، در مواجهه با بادهای 
سهمگین هجمه ها آنچه را که لیاقتش را داشت به دست آورد. 
وی افزود: فولاد مبارکــه ثابت کرد این فرزند خلف انقلاب 
اسلامی در عرصه صنعت و اقتصاد امروز به شکوفایی کامل 
دســت پیدا کرده و می تواند بــا درنوردیدن مرزهای تولید و 
کسب رکوردهای متعدد یکی پس از دیگری تاریخ سازی کند.

Á  رکورد تولید 7 میلیون تختال و ۱۰ میلیون تن
فولاد خام

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان این مطالب اظهار 
کرد: دست یابی به رکورد تولید بیش از ۷ میلیون تن تختال 
در کارخانه اصلی و مادر فولاد مبارکه و ۱۰ میلیون تن فولاد 

خام در گروه فولاد مبارکه در آخرین روزهای سالی که به نام 
»جهش تولید« نام گذاری شــده بود؛ لبیک جانانه ای بود به 
خواسته قلبی مقام معظم رهبری و فولاد مردان فولاد مبارکه 
بار دیگر اثبات کردند فارغ از همه حاشیه ها دریایی از غیرت و 
کوهی از عزم و اراده هستند و با همتی که دارند می توانند در 

جامعه سفیران امید باشند.
عظیمیان به تلاش ســتودنی کارکنان متخصص فولاد 
مبارکه اشــاره کرد و گفت: کارکنان متخصص گروه فولاد 
مبارکه از ابتدای امســال با عزمی مضاعف تصمیمشان را 
گرفته بودند و یک دل شدند تا با کسب رکوردهای پی درپی 

نشان دهند با باور ملی، ایستادگی و اتحاد می توان تمام تمام 
غیرممکن هــا را ممکن کرد و این اراده فولادی را تا آخرین 
روزهای اسفند به نمایش گذاشتند تا نام فولاد مبارکه خاری 

باشد در چشم بدخواهان این مرزوبوم کهن.
وی بــه رکوردهای متعدد گروه فولاد مبارکه در ســال 
جهش تولید هم پرداخت و افزود: پشــت ســر گذاشــتن 
رکوردهای روزانه و ماهیانه تا ثبت رکورد روزانه ۱۴۰ ذوب، 
در ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم، ثبت رکورد بی نظیر 
تولید ۷۰۰ هزار و ۱۶۵ تن گندله در ناحیه آهن ســازی، ثبت 
رکورد تولید ســالیانه یک میلیون و ۳۷۲ هــزار تن در واحد 

تاندم مداوم نورد ســرد، رکورد تولید ۱۳۴ هزار تن محصول 
قلع اندود در خط نورد دو قفســه ای، عبور از رکورد سالیانه 
یک میلیــون و ۱۵۲ هزار تن در خطوط باکس آنیلینگ نورد 
سرد و ۱۲۳ هزار تن در خط تمپر میل، عبور از ظرفیت اسمی 
ســالیانه ۱/۵ میلیون تن تختال و ثبت پنج رکورد متوالی در 
طول شش ماهه در فولاد هرمزگان، ثبت رکورد تولید سالیانه 
یک میلیون و ٣٨٢ هزار تن آهن اســفنجی با رکورد کیفی 
٩٤.٨ درصد در واحد احیا مســتقیم مجتمع فولاد سبا، عبور 
از تولید ۳ میلیون تن گندله در فولاد سنگان، ارتقای رکورد 
تولید ماهیانه ورق گالوانیزه در شرکت فولاد تاراز چهار محال 
و بختیاری و رسیدن به تولید ۱۸ هزار و ۵۴۹ تن، تولید ۹۸ 
هزار و ۳۲۵ تن سنگ آهک دانه بندی در شرکت فولادسنگ 
و همین طور ثبت رکورد تولید ماهانه آهن اسفنجی در شرکت 
فولاد سفیددشــت، جابه جایی ۳ رکــورد در فولاد امیرکبیر 
کاشان و همچنین ۲ رکورد در فولاد متیل و... تنها گوشه ای 

از این رکوردها در سال جهش تولید است.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکــه در پایان گفت: این 
موفقیت ها و رکوردهای متعــدد را به همه آن هایی که دل 
در گروی اســتقلال و آزادی این نظام مقدس دارند تبریک 
می گویم و در این لحظه های باشــکوه؛ با غــرور و افتخار 
برخاسته از همت همکارانم در گروه بزرگ فولاد مبارکه به 
همه آن هایی که در قالب یک تیم بزرگ کاری این دستاورد 
بزرگ را آفریدند ادای احترام می کنم و به ایشان دست مریزاد 
می گویم و مطمئنم شرکت فولاد مبارکه با چشم اندازی که 
برای خود ترسیم کرده است در آستانه قرن جدید نویدبخش 
آینده ای بهتر خواهد بود و سال ۱۴۰۰ سال فولاد مبارکه و 

همه اراده های فولادین است.

مدیرعامل فولاد مبارکه خبر داد

 رکورد تولید 7 میلیون تن تختال و 1۰ میلیون تن فولاد 
در فولاد مبارکه

عبور از مرز 7 میلیون و 6۰۰ 
هزار تن فروش محصولات 

فولاد مبارکه 
برنامه ریزی فروش و حمل محصولات شرکت  مدیر 
شرکت  تولید«  »جهش  سال  در  گفت:  مبارکه  فولاد 
فروش  تن  هزار  و ۶۰۰  میلیون   ۷ مرز  از  مبارکه  فولاد 
انواع محصولات عبور کرد. یونس حمزوی در گفت وگو با 
ایراسین اظهار داشت: در سال »جهش تولید«، شرکت فولاد 
مبارکه با همت و تلاش همه کارکنان شرکت، توانست از 
مرز ۷ میلیون و ۶۰۰ هزارتن فروش انواع محصولات خود 
عبور کند. وی با اشاره به تحقق برنامه سال و ثبت رکورد 
جدیدی در فروش محصولات شرکت فولاد مبارکه در سال 
میلیون  تولید« ۷  سال »جهش  در  کرد:  تصریح  گذشته 
۷۵۳ هزارتن انواع محصول به مقصد مشتریان ارسال شد. 
مدیر برنامه ریزی فروش و حمل محصولات شرکت فولاد 
مبارکه بیان داشت: این رکورد شامل یک میلیون و ۳۴۰ 
هزار تن تختال، چهار میلیون و ۶۰۰ هزار تن محصولات 
گرم و یک میلیون و ۸۱۳ هزار تن انواع محصولات سرد و 
پوشش دار بوده است که به مقصد مشتریان ارسال شد. وی 
اضافه کرد: در سال گذشته علاوه بر تحقق ۱۰۲ درصدی 
برنامه سال ۱۳۹۹ در حوزه حمل محصولات، با رشد سه و 
نیم درصدی حمل محصول نسبت به مدت مشابه در سال 
۱۳۹۸، رکورد جدیدی در حمل محصولات شرکت فولاد 
مبارکه نیز رقم خورد. حمزوی دستاوردهای مهم حاصله 
ذینفعان  همه  و  مبارکه  فولاد  گروه  بزرگ  خانواده  به  را 
تبریک گفت و افزود: با همراهی مدیریت عالی شرکت و در 
سایه تلاش و همکاری تمامی کارکنان شاهد دستیابی به 

توفیق های جدید در شرکت فولاد مبارکه هستیم.

افزایش تولید محصولات در 
 RH-Top واحد استراتژیک

فولاد مبارکه
ناحیه فولادسازی و ریخته گری  ثانویه  مدیر متالوژی 
برابری  دو  تقریبا  افزایش  از  مبارکه  فولاد  مداوم شرکت 
تولیدات واحد استراتژیک Rh-top در سال ۹۹ خبر داد 
و گفت: علاوه بر رکورد تولید سالانه چندین رکورد تولید 
ماهیانه این واحد نیز در سال ۹۹ جابه جا شد که دستیابی 
به سطح رکورد ۸۰ هزارتنی در اسفندماه، آخرین رکورد این 
بخش محسوب می شود. مسیب فتاح المنان مدیر متالوژی 
ثانویه ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه در گفت وگو با ایراسین درباره رکوردهای پی درپی 
این بخش در سال ۹۹ با بیان اینکه آخرین رکورد این واحد 
مربوط به شهریورماه سال قبل با تولید ۶۳۷ هزار تن تختال 
در ماه بوده است، اظهار کرد: این میزان در اسفندماه به 
به شهریورماه(  ۶۶۰ هزار تن )رشد ۲۳ هزار تنی نسبت 
رکورد جدیدی محسوب می شود. وی  که  یافت  افزایش 
افزود: این افزایش تولید در حالی است که شهریورماه ۳۱ 
روز و اسفندماه ۳۰ روز است؛ بنابراین در این مدت معادل 
یک روز کاری بیشتر تولید کردیم. به بیان دیگر طی ۳۰ روز 
به اندازه ۳۲ روز تختال تولید شد. در کنار این افزایش تولید 
تختال رکوردهای روزانه هم وجود داشته است؛ برای مثال 
طی دو روز پیاپی به ترتیب ۱۳۸ و ۱۴۰ ذوب )۱۷ و ۱۸ 
اسفندماه( به ثبت رسیده است. مدیر متالوژی ثانویه ناحیه 
فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد مبارکه گفت: 
Rh-« به علاوه در قسمت متالوژی ثانویه واحدی به نام
top« وجود دارد که محصولات استراتژیک برای صنایع 

استراتژیک نظیر صنعت نفت و گاز تولید می کند. برای مثال 
تولید محصولات کم کربن به منظور استفاده در صنایع 
استفاده  برای  پایین  خودروسازی و محصولات هیدروژن 
در صنایع نفت، گاز و پتروشیمی بر عهده این واحد است. 
فتاح المنان افزود: در سال ۹۹ این واحد نیز شاهد یک جهش 
تولید بود که با توجه به شرایط تحریمی قابل توجه است. 
سطح تولیدات این واحد در سال ۹۸ نزدیک به ۵۳۰ هزار 
تن بوده است که این مقدار تا پایان سال ۹۹ به بیش از ۹۰۰ 
هزار تن افزایش یافت. همچنین در سال قبل فارغ از این 
افزایش تقریبا دو برابری در تولید سالانه، رکوردهای دیگری 
نیز به صورت ماهیانه به ثبت رسیده است. برای مثال در 
اسفندماه رکورد تولید ذوب های خاص در واحد Rh به ۸۰ 
هزار تن رسید که ۲ هزار تن بیش از رکورد قبلی است. وی 
خاطرنشان کرد: رکوردهای سال قبل با شرایطی به دست 
آمده که هیچ تجهیز جدید یا توسعه ای در ناحیه فولادسازی 
و ریخته گری مداوم فولاد مبارکه نداشتیم و تنها به واسطه 
افزایش بهره وری و راندمان کاری به رکوردهای فوق دست 
یافته ایم. از اواخر سال ۹۸ بالغ بر ۳۰ پروژه بهبود فرآیند 
انجام شد که همه در دستیابی به رکوردهای فوق مؤثر بوده 
است. مدیر متالوژی ثانویه ناحیه فولادسازی و ریخته گری 
مداوم شرکت فولاد مبارکه گفت: در سال ۹۹ شرکت فولاد 
مبارکه و در رأس آن مدیر این شرکت تحت تحریم قرار 
گرفت و به همین دلیل تأمین متریل از خارج با مشکلات 
بومی سازی  نیاز  مورد  قطعات  بنابراین  بود؛  زیادی همراه 
شد اما ازآنجایی که تأمین کنندگان داخلی از تجربه کافی 
برخوردار نبودند، عمر قطعات به واسطه بومی سازی در ابتدا 
کوتاه بود اما در اواسط سال ۹۹ با افزایش عمر این قطعات 
علاوه بر افزایش راندمان فرایندها، تأمین کنندگان داخلی 
نیز تقویت شده به سطح کیفی قابل رقابت با کشورهای 
تأمین کننده خارجی رسیدند. وی درباره تأثیر کرونا بر تولید 
این بخش نیز اظهار کرد: علاوه بر مسائل فوق، در سال 
قبل با بیماری کرونا مواجه شدیم که مشکل جدیدی بود 
با تأثیر بر نیروی انسانی و کاهش آن ها  و نگران بودیم 
سطح تولید را تحت تأثیر قرار دهد و حتی باعث توقف تولید 
شود اما با سیاست های کلان و خوبی که در سطح مدیریت 
عالی سازمان برنامه ریزی و اجرا شد و همچنین پشتیبانی 
خوبی که بر تأمین ماسک و متریال بهداشتی و پروتکل های 
ابلاغی که به پرسنل ابلاغ شد با کمترین مشکل به این 

اهداف دست یافتیم.

پیام تبریک مدیرعامل فولاد 
مبارکه به مناسبت رکوردزنی 

این شرکت
حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مباركه به مناسبت 
عبور از تولید ۷ میلیون تن تختال در شركت فولاد مباركه 
و ۱۰ میلیون تن فولاد خام در گروه فولاد مباركه پیام تبریك 

صار کرد.
به گزارش اصفهان امروز، متن پیام به شرح زیر است: »به 
راستی برخی معانی را نمی توان در قالب واژه ها گنجاند و حق 
مطلب را نمی توان برای آن ها ادا کرد. مردان بزرگ اتفاقات 
بزرگ را رقم می زنند و اکنون مردان سخت کوش فولاد مبارکه 
دستاوردی را از آن خود کرده اند که بزرگی و قدر و قیمت آن 
فراتر از ظرف واژه ها و کلمات است. فولاد مبارکه در آستانه 
ورود به قرن امید و در آخرین ساعات سالی که مجموعه ای از 
مشکلات و محدودیت ها را در خود جای داده بود یک بار دیگر 
تاریخ ساز شد و در کوران تحریم و کمبود مواد اولیه و انرژی 
مورد نیاز، در مواجهه با بادهای سهمگین هجمه ها آنچه را که 
لیاقتش را داشت به دست آورد و یک بار دیگر ثابت کرد که 
این فرزند خلف انقلاب اسلامی در عرصه صنعت و اقتصاد، 
ارزش آنهمه سرمایه گذاری و جوانی هایی که به پیری گرائیدند 
را داشته است. تولید بیش از ۷ میلیون تن تختال در کارخانه 
اصلی و مادر فولاد مبارکه و ۱۰ میلیون تن فولاد خام در گروه 
فولاد مبارکه برای بسیاری شاید فقط اعدادی باشد در کنار 
جمع کثیر عددهایی که هر روز می شنوند اما برای اهل فن این 
عدد و این رکوردشکنی معنایی جز دریایی از غیرت و کوهی 
از عزم و اراده ندارد! دستیابی به این میزان تولید، آرزوی دیرینه 
فعالان صنعت و پایه گذاران این شرکت در سال های دفاع 
مقدس و سال های اولیه احداث این مجتمع بزرگ صنعتی بود 
که امروز به بار نشسته و به واقعیتی انکارناپذیر تبدیل شده است. 
شیرینی شهد این موفقیت در پایان سال حادثه ها و آغاز قرن 
جدید گوارای وجود همه آن هایی باد که دل در گروی استقلال 
و آزادی این نظام مقدس دارند. کارکنان گروه فولاد مبارکه 
چه خوش هدیه ای را به هم وطنان خود دادند و سهم خود را 
در تحقق شعار جهش تولید تمام و کمال ادا نمودند. این جانب 
در این لحظه های باشکوه؛ با غرور و افتخار برخاسته از همت 
همکارانم در گروه بزرگ فولاد مبارکه به همه آن هایی که در 
قالب یک تیم بزرگ کاری این دستاورد بزرگ را آفریدند ادای 
احترام می کنم و به ایشان دست مریزاد می گویم. سال ۱۴۰۰ 
سال فولاد مبارکه و همه اراده های فولادین است. ان شاءالله«

فولاد مبارکه از خروج 3۰۰ 
میلیون دلار ارز از کشور 

جلوگیری کرد
اینکه  بیان  با  مبارکه  بهره برداری شرکت فولاد  معاون 
دستیابی به رکورد تولید ۷ میلیون تن فولاد خام در این شرکت 
طی سال ۹۹ غرورآفرین است، گفت: افزایش بیش از ۵۵۰ 
هزار تنی تولید فولاد خام در شرکت فولاد مبارکه به معنی 
جلوگیری از خروج ۳۰۰ میلیون دلار ارز از کشور و پایداری 
بیشتر صنایع پایین دستی فولاد است. عباس اکبری محمدی 
در گفت وگو با ایراسین درباره آخرین رکورد تولیدی شرکت 
و گروه فولاد مبارکه اظهار کرد: با توجه به اینکه سال ۹۹ 
توسط مقام معظم رهبری به نام جهش تولید مزین شده بود، 
از ابتدای این سال برنامه ریزی های منسجمی برای اجرای 
منویات مقام معظم رهبری در فولاد مبارکه آغاز شد. در پایان 
سال نیز علی رغم همه محدودیت ها و تحریم های چندباره ای 
که توسط آمریکا بر فولاد مبارکه اعمال شد، رکوردهای به 
دست آمده کام همه را شیرین کرد. وی افزود: تولید ۷ میلیون 
تن فولاد خام )بیش از ۵۵۰ هزار تن افزون بر سال ۹۸( در 
فولاد مبارکه دستاورد غرورآفرینی بود که همه فولاد مردان 
به کشور خود هدیه دادند و این رکورد در سایه عنایت الهی 
و همت، غیرت و مجاهدت های همه پرسنل زحمت کش 
فولاد مبارکه، پیمانکاران و تأمین کنندگان زنجیره فولاد شکل 
گرفت. معاون بهره برداری شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: 
برنامه ریزی های انجام شده از ابتدای سال با ثبت رکوردهای 
مختلف و افزایش تولید، زمینه را برای دستیابی به موفقیت 
نهایی مهیا کرد. آخرین رکوردی که پیش از رکورد تولید ۷ 
میلیون تن فولاد خام به ثبت رسید، رکورد روزانه ۱۴۰ ذوب در 
ناحیه فولادسازی بود. افرادی که در این زمینه تخصص دارند 
به خوبی می دانند، دستیابی به ۱۴۰ ذوب در یک روز نیازمند 
یک هماهنگی کامل همانند یک سمفونی موسیقیایی است. 
اکبری محمدی اضافه کرد: برای بیان اهمیت تولید ۵۵۰ هزار 
تن فولاد خام بیشتر از تولید سال ۹۸ دو نکته قابل ذکر است. 
ابتدا باید گفت این مقدار افزایش تولید، بیش از ۳۰۰ میلیون 
دلار ارزش دارد؛ بنابراین درصورتی که این مقدار تولید در فولاد 
مبارکه صورت نمی گرفت، نیاز کشور باید از طریق واردات 
تأمین می شد و باید در این شرایط تحریمی ۳۰۰ میلیون دلار 
ارز از کشور خارج می شد. در نتیجه می توان گفت این مقدار 
تولید به معنی جلوگیری از خروج ارز در شرایط تحریمی و 
خودکفایی بیشتر کشور است. وی ادامه داد: از سوی دیگر فولاد 
خام، یک محصول میانی است یعنی برای صنایع پایین دستی 
که از ورق های فولادی استفاده می کنند مواد اولیه محسوب 
می شود. تولید این مقدار مواد اولیه یعنی کسب وکار صنایع پایین 
دستی پایدارتر خواهد بود زیرا تأمین مواد اولیه آن ها بهتر تداوم 
می یابد و ازآنجاکه این مواد از داخل کشور قابل تأمین است، 
دستیابی به آن نسبت به واردات راحت تر بوده و در یک کلام 
اشتغال و کسب وکار در کشور در صنایع پایین دستی فولاد 
پایدارتر خواهد بود. معاون بهره برداری شرکت فولاد مبارکه 
درباره تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در گروه فولاد مبارکه نیز 
گفت: در گروه فولاد مبارکه که شامل فولاد مبارکه، فولاد سبا 
و فولاد هرمزگان است؛ با همدلی، هماهنگی کامل و استفاده 
از همین فرمول به رکورد تولید ۱۰ میلیون تن فولاد خام در 
سال ۹۹ دست پیدا کردیم که برای تحقق این رکورد ما شاهد 
یک افزایش بیش از ۷۰۰ هزار تنی تولید فولاد در این گروه 
نسبت به تولید سال های قبل بودیم و این به معنای واقعی کلمه 

جهش تولید محسوب می شود. 

مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه گفت: سال ۹۹ سال طلایی فولاد مبارکه در حوزه تولید 
فولاد خام بود و اگر محدودیت برق اعمال نمی شد تولید فولاد 
مبارکه به ۷/۳ میلیون تن می رســید. اگر این اتفاق رخ می داد 
تولید فولاد خام این شــرکت نزدیک ۸۰۰ هزار تن بیشتر از 
رکورد سال ۹۶ می شــد که خود به اندازه ظرفیت تولید اولیه 

شرکت فولاد هرمزگان است.
غلامرضا سلیمی در گفت وگو با ایراسین با بیان اینکه برنامه 
تولید فولاد خام به صورت سالیانه تدوین می شود، اظهار کرد: 
برنامه ســال ۹۹ در سال ۹۸ و بر اساس تولید ۶.۶ میلیون تن 
فولاد تنظیم شد اما پس از اعلام شعار »جهش تولید« توسط 
مقام معظم رهبری، تصمیم بر افزایش این مقدار به ۷ میلیون 
تن گرفته شد. البته سال ها است که ظرفیت تولید ۷ میلیون 
تن فولاد در این شرکت شکل گرفته اما عملا به این ظرفیت 
اسمی نرســیده بود؛ بنابراین تصمیم گرفتیم در این سال به 

ظرفیت اسمی دست یابیم.
Á  ۴ رکورد ماهیانه و 6 رکورد روزانه در سال
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وی افزود: با توجه به محدودیت منابع شــامل برق، گاز و 
بعضا آبی که در برخی برهه های زمانی وجود داشت، تلاش بر 
تولید حداکثری در سایر زمان ها به منظور جبران کمبود تولید در 
هنگام محدودیت ها صورت گرفت به همین دلیل فولاد مبارکه 
موفق شد چهار رکورد تولید ماهانه و ۶ رکورد تولید روزانه را به 
ثبت برساند. سال ۹۹ سال طلایی فولاد مبارکه در حوزه تولید 
فولاد خام بوده است و اگر در این سال محدودیت برق اعمال 
نمی شــد، تولید فولاد مبارکه به ۷.۳ میلیون تن می رسید که 
اگر این اتفاق رخ می داد تولید فولاد خام این شــرکت نزدیک 
۸۰۰ هزار تن بیشتر از رکورد سال ۹۶ می شد که خود به اندازه 

ظرفیت تولید اولیه شرکت فولاد هرمزگان است.
مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه خاطرنشان کرد: در ماه هایی هم که به دلیل محدودیت 
منابع، توقف تولید داشــتیم، تمام تلاش خــود را برای انجام 

تعمیرات اساسی تجهیزات به کار بستیم.
سلیمی ادامه داد: برای دستیابی به این رکوردها هماهنگی 
بین افراد یکی از مســائل با اهمیت بود. ناحیه فولادسازی و 
ریخته گــری مداوم فــولاد مبارکه اصلاحا بــر پایه نیروی 
انسانی )MaN BaSe( است و افراد نقش بیشتری در فرآیند 
تولید دارند؛ بنابراین یکی از کارهای شــاخص در این بخش 

اطلاع رسانی پیوسته اهداف به افراد طی جلسات مختلف بود 
که در نهایت ایجاد انگیزه را به دنبال داشت. حمایت هایی که از 
سمت مدیران عالی از ما انجام شد نیز یکی دیگر از عوامل مؤثر 
در دستیابی به این رکورد بود. رکوردهای مختلف این بخش 
نتیجه یک کارگروهی است که ثمره آن در ناحیه فولادسازی 

چیده شد.
Á  چالش های فولاد مبارکه در دســتیابی به

رکورد 
وی درباره چالش های عمده ناحیه فولادسازی و ریخته گری 
مداوم در سال ۹۹ تصریح کرد: به طورکلی سه چالش عمده در 
سال ۹۹ در این بخش وجود داشت. اول شیوع بیماری کرونا 
بود که با توجه به نقش افراد در تولید، چالش بزرگی برای این 
بخش به شمار می رفت. به علاوه تعدادی از پرسنل این بخش 
مبتلا یا مشکوک به کرونا بودند که به دلیل نیاز به قرنطینه با 
کمبود نیروی انســانی مواجه بودیم اما به دلیل انگیزه بالای 

پرسنل، این کمبود توسط سایر پرسنل جبران شد.
مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکــه افزود: چالش دوم تحریم ها بود که ما را از نظر تأمین 
قطعات با مشــکل روبه رو می کرد اما با اتکا به توان داخلی و 
بومی ســازی، این مشــکل نیز حل شــد. اگرچه در این راه 
مشکلاتی نیز وجود داشت اما این مشکلات به مرور برطرف و 

کمبود تجهیزات مورد نیاز حل شد. به علاوه در سال ۹۹ نسبت 
به سال ۹۸ بهره برداری بهتری از دستگاه ها انجام و به همین 

دلیل درخواست های کمتری به تعمیرگاه ارسال شد.
ســلیمی با اشــاره به رکورد ۱۴۰ ذوب در روز اظهار کرد: 
هماهنگی از تولید فولاد مذاب تا ریخته گری فعالیت بســیار 
پیچیده ای است و برای ثبت آن پاتیل های فولاد مذاب بیش از 

یک هزار بار جابه جا می شود.
وی با اشــاره به افزایش ۵۵۰ هــزار تنی تولید فولاد خام 
در سال ۹۹ نسبت رکورد ســال ۹۶ گفت: این افزایش تولید 
نسبت به رکورد ســال ۱۳۹۶ )۶ میلیون و ۴۵۰ هزار تن( به 
معنی تأسیس یک کارخانه فولادسازی جدید بدون هیچ گونه 
تجهیزات تازه ای اســت. در واقع این رکــورد تنها با افزایش 
بهــره وری، کاهش توقفــات )poweR oFF(، کاهش زمان 
تخلیه تا تخلیــه )tap to tap( و همچنین مدیریت زمان 

فعالیت های ضروری میان کار به دست آمده است.
Á کاهش ۸ دقیقه ای هر ذوب کامل

مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه با بیان اینکه در سال های گذشته متوسط زمان مورد نیاز 
برای یک ذوب کامل تقریبا ۱۰۳ دقیقه بوده است، اظهار کرد: 
این زمان اکنون تقریبا به حدود ۹۰ دقیقه کاهش یافته است. 
درحالی که این زمان برای فولادســازان تراز اولی که سیستم 

تولید فولادی مشابه شرکت فولاد مبارکه دارند، تقریبا ۸۸ دقیقه 
است. اگرچه شــرکت فولاد مبارکه با ثبت رکورد ۱۴۰ ذوب 
در روز، زمــان مورد نیاز برای یک ذوب کامل را به ۸۲ دقیقه 
رساند که کمتر از بنچ مارک جهانی است اما برنامه ریزی ها برای 
کاهش زمان متوســط سالانه تولید یک ذوب در این شرکت 

ادامه دارد.
سلیمی خاطرنشان کرد: نیاز بازار فولاد کشور به محصولات 
خاص بیش از تولید کشور است بنابراین هرچه تولید بیشتری 
انجام دهیم از نظر فنی نیاز کمتری به واردات وجود دارد و به 
همین دلیل باعث جلوگیری از خروج ارز از کشور می شود. برای 
مثال یکســری گریدهای جدید وجود دارد که در کشور تولید 

نشده و به همین دلیل وارد می شود.
 apI وی ادامه داد: در سال ۹۹ بخشی از محصولات نظیر
)فولاد گاز ترش( در فولاد مبارکه تولید شــد. تولید این نوع از 
فولادها را در دســتور کار قرار داده ایم و استراتژی توسعه این 
محصولات را دنبال می کنیم. اگرچه فولاد مبارکه شرایط خوبی 
در بحــث کیفیت دارد اما هنوز می توان کیفیت فعلی را بهبود 
بخشــید. برای سال ۱۴۰۰ تصمیم به تولید ۷.۲ میلیون تن و 
در کنار آن بهبود کیفیت را مدنظر داریم. در همین خصوص به 
 ok qUaLIty دنبال کاهش ضایعات، افزایش کمیت و افزایش

 ها هستیم.
مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه با بیان اینکه عملکرد این شــرکت در برخی بخش ها 
بهتر از رقبای تراز اول بوده است، گفت: برای مثال در بخش 
مصرف آب با توجه به اینکه اصفهان در منطقه خشک کشور 
قرار گرفته و آب یک معضل جدی است، فعالیت های بسیاری 

برای کاهش مصرف آب در فولاد مبارکه انجام شد.
Á مصرف ۱ مترمکعب آب به ازای هر تن فولاد

وی افــزود: در ســال ۹۸ مصرف آب فولادســازی ۱.۱ 
مترمکعب به ازای هر تن بود که در سال ۹۹ به یک مترمکعب 
به ازای هر تــن کاهش پیدا کرد. در حال حاضر کل مصرف 
آب فولاد مبارکه کمتر از ۴ مترمکعب به ازای هر تن اســت 
درحالی که این عدد برای سایر فولادسازان دنیا نزدیک به ۸ یا ۹ 
مترمکعب به ازای هر تن محصول است بنابراین فولاد مبارکه 

از این نظر بنچ مارک جهانی محسوب می شود.
مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد 
مبارکه ادامه داد: همچنین در حوزه نسوز نیز این شرکت با ۷.۶ 

کیلوگرم بر تن، بنچ مارک است.

مدیر ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم شرکت فولاد مبارکه:

۱399؛ سال طلایی فولاد مبارکه در حوزه تولید فولاد خام بود

   خبر

مدیر مجتمع فولاد سـبا از دسـتیابی به رکورد تولید سالیانه 
یک میلیـون و ۳۸۲ هـزار تـن آهـن اسـفنجی در ایـن مجتمع 
علیرغم محدودیت گازرسـانی در سال »جهش تولید« خبر داد.

مصطفـی عطایـی پـور، مدیـر مجتمـع فـولاد سـبا، در 
گفت وگـو بـا ایراسـین ضمـن تبریـک اعیاد شـعبانیه و نـوروز 
اظهار داشـت: در سـال جهش تولید با همـت، تلاش و همدلی 
کارکنـان مجتمـع فولاد سـبا بـه دسـتاوردهای مهمی دسـت 
یافتیـم و بـا همتـی مضاعف درصـدد تـداوم این روند در سـال 

جاری هسـتیم.
وی افـزود: علیرغـم محدودیت هـا و شـیوع کرونـا مجتمع 
فـولاد سـبا توانسـت در سـال گذشـته رکـورد تولیـد ماهیانـه 
بـا تنـاژ یکصـد و سـی و یـک هـزار و ۱۹۲ تـن محصـول در 
اردیبهشـت ماه را بـه ثبـت برسـاند و بـه تولیـد بیـش از ۶۱ 
درصـدی محصـول تولیـد شـده بـا ضخامـت کمتـر از ۲.۵ 

میلی متـر دسـت یابـد.

مدیـر مجتمـع فولاد سـبا با اشـاره به دسـتیابی بـه رکورد 
تولید سـالیانه آهن اسـفنجی به میزان یک میلیون و ۳۸۲ هزار 
تـن بـا توجه بـه محدودیـت گاز در سـال جهش تولیـد گفت: 
در سـال گذشـته با دسـتیابی و ثبـت رکورد کیفـی ۹۴.۸ درصد 
در تولید آهن اسـفنجی به رشـد ۱۰ درصدی نسـبت به سـال 
۹۸ دسـت پیـدا کردیـم و بـرای نخسـتین بار کلاف نـوردی با 
جایگزینی سیسـتم جدید اتوماسـیون نورد در این مجتمع تولید 

. شد
در  ریخته گـری  قالـب  پودرهـای  بومی سـازی  بـه  وی 
گریدهای کم کربن و متوسـط کربن و جایگزینی ۹۰ درصدی 
آن هم اشـاره ای کرد و گفت: تغییر عرض ریخته گری ماشـین 
شـماره ۱ از ۶۲ میلی متـر بـه ۷۲ میلی متـر و همانندسـازی آن 
بـا ماشـین شـماره ۲ ریخته گری و ممانعـت از توقف خط تولید 
به دلیل مشـکلات تحریمی و عدم ارسـال نازل ریخته گری از 
دیگر دسـتاوردهای این واحد صنعتی در سـال گذشـته است.پ

عطایی پور گفت: در سـال گذشـته، جابجایی سیسـتم های 
اندازه گیـری ضخامـت سـنج و پروفیـل سـنج ورق و اصـلاح 
طـرح سـاید گایدهـای دانکویلـر ۱ در مجتمـع فـولاد سـبا به 

وقوع پیوسـت.
وی افـزود: تغییـر طرح والوهای فشـار قـوی مینیمم فلوی 
پوسـته زدا و ایجـاد سیسـتم اتوماتیـک محاسـبه فلاکسـهای 
مصرفـی درکـوره هـای قـوس الکتریکـی بـه همـراه ایجـاد 
سیسـتم اتوماتیک فرآیند کار کوره قوس شـماره ۲ و راه اندازی 
سیسـتم اتصـال اتومـات تزریـق آرگـون لـدل کارهـای کوره 
پاتیلـی از دیگـر رویدادهـای مهـم سـال گذشـته در ایـن واحد 

صنعتـی بوده اسـت.
بـه گفتـه مدیـر مجتمـع فـولاد سـبا تعویـض کامـل میز 
نوسـان قالـب ریخته گـری با اسـتفاده از تـوان داخلی، کسـب 
رکـورد زمان ماندگاری سـگمنت ها در ماشـین ریخته گری به 
بیـش از ۱۰۰ روز و انجام فعالیت های تعویض اسـتراکچر دامی 
بـار، تعویـض سـیلندر بـرج پاتیل و تعویض سـیلندر اسـیلاتور 
خـط ۲ بـرای نخسـتین بـار دراین مجتمـع فولادسـازی انجام 

. شد
وی در ادامـه بـا تأکیـد بر ضـرورت بومی سـازی در مجتمع 
فـولاد سـبا اقدامـات انجـام شـده در ایـن زمینـه را برشـمرد و 
گفـت: بومی سـازی صفحـات باریـک ریخته گـری بـه علـت 

عـدم واردات آن بـه دلیـل تحریم هـای ظالمانـه و همچنیـن 
بومی سـازی مکانیزم دریچه کشـویی پاتیل از دستاوردهای این 

واحـد فولادسـازی در سـال »جهـش تولیـد« بوده اسـت.
عطایـی پـور بـا اشـاره بـه بومی سـازی درام مسـی دهانـه 
سـرباره کـوره قوس الکتریکـی و ایجاد صرفه اقتصادی ناشـی 
از عـدم مصـرف الکتـرود گرافیتـی در ایـن قسـمت، تصریـح 
کـرد: بومی سـازی بوسـتر پمـپ آرگون خـط ۱ کـوره پاتیلی و 
همچنین بومی سـازی SteaDy ReSt ماشـین سـنگ جدید به 
همـراه بومی سـازی تجهیـز اندازه گیـری دمـا و اکسـیژن کوره 
قـوس الکتریکـی و بومی سـازی موتـور اصلی قیچـی پاندولی 

خـط ۲ ریخته گـری در مجتمـع فولاد سـبا محقق شـد.
وی بـه بومی سـازی رکوپراتـور کـوره تونلـی شـماره ۲ در 
مجتمـع فولاد سـبا هـم اشـاره ای کـرد و افـزود: بومی سـازی 
موتـور فن هـای ۱۰kw کـوره قـوس الکتریکی شـماره ۱ به 
همـراه بومی سـازی موتـور مندریـل شـماره ۲ و بومی سـازی 
موتـور پینـچ رول شـماره ۲ از دسـتاوردهای دیگـر این مجتمع 

فولاد سـبا در سـال گذشـته اسـت.
مدیـر مجتمـع فـولاد سـبا گفـت: بومی سـازی مندریـل 
و  کار  کویـل  مجموعـه  بومی سـازی  همـراه  بـه  دانکویلـر 
بومی سـازی سـگمنت تیـپ B ماشـین ریخته گـری از دیگـر 

افتخـارات ایـن مجتمـع در سـال گذشـته بـوده اسـت.

 رشد تولید آهن اسفنجی
 در مجتمع فولاد سبا
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پیروزی پرگل سپاهان با 
حضور ملی پوشان

شاگردان محرم نویدکیا که در نخستین دیدار سال 
1400 مغلوب تیم همشهری شدند، عصر چهارشنبه 
گذشته مقابل شاگردان کریم قنبری به برتری دست 
یافتند. سپاهان که دیدار تدارکاتی برای ادامه مسابقات 
لیگ برتر را مقابل ذوب آهن برگزار کرده بود، دیروز در 
دومین دیدار تدارکاتی خود مقابل تیم ون پارس به 
رهبری کریم قنبری که یکی از قدیمی های سپاهان 
به شمار می رود، قرار گرفت و در پایان با نتیجه پنج بر 
صفر به برتری رسید. گل های زردپوشان را در این بازی 
محمد نژادمهدی، سجاد شهباززاده، محمد محبی، 
یاسین سلمانی و مهدی ترکمان به ثمر رساندند. نکته 
جالب توجه این بازی بازگشت سریع ملی پوشان به 
تمرینات سپاهان بود و شهباززاده که فرصتی برای 
دیدار  در  نکرد،  پیدا  مقابل سوریه  دیدار  در  حضور 
دوستانه طلایی پوشان بازی کرد و موفق به گلزنی نیز 
شد تا نشان بدهد از آمادگی بالایی برخوردار است. تیم 
فوتبال سپاهان در شروع دوباره رقابت های لیگ برتر 
باید در ورزشگاه دستگردی روز شانزدهم فروردین ماه 

به مصاف سایپا برود.

هیچ کس نمی تواند به سپاهان 
ضربه بزند

مربی سپاهان اعتقاد دارد هیچ کس نمی تواند به 
این تیم ضربه بزند. رحمان احمدی درباره صدرنشینی 
سپاهان در پایان سال ۹۹ اظهار کرد: سپاهان باشگاه 
بزرگی است و بازیکنان بزرگی در اختیار داشته و با 
تا تیم موفق شود.  تعویض مربی هم سعی می شد 
نتیجه  خوب  اوایل  جدید  کادرمربی گری  حضور  با 
نگرفتیم و زمان می برد تا بازیکنان با تفکرات سرمربی 
آشنا شوند اما هر چه جلوتر آمدیم شرایط بهتر شد 
و شرایط بازیکنان هم در زمین بهتر شد و توانستیم 
نتایج بهتری کسب کنیم. او ادامه داد: این نتایجی که 
بازیکنان  گرفته شد فقط مختص کادرمربی گری و 
حمایت  و  است  تیم  هم پشت  باشگاه  چون  نیست 
خیلی خوبی از تیم می کند. امکانات خوبی در اختیار 
تا  و  دادند  قرارگرفته و همه دست به دست هم  تیم 
اینجا موفق بودیم. امیدوارم در سال جدید هم بتوانیم 
بازی های خیلی خوبی انجام دهیم و نتایج لازم را به 
دست بیاوریم تا در آخر فصل دل هواداران را شاد کنیم. 
مربی دروازه بان های سپاهان در رابطه با رقابت تنگاتنگ 
با پرسپولیس برای کسب عنوان قهرمانی گفت: تنها 
رقیبی که می تواند ما را عقب بیندازد خودمان هستیم 
و رقیب دیگری نمی تواند این  کار را انجام دهد. خودمان 
هستیم که داریم کار و تمرین می کنیم. باشگاه دارد 
به ما کمک می کند و از همه مهم تر آرامش در تیم 
ما وجود دارد. تا وقتی که خودمان به خودمان ضربه 
نزنیم، هیچ کس نمی تواند به ما ضربه بزند. او اضافه 
کرد: بچه ها به این درک رسیده اند که هر بازی یک 
فینال است و در تمرینات هم به همین صورت است. 
قابل احترام  دیگر  تیم های  و  استقلال  پرسپولیس، 
هستند اما این خودمان هستیم که باید قدر فرصتمان 
را بدانیم چون آن را به راحتی به دست نیاوردیم. برای 
این تیم زحمت کشیده شده و باید تلاش بیش تری هم 
انجام دهیم. این را هم می دانیم که در ادامه کارمان 
خیلی سخت تر است و با تمرکز خیلی بالایی داریم 
بتوانیم  هم  رو  پیش  هفته های  در  تا  می کنیم  کار 
موفق شویم. احمدی در رابطه با شرایط این روزهای 
تیم ملی ایران عنوان کرد: اسکوچیچ با تیم ملی سه 
بازی تدارکاتی انجام داده است و بالاخره با توجه به 
دیدگاه هایی که دارد باید به یک درک تاکتیکی با این 
بازیکنان برسد. به هرحال باید آن سیستم مدنظرش 
را در تیم ملی پیاده کند تا تیم ملی هم موفق شود. 
یک اتفاقی هم که افتاده کنفدراسیون فوتبال آسیا 
زحمت کشیده و میزبانی را به بحرین داد. یکی از نقاط 
ضعف فدراسیون ما همین مسئله است که میزبانی ها را 
چه برای تیم های باشگاهی و چه برای تیم ملی خیلی 
راحت داریم از دست می دهیم. او ادامه داد: شرایط 
خیلی سختی است و میزبانی بحرین هم حرف وحدیث 
خیلی زیادی را در پی دارد ولی باید تمام این مسائل 
را کنار بگذاریم و متحدتر از قبل از تیم ملی حمایت 
کنیم تا با خیال راحت و آرامش کامل بازی هایشان را 
انجام دهند و نتیجه دلخواه را بگیرند. ما بازیکنان خیلی 
خوبی داریم اما بعضی وقت ها هم تصمیماتی از سمت 
داور گرفته می شود که در یک چشم به هم زدن زمین 
تا آسمان همه چیز عوض می شود. من امیدوارم در 
مرحله پیش رو بچه ها با تمام وجودشان و باقدرت بازی 
کنند و از کوچک ترین فرصت ها استفاده کنند و بدون 
هیچ حرف وحدیثی به مرحله بعد بروند. آن قدر باید گل 
بزنیم که حتی داور هم نتواند نتیجه بازی را تغییر دهد.

مصاف حساس ذوب آهن و  
نفت آبادان در فولادشهر

تیم فوتبال ذوب آهن در چارچوب هفته نوزدهم 
رقابت های لیگ برتر امروز باید به مصاف صنعت  نفت 
آبادان برود. دیداری سخت و حساس که نتیجه آن با 
توجه به جایگاه دو تیم در جدول و نیاز مبرم آن ها به 
کسب سه امتیاز بازی، از اهمیت بالایی برخوردار بوده 
و برای تیم های آلومینیوم اراک، مس رفسنجان، پیکان 
و نساجی حائز اهمیت است. سبزپوشان اصفهانی در 
حالی آماده مصاف با صنعت نفت می شوند که در هفته 
هجدهم مقابل پیکان با نتیجه یک بر صفر شکست 
خوردند و با کسب 14 امتیاز در رده چهاردهم جدول 

قرار دارند.

توقف گیتی پسند در غیاب 
کرونایی ها

تیم فوتسال گیتی پســند ا در لیگ برتر فوتسال مقابل 
فرش آرا به تساوی رســید. از هفته سوم مرحله نهایی لیگ 
برتر فوتسال تیم گیتی پســند اصفهان در مشهد به مصاف 
فرش آرا رفت. علی اصغر حسن زاده، سپهر محمدی، محمدرضا 
سنگ سفیدی، علی رضا وفایی، محمود یوسف، بهزاد رسولی، 
وحید شــفیعی، ســروش احمدنیا، مهران رضاپور، مهدی 
مهدی خانی و محمد بیاتی بازیکنان گیتی پسند در این دیدار 
بودند. وحید شمسایی سرمربی گیتی پسند به دلیل کرونا در 
این دیدار حاضر نبود، قدرت بهادری، سعید احمدعباسی، حمید 
احمدی و فرهاد توکلی نیز بازیکنان غایب گیتی پسند بودند که 
گفته شد به دلیل کرونا و محرومیت غایب بودند. در ابتدای 
نیمه نخست تیم فرش آرا به گل دست پیدا کرد، در ادامه نیز 
گیتی پسند باوجود حملات متعدد موفق به گلزنی نشد تا این 
نیمه با برتری یک بر صفر فرش آرا به پایان برسد. در شروع 
نیمه دوم گیتی پســند موفق شد توسط علی اصغر حسن زاده 
به گل تساوی دست پیدا کند، این بازی درنهایت با تساوی 
یک بریک به پایان رسید. سرخ پوشان گیتی پسند در دو دیدار 
قبلی خود مقابل مس سونگون شکست خورده و کراپ الوند را 

برده بودند و با این تساوی چهار امتیازی شدند.

روزهای آرام وزنه برداری ایران 
در سال 99

با توجه به تعطیلی مسابقات بین المللی و موکول شدن 
رقابت های کسب سهمیه به سال ۱۴۰۰، وزنه برداری ایران 
در ســال ۹۹ روزهای آرامی را سپری کرد. هرچقدر سال ۹۸ 
آبستن حوادث زیادی برای وزنه برداری ایران بود و علاوه بر 
اینکه انتخابات این فدراسیون برگزار و علی مرادی بار دیگر 
رئیس فدراسیون شــد، دو طلایی المپیک پیشین یکی به 
دلیل مصدومیت و دیگری به خاطر اصرار بر رویه اشتباهش، 
شانس خود را برای کسب سهمیه کمتر از هر وقت دیگری 
می دیدند و سهراب مرادی نیز بعد از چند مصدومیت متوالی 
در آلمان تن به جراحی شانه داد، در سال ۹۹ اتفاق ویژه ای رخ 
نداد. در ابتدای ســال ۹۹ اردویی برگزار نشد و وزنه برداران در 
خانه تمریناتشان را پیگیری می کردند، همان طور که کیانوش 
رستمی سال هاست همین شــیوه را برای آماده سازی اش در 
پیش گرفته، با توجه به تعطیلی اردوی تیم ملی، همه مجبور 
بودند در خانه تمرین کنند تا وقتی که شــرایط برای برپایی 
اردوی تیم ملی مهیا شــد، بتوانند به اردو بازگردند، البته که 
وزنه برداری از کرونا لطمات زیادی خورد. رکوردها پایین آمد و 
افت محسوسی در عملکرد وزنه برداران ایجاد شد. فدراسیون 
وزنه برداری توانســت لیگ نیم بندی را برگزار کرده و دو سه 
مرحله اردو را نیز به انجام رساند. اردوی ماقبل آخر در شرایطی 
در خوزستان برگزار شد که قرار بود در پایان آن فینال لیگ نیز 
به انجام رســد و از ملی پوشان رکوردگیری شود. در پایان آن 
اردو تست کرونای محمدعلی برخواه سرمربی تیم ملی مثبت 
شد و با توجه به وضعیت قرمز این استان و همچنین مثبت 
بودن تســت کرونای برخواه، ابهاماتی در خصوص برگزاری 
فینال لیگ و رکوردگیری وجود داشــت اما تســت کرونای 
ملی پوشان منفی شد تا مسابقات در موعد مقرر برگزار شود. در 
ادامه نیز علی هاشمی و کیا قدمی دو ملی پوش کشورمان به 
کووید ۱۹ مبتلا شده و به قرنطینه رفتند. همچنین فینال لیگ 
برتر وزنه برداری سال ۹۹ به مدت چهار روز در اهواز برگزار شد 
و طی آن تیم بهداد سلیمی موفق به کسب قهرمانی این دوره 
از رقابت ها شد. رقابت برای کسب عنوان قهرمانی در این دوره 
لیگ بین تیم های گهر زمین سیرجان، ملی حفاری و فولاد 
خوزستان بود که درنهایت گهر زمین سیرجان با دومین تجربه 
مربیگری قهرمان سابق المپیک توانست عنوان نخست را به 
دست آورد. سلیمی سال گذشته نیز با بازار بزرگ قهرمان لیگ 
برتر شده بود؛ اما وزنه برداری ایران در شرایطی به استقبال بهار 
رفته که مسابقات قهرمانی آسیا را در ماه جاری در پیش دارد و 
به لحاظ کسب امتیاز برای المپیک ۲۰۲۱ اهمیت زیادی دارد. 
هنوز اسامی ملی پوشان اعزامی به این رقابت ها اعلام نشده 
اما از همه اردونشینان تســت دوپینگ گرفته شد. کیانوش 
رستمی تصمیم گرفته در یک دسته بالاتر وزنه بزند تا شاید در 
شرایطی که به لحاظ امتیازی وضعیت خوبی ندارد، امتیازش 
برای رسیدن به سهمیه را افزایش دهد. سهراب مرادی ظاهرا 
مشکلی ازنظر آمادگی ندارد و باید دید چه زمانی به رکوردهای 
مدنظر می رسد. اکنون علی هاشمی و علی داودی از بیشترین 
امتیاز در بین وزنه برداران ایرانی برای کسب سهمیه برخوردارند 
که البته فدراسیون جهانی وزنه برداری تغییراتی را در مسابقات 
کسب سهمیه ایجاد کرده و فرصت بیشتری به وزنه برداران 
داده شــده که این برای ایران نیز اتفاق خوبی اســت. بر این 
اساس می توان به جرئت مدعی شد که هرچقدر وزنه برداری 
ایران در ســال ۹۹ کم خبر و کم اتفاق بود، وزنه برداری دنیا 
پر از اتفاق و تهدید و حاشیه بود. در پی مستند جنجالی شبکه 
آلمانی، فدراســیون تاماش آیان با اتهام بزرگ فساد مالی و 
دوپینگ سیستماتیک مواجه شد و در ادامه نیز اتهامات زیادی 
علیه پیرمرد مجارستانی شکل گرفت که درنهایت آیان مجبور 
به کناره گیری شد و امپراطوری او بر وزنه برداری دنیا به پایان 

رسید.

پایان مرحله نهم اردوی تیم 
ملی کاراته

مرحله نهم اردوی تیم ملی کاراته کشورمان که با رعایت 
پروتکل های بهداشتی از ششم فروردین در مجموعه ورزشی 
انقلاب آغازشــده بود به پایان رســید. طبق اعلام هروی 
ســرمربی تیم ملی، مرحله دهم اردو تیم ملی کاراته آقایان 
کشــورمان از ۱۷ الی ۲۴ فروردین ماه در مجموعه ورزشــی 
انقلاب آغاز خواهد شد. اردوهای ملی پوشان کاراته ایران جهت 
حضور در رقابت های کاراته وان لیســبون که آخرین مرحله 
رقابت کسب سهمیه المپیک از طریق رنگینگ و همچنین 
پیکارهای پاریس که رقابت های گزینشی برای المپیک توکیو 

است، تشکیل شده است.

ســال فوتبالی ۱۴۰۰ در حالی از امــروز برای ذوبی ها 
آغاز می شــود که آن ها برای دور شــدن از منطقه سقوط 
باید با تمام توان بجنگند. سبزپوشــان اصفهانی که یکی 
از پرفرازونشــیب ترین فصل فوتبالی خودشان را سپری 
می کنند تنها ۱۲ بازی برای رسیدن به منطقه امن جدول 
فرصت دارند و هرکدام از این بازی ها می تواند حکم بازی 
فینال را برای آن ها داشته باشد. نماینده پرافتخار اصفهان 
که لیگ بیســتم را با هدایت رحمان رضایی آغاز کرد تنها 
یــک نیم فصل بروی نیمکت گاندوها دوام آورد و به دلیل 
نتایج ضعیف کنار گذاشــته شــد تا مجتبی حسینی جای 
او را بگیرد. حســینی در چهار دیداری که ســکان هدایت 
این تیم را بر عهده داشــت تاکنون دو پیروزی دوشکست 
کسب کرده اســت. ذوبی ها در نخستین بازی با سرمربی 

تازه وارد مغلوب فولاد خوزســتان شدند و در دومین دیدار 
ماشین ســازی تبریز را از پیش رو برداشتند. سومین بازی 
ذوب آهن با حســینی شکســتی دیگر را برای سبزپوشان 
اصفهان به همراه داشت تا شرایط آن ها در جدول رده بندی 
همچنان شکننده و خطرناک باقی بماند. البته ذوب آهن در 
جام حذفی گام نخست را محکم برداشت و با برتری مقابل 
پدیده به جمع شــانزده تیم راه پیدا کــرد. با این وضعیت 
ســبزها امروز در چهارچوب هفته نوزدهم لیگ برتر باید 
به مصاف نفت آبــادان بروند. تیمی که رتبه هفتم جدول 
رده بنــدی را در اختیار دارد و ازجمله مدعی های کســب 
سهمیه به شمار می رود. آن ها نیم فصل را با رتبه پنجمی به 
پایان رساندند اما در سه بازی نیم فصل دوم نتایج ضعیفی 
کسب کردند. دو تساوی و یک شکست حاصل تلاش تیم 
محبوب آبادانی در نیم فصل دوم است؛ اما ذوبی ها در سال 
جدید خیلی زود تمرینات خودشــان را آغاز کردند تا بلکه 

بتوانند در سال ۱۴۰۰ با کسب نتایج موردنظر پایانی خوش 
را رقــم بزنند. در این میان بازی تدارکانی با ســپاهان که 
همین هفته گذشته برگزار شد نشانه های امیدوارکننده ای 
به همراه داشت. دیداری که با برتری شش بر دو ذوب آهن 
همراه شد هرچند رقیب همشهری با تیمی ناقص به میدان 
آمــده بود چراکه چهار بازیکن اصلی اش را به دلیل حضور 
در اردوی تیم ملی در اختیار نداشت و به چند ستاره اش هم 
استراحت داده بود. وحید محمدزاده، محمودآبادی و شنانی 
ســه گلزن سبزپوشان اصفهانی در نیمه نخست این بازی 
دوســتانه در زمین ورزشگاه فولادشهر بودند ولی پیش از 
اینکه وقت های بازی تمام شود، حسینی روی یک ضربه 
پنالتی اختلاف را به عدد دو رســاند. نیمه دوم بار دیگر با 
برتری شــاگردان مجتبی حسینی آغاز شد و آن ها توسط 
علی خدادادی به گل چهارم دســت پیدا کردند. در ادامه 
باز هم ســپاهان صاحب یک ضربه پنالتی شد که این بار 

محمد محبی پشت ضربه ایستاد و علی رغم اینکه شهاب 
حسینی در مرتبه اول ضربه او را مهار کرد، در برگشت خود 
محبی باز هم اختلاف را به عدد دو رســاند. این پایان کار 
دربی تدارکاتی اصفهان نبود و شــاگردان مجتبی حسینی 
دو بار دیگر توســط مهرداد قنبری و ابوالفضل عکاشه به 
گل رسیدند تا با شرایط بسیار خوبی این مسابقه را خاتمه 
دهند و با نتیجه ســنگین شش بر دو سپاهان را شکست 
دهنــد. البته بار دیگر باید به این موضوع اشــاره کرد که 
نبودن ملی پوش های ســپاهان و به ویــژه نیازمند در رقم 
خوردن این نتیجه تاثیر زیادی داشــت. در این دیدار پیام 
نیازمند، امید نورافکن، احسان حاج صفی، سجاد شهباززاده 
به علت حضور در تیم ملی غایب بودند و همچنین دانیال 
اســماعیلی فر، عزت پورقاز، گولســیانی، سروش رفیعی، 
محمدرضا خلعتبری و کی روش استنلی با صلاحدید کادر 
فنی به میدان نرفتند. ایــن دیدار تدارکاتی می تواند ازنظر 
روحی برای ذوبی ها مفید فایده شــود چراکه آن ها درست 
چند روز پیش از نبرد حساس و سرنوشت ساز با نفت آبادان 
موفق به کســب یک پیروزی پر گل شده اند. تنها نگرانی 
پیرامون دیدار امروز به خط دفاعی سبزپوشــان اصفهانی 
بازمی گــردد. خط دفاعی که از اســتحکام لازم برخوردار 
نیست و در برخی بازی ها دچار اشتباهات فاحشی می شود. 
ذوبی ها در فصل جاری تاکنون ۲۵ گل دریافت کرده اند که 
آمار ضعیفی محسوب می شود. آماری که نشان از دریافت 
تقریبا ۱/۴ گل در هر دیدار را نشان می دهد. بر این اساس 
دربازی هــا باقی مانده تا پایان فصــل حفظ دروازه از گزند 
مهاجمان حریف نخستین وظیفه مجتبی حسینی سرمربی 
تازه وارد خواهد بود. ماموریتی که در سه بازی گذشته هنوز 
اتفاق نیفتاده و به پاشــنه آشیل تیم اصفهانی تبدیل شده 
است. تیمی که به آســانی دروازه اش بازی می شود. ذوبی 
در نیم فصــل دوم تنها مقابل ماشین ســازی گلی دریافت 
نکردند و سه بار تسلیم ضربه مهاجمان حریف شدند. آن ها 
در جــام حذفی هم مقابل پدیده یک گل دریافت کردند تا 
آمار چهار گل خورده در چهار بازی را با سرمربی جدید به 
ثبت برسانند. این میانگین هرچند از معدل گل های خورده 
نیم فصل ذوب آهن کمتر اســت اما ممکن است در ادامه 
فصل مشکلاتی جدی را برای گاندوها ایجاد کند. در بازی 
امروز با صنعت نفت هم همین شرایط برقرار بوده و اولویت 

نخست باید حفظ دروازه خودی و سپس گلزنی باشد.

سبزپوشان اصفهانی سال جدید را با بازی مقابل نفت آبادان آغاز می کنند

14۰۰ سرنوشت ساز برای ذوب آهن

ســخنگوی باشگاه ذوب آهن شــرایط سبزها در جدول 
رده بندی را نگران کننده توصیف کرد. رسول کربکندی درباره 
آخرین وضعیت ذوب آهن اظهار کرد: تیممان آرامش بهتری 
دارد و تمرینات خوبی رادارند انجام می دهند. درست است در 
بازی دوستانه مقابل سپاهان شش گل زدیم اما نباید به آن  
بازی دلخوش کرد چون بازیکنان ملی پوش سپاهان غایب 
بودند. البته درمجموع شــرایط  بازیکنانمان خوب است اما 

وضعیتمان در جدول اصلا خوب نیســت و باید بتوانیم همه 
بازی های خانگی مان را ببریم و حداکثر امتیاز را از بازی های 
خارج از خانه کسب کنیم. مهم این است که دیگر به راحتی 
امتیاز از دســت ندهیم. او با بیان این که ذوب آهن ۵۲ سال 
سابقه دارد و تیم پرافتخاری است اما این فصل وضعیت  به 
این شکل پیش آمد، گفت: امیدواریم امسال بتوانیم خودمان 
را از ایــن منطقه دور کنیم و در لیگ بمانیم و ســال بعد با 

یک شرایط بهتر و برنامه ریزی بهتر به جایگاه اصلی خودمان 
برگردیم. به هرحال فوتبال اســت و نمی تــوان هیچ چیز را 
صد در صد گفت. مجتبی حســینی در کنار ما خواهد بود و 
قراردادش یک ســال و نیم خواهد بود اما به هرحال درباره 
آینده باید متناسب با شــرایط برنامه ریزی کرد. سخنگوی 
باشگاه ذوب آهن درباره این که باشگاه ذوب آهن علاقه مند به 
جذب چند بازیکن استقلال بود، عنوان کرد: طبیعی بود که 

ما یک سری بازیکنان را برای پست های مختلف بخواهیم 
اما بازیکنانی که آزاد باشند و قیمت مناسبی داشته باشند را 
پیدا نکردیم اما درهرصورت مجتبی حسینی خیلی به دنبال 
بازیکنان اســمی نیست و بازیکنانی را می خواهد که بتوانند 
برای تیم خوب کار کنند و تلاش کنند. چند بازیکنی را هم 
که جذب کرده همین تفکر رادارند و جوان و پرتلاش هستند. 

او بیشتر بازیکنانی را می خواهد که در خدمت تیم باشند.

لیگ برتر در حالی به هفته نوزدهم رسید که در پایان 
هفته هجدهم، سجاد شهباززاده با ۱۶ گل در صدر جدول 
گلزنان این مسابقات قرار دارد. سجاد شهباززاده مهاجم 
۳۱ ســاله تیم فوتبال ســپاهان اصفهان در پایان هفته 
هجدهــم با ۱۶ گل زده در صدر جدول گلزنان برتر این 
مســابقات قرار دارد و این در حالی است که فاصله وی 
تا نزدیک ترین تعقیب کننده اش که گادوین منشــا باشد، 
شش گل اســت. این فاصله زیاد نشان از شانس بالای 
شــهباززاده برای رســیدن به عنوان آقای گلی در لیگ 
بیستم دارد. شهباززاده در پایان هفته هجدهم لیگ برتر 
۱۶ بار موفق به گلزنی شده و این در حالی است که فصل 

گذشته شیخ دیاباته مهاجم تیم استقلال با ۱۵ گل آقای 
گل شد و شهباززاده در هفته هجدهم تعداد گل های خود 
را از بهترین گلزن فصل گذشته بیشتر کرد. شهباززاده که 
بهترین سال فوتبال خود را سپری می کند و اخیرا نیز به 
تیم ملی دعوت شده است، چنانچه با همین روند به گل 
زنی هــای خود ادامه دهد می تواند نه تنها آقای گل لیگ 
بیستم شــود، بلکه رکورد مهاجم سابق تیم های فولاد، 
نفت، پرســپولیس و… را بعد از ۱۰ سال در لیگ برتر 
جابجا نماید. رکوردی که یک مهاجم در فصل دهم لیگ 
برتر با پیراهن فولاد به جا گذاشته است. تاکنون ۱۹ دوره 
از لیگ برتر را پشــت سر گذاشته ایم و ۱۸ بازیکن آقای 

گلی این مســابقات را به دست آورده اند. بیشترین تعداد 
گلی که یک بازیکن در یک فصل از این مســابقات زده 
است، ۲۴ گل است که این رکورد در اختیار رضا نوروزی 
قرار دارد. نــوروزی در فصل ۹۰-۸۹ با پیراهن فولاد با 
۲۴ گل آقای گل شــد تا رکورد بیشــترین تعداد گل در 
یک فصل به نام او باشــد. رکوردی که به نظر می رسد 
شهباززاده برای شکســت آن خیز برداشته باشد. سجاد 
شــهباززاده که در ۱۸ بازی ۱۶ گل به ثمر رسانده است، 
در صورت ادامه این روند ممکن است بتواند از تعداد ۲۴ 
گل در یک فصل عبور کرده و بعد از ۱۰ سال این رکورد 

را به نام خود جابجا کند.

ذوب آهن دیگر نباید به راحتی امتیاز از دست بدهد

خیزشهباززاده برای شکستن رکورد گلزنی لیگ برتر

مدافــع ذوب آهن از آمادگی بالای این تیم قبل از دیدار 
با صنعت نفت خبر داد. ســید عبدا... حسینی با بیان اینکه 
تمرینات خوبی در روزهای گذشته داشتیم، اظهار کرد: پس 

از چند روز تعطیلی تمرینات ما شــروع شد و با فشار بیشتر 
نسبت به قبل بدنسازی و تمرینات تاکتیکی انجام دادیم و 
به مرورزمان آماده شدیم تا مقابل صنعت نفت سه امتیاز را 
بگیریم. او ادامه داد: پس از حضور آقای حســینی دو، سه 
بازی پشت ســر هم و در فاصله زمانی کم انجام دادیم و 

کادر فنی جدید نتوانسته بود تمریناتی که مدنظرش است 
را آن طور که می خواهد، پیاده کند ولی تعطیلی مســابقات 
تقریبا به نفع ما شد و توانستیم به هماهنگی خوبی برسیم 
بازی ها شویم. مدافع  آماده  و 
مــورد عملکرد  در  ذوب آهن 
این تیم در سال گذشته گفت: 
خودمان اصلا از جایگاهی که 
داریم، راضی نیســتیم و همه 
کنیم  جبران  می خواهیم  تیم 
و به شــرایط بهتری برسیم. 
قبــول داریم کــه در برخی 
مســابقات تمام تیم عملکرد 
انصافا  ولی  نداشــتیم  خوبی 
داوری ها هــم خیلی به ضرر 
ما بود و امتیــازات زیادی از 
مــا گرفت و از طرف دیگر در 
بسیاری از بازی ها در لحظات 
آخر نتوانستیم سه امتیازها را 
بگیریم. حســینی یادآور شد: 
باید سال جدید را با برد شروع 
کنیم و روند خوب تیم از بازی با صنعت نفت آغاز شــود. 
این جایگاه اصلا در شان ذوب آهن، مربیان و بازیکنان تیم 
نیست و همه مصمم هســتیم تا در این مسابقه به برتری 
برسیم. مطمئن باشید ذوب آهن چند پله بالاتر می رود و لیگ 

را با رتبه خوبی به پایان می برد.

الکساندر مدودف، مدیرعامل تیم زنیت روسیه به صورت 
اینترنتی با محمدرضا ساکت، مدیرعامل سپاهان دیدار کرد 
و از باشگاه سپاهان تمجید کرد. مدیرعامل باشگاه سپاهان 

با  گفت وگــو  در  اصفهــان 
مدیرعامل باشگاه زنیت کشور 
روسیه، به تبادل نظر پرداخت. 
ایــن تمــاس تصویری  در 
مدیرکل  مدودوف  الکساندر 
باشگاه زنیت آمادگی خود را 
برای همکاری های ورزشی با 
اعلام  ایران  سپاهان  باشگاه 
و ابراز امیــدواری کرد با رفع 
از  ناشــی  محدودیت هــای 
کرونا، مسابقات و دیدارهای 
ورزشی با حضور ورزشکاران 
دو کشور و تماشاگران برگزار 
شود. وی تصریح کرد: باشگاه 
سپاهان یکی از حرفه ای ترین 

و بهترین باشگاه های آسیا است که بستر و زیرساخت های 
بسیار خوبی در جنبه های مختلف داشته است. من رزومه و 
فعالیت های باشگاه سپاهان را رصد کرده ام.مدیرکل باشگاه 
زنیت با اشاره به حضور لژیونر فوتبال ایران در لیگ روسیه، 
گفت: ســردار آزمون یکی از بازیکنان تیم فوتبال ما است 
و از باشگاه بزرگ ســپاهان و شخص محمدرضا ساکت 
تعاریف و گزارش بسیار خوبی ارائه کرده است. محمدرضا 

ساکت مدیرعامل باشگاه اصفهانی نیز با اشاره به امکانات 
و ظرفیت های این باشگاه ورزشی از مدیرعامل و مسئولین 
باشــگاه زنیت دعوت کرد تا با سفر به اصفهان از نزدیک 

با فعالیت ها و ظرفیت های سپاهان آشنا شوند. وی چنین 
ابراز امیدواری کرد تا تفاهم نامه همکاری بین دو باشگاه در 
آینده نزدیک نهایی شود. در این وبینار سرکنسول روسیه در 
اصفهان، رایزن دیپلماسی عمومی سفارت ایران در مسکو 
و نماینده وزارت خارجه در اصفهان هم حضور داشــتند و 
حمایت خود را از توسعه و تقویت همکاری های ورزشی بین 

دو کشور اعلام کردند.

 خط و نشان مدافع ذوب آهن
برای حریفان

سنگ تمام مدیرعامل تیم زنیت برای 
باشگاه سپاهان

   خبر کوتاه  منهای فوتبال
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گردشگری یکی از ارکان توسعه شهرستان تیران و کرون 
اســت که ضروری است گام های توســعه این صنعت با 
برنامه ریزی که در ســال های اخیر برداشته شــده است 
به تأکید کارشناســان در پســاکرونا با نقشه راه اصولی و 

سرمایه گذاری بیشتر ادامه یابد.
به گزارش ایرنا، تیران که درگذشته کمتر تجربه میزبانی 
از مســافران و گردشــگران داخلی و خارجی را داشــت 
این ســال ها شــاهد اتفاقات جدیدی در این عرصه بوده 
که توســعه زیرســاخت ها و امکانــات در عرصه صنعت 
گردشــگری و میراث فرهنگی موردتوجــه قرارگرفته و 
در این بخش ســرمایه گذاری هایی نیز شده است. احیای 
خانه های قدیمی و رونق بوم گردی در این منطقه و توجه 
به بافت سنتی در مدیریت شهری بر اساس سیاست ها و 
دغدغه مســئولان محلی به مرحله اجرا رسیده و اگرچه 
کرونا بر گردشــگری این خطه مثــل دیگر بخش های 
کشور سایه افکند ولی به اعتقاد متولیان امر، کارشناسان 
و بخش خصوصی این دوران نیز می گذرد و آینده روشن 
خواهد بود. تشــکل های مردم نهاد در این بخش همسو با 
مسئولان محلی فعال شدند و اگرچه مردم فعالیت بیشتر 
میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری را مطالبه 
می کنند اما مدیریت شــهری، فعالان و علاقه مندان به 
صنعت گردشگری و دوستداران میراث فرهنگی خلأهای 
این حوزه را تا حــدودی پرکرده اند و بخش خصوصی در 
این حوزه فعال تر از گذشــته و با امیدواری بیشتر پای به 

میدان نهاده است.
Á  اقبال عمومی به گردشگری و هویت محلی با

احیای خانه های قدیمی 
سرپرســت میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری 
تیــران و کرون بابیــان اینکه جریان خوبــی در احیای 
خانه هــای تاریخی و اخذ مجوز بــرای بوم گردی در این 
شهرستان انجام شد، گفت: نزدیک به ۱۰ خانه تاریخی در 
مرحله بازسازی و احیا هستند که تعدادی از آن ها تکمیل 
و فرآیند اداری آن در حال انجام است. محسن مظاهری 
بابیــان اینکــه ۳۵ پرونده ســرمایه گذاری با موضوعات 
ایجاد اقامتگاه های ســنتی، سفره های قدیمی، نمایشگاه 
صنایع دســتی و توســعه بوم گردی تشکیل شــد، یادآور 
شد: شناســایی و آغاز فعالیت هنرمندان صنایع دستی نیز 
متناسب با این شرایط در حال انجام است و وضعیت خوبی 
پیش بینی می شود. او اضافه کرد: با توجه به رویکرد دولت 
و حمایت مسئولان محلی جهش خوبی در شهر تیران و 
تعدادی از روستاهای تیران و کرون صورت گرفته که نگاه 

دولت آینده و نگرش آن نیز در این خصوص مهم است.
Á  لزوم توسعه زیرساخت های گردشگری تیران

و کرون 
معاون برنامه ریزی و عمرانــی فرمانداری تیران و کرون 
با اشــاره به اینکه تا پیش از شیوع ویروس کرونا حرکت 
پرسرعتی در توسعه زیرساخت ها و فعالیت های گردشگری 
در حال انجام بود، گفت: ایــن بیماری بر این جریان اثر 
گذاشت اما مانع نشد و تلاش متولیان و بخش خصوصی 
برای این موضوع ادامه داشــته است. شهرام آذرپی ادامه 
داد: با اقداماتی که صــورت گرفته آمادگی برای میزبانی 
از گردشــگران و انجام رویدادهایی در این خصوص برای 
دوران پســاکرونا وجــود دارد و همزمان با تصمیم نهایی 
مســئولان کشور در این منطقه نیز اتفاقاتی انجام خواهد 
شد. به گفته او، مطالبات و خواسته مردم بر تصمیم گیری 
و نقش آفرینی مسئولان اثر می گذارد و اگر مطالبه جمعی 
و سرمایه گذاری برای توسعه صنعت گردشگری واقعا و در 

میدان عمل وجود داشته باشد، تغییر دولت ها و مسئولان 
تأثیری نخواهد گذاشت و جریان ادامه پیدا می کند. آذرپی، 
فعال سازی تشکل های مردم نهاد در این مسیر را مهم بیان  
و اضافه کرد: دانشــجویان، علاقه مندان و متخصصان در 
حوزه گردشگری، میراث فرهنگی و صنایع دستی هرکدام 
نقش و سهمی دارند که نتایج حاصل از این رونق و توسعه 

به آن ها در اشتغال و کسب منفعت خواهد رسید.
Á  تغییر در طرح جامع شــهری بــا افزایش

مساحت بافت تاریخی
بافــت تاریخی و قدیمی هــر منطقه ای ســرمایه ای از 
گذشتگان است که بازسازی آن بر سنت های گذشتگان را 
نیز احیا و بر سلامت روان مردم می افزاید و حاشیه نشینی و 
آسیب های ناشی از آن را کاهش می دهد. ارائه تسهیلات 
بانکی، حمایت از سرمایه گذاری و ارائه تخفیف در صدور 
پروانه های ساختمانی در بافت قدیمی، انگیزه افراد را برای 
ساخت وساز در این مناطق تقویت کرده و صاحبان خرابه ها 
و ملک هــای دورافتاده را به کار احیا و بازســازی هدایت 
کرده اســت. مدیریت شــهری تیران، به سبب اهمیت و 
نقش بافت فرسوده و قدیمی و گستردگی آن در شهر، با 
بررسی دقیق تر افزایش مساحت این منطقه خواستار شده 
و این موضوع به تائیــد نهادهای مربوطه مثل وزارت راه 
و شهرسازی رسیده است. شهردار تیران با اشاره به اینکه 
بافت فرســوده ۳۰ هکتار از مساحت این شهر را پوشش 
می دهد، گفت: با توجه به قدمت این شــهر این شاخص 
به ۱۰۰ هکتار افزایش خواهد یافت. حســن شفیعی ادامه 
داد: ۳۲ هکتــار از این مجموعه شــهری قدیمی و دارای 
بافت تاریخی اســت که ساختمان سازی های آن متفاوت 
بر اساس آیین نامه های ابلاغی و متناسب با شرایط میراث 
ملموس و تاریخی خواهد بود. به گفته او، چنین تغییراتی 
در طرح جامع شــهری مردم و مســئولان را برای رونق 
صنعت گردشگری و احیای سنت های گذشته و با تأمین 

نیازهای امروز حمایت و کمک می کند.
Á توسعه شهری بر پایه صنعت گردشگری

اولویــت اقتصــادی تیران بر محور صنعت گردشــگری 
قرارگرفته که چنین تصمیم گیری بر توســعه و اقدامات 
زیرســاختی شــهر اثر می گذارد به همین ســبب توسعه 
شــهری بر پایه این جریان قرارگرفته و مسئولان در این 
حوزه اقدامات عمرانی، خدماتی و فرهنگی را بر این اساس 
قرار داده اند. شــفیعی بابیان اینکه پیش بینی توسعه شهر 
و ارائه خدمــات بر پایه گردشــگری قرارگرفته، تصریح  
کرد: فرصت های ســرمایه گذاری پیش بینی و برآوردها و 

مطالبات در این خصوص مشخص شده که با چنین نقشه 
راهی، آینــده اقتصادی، اجتماعــی، فرهنگی و عمرانی 
شهر مشخص شده اســت. به گفته شهردار تیران، احیا و 
بازســازی آسیاب آبی، پروژه ســنگ فرش بافت قدیمی، 
نام گذاری های خیابان ها برای هویت شــهر، مســاعدت 
با پروژه های ســرمایه گذاری در این حوزه برای پیشرفت 
کار در حوزه گردشــگری اســت. او ادامه داد: آسیاب آبی 
در منطقه سرپل توسط تیم معماری باستانی احیاشده که 
پیش بینی یک پارک در جوار آن و بسترسازی برای حضور 
بخش خصوصی و ایجاد یک رســتوران سنتی با غذاهای 
محلــی برای آن صورت گرفته و برای دوران پســاکرونا 

آماده ارائه خدمت است.
Á  تحول اقتصادی تیران و کرون نیازمند توسعه

صنعت گردشگری
فرمانــدار تیران و کرون با اشــاره به اینکه کشــاورزی، 
گردشــگری و صنعت ســه رکن توســعه اقتصادی این 
شهرســتان محسوب می شــوند، گفت: تحول اقتصادی 
با ایجاد شــغل، تولید و افزایش درآمد کسبه و همچنین 
ســرمایه گذاری در این منطقه بیشــتر بر پایه کشاورزی 
با کشــت های نویــن و کم مصــرف آب و رونق صنعت 
گردشــگری اســت. مجید حججی بابیــان اینکه هوای 
پاک تیران و دوری از آلایندگی ها یک فرصت به شــمار 
می رود، خاطرنشان کرد: توســعه صنعتی و کارخانه های 
تولیــدی آلاینده را در نظر نداریــم و مجوزی برای این 
دســته از فعالیت ها صادر نخواهیم کرد. او ادامه داد: باید 
از زمینه های سازنده و کارآمد این منطقه مثل جاذبه های 
تاریخی و طبیعی برای رشد اقتصاد استفاده کرد و با چنین 
ظرفیت هایی دلیلی برای راه اندازی کارگاه و مراکز صنعتی 
و آلاینده وجود ندارد. فرماندار تیران و کرون بابیان اینکه 
برخی از دســتورالعمل ها و برخوردهای سلیقه ای مانع از 
ســرمایه گذاری در این حوزه می شود، تصریح  کرد: تغییر 
نگرش در بین برخی از مدیران ارشــد استانی و کشوری 
برای رفع چالش های پیش روی صنعت گردشــگری باید 
ایجاد شود که در این خصوص نشست هایی با معاون امور 
اقتصادی استانداری برگزارشده و از مدیریت عالی استان 
برای برون رفت از این مشــکلات درخواست شده است. 
او اضافه کرد: شــهرداری تیران برای رونق گردشــگری 
برنامه ریزی و اقدامات زیرســاختی انجام داده و فرصت 
برای ســرمایه گذاری فراهم شده اما باید مردم نیز در این 
خصوص ســهم خود را ایفا کنند و نسبت به این عرصه 

متناسب با ظرفیت ها وارد شوند.

محققـان دسـتگاهی ابـداع کرده انـد کـه به انـدازه یک 
کارت کوچـک اسـت و با جمـع آوری انرژی سـیگنال های 
دسـتگاه های  اینترنـت  پنجـم  نسـل  الکترومغناطیسـی 

کوچـک و حسـگرها را فعـال می کنـد.
بـه گـزارش مهـر بـه نقـل از نیواطلـس، گروهـی از 
محققـان دانشـگاه جورجیا تک با کمک فنـاوری پرینت ۳ 
بعدی یک آنتن یک سـو سـاز به اندازه یـک کارت کوچک 
ابـداع کرده انـد کـه می تواند انـرژی الکترومغناطیسـی را از 
سـیگنال های ۵G جمـع آوری کنـد و آن را بـرای بـه کار 
انداختـن دسـتگاه ها به کار گیـرد. به این ترتیب شـبکه های 
نسـل پنجـم اینترنت همراه به شـبکه های بی سـیم توزیع 
بـرق تبدیـل می شـوند. ارتباطـات بی سـیم انـرژی زیادی 
در هـوا ایجـاد می کننـد و طـی سـال های قبـل تحقیقاتی 
 ۵G بـرای جمـع آوری آن انجام شـده اسـت؛ امـا ارتباطات
فرصـت جدیـدی را ایجـاد می کنند. محققـان جورجیا تک 
در تحقیـق خـود دراین بـاره نوشـته اند: فنـاوری ۵G برای 
ارتباطـات سـریع و بـا تأخیـر اندک ابداع شـده اسـت. برای 
ایـن منظـور از موج هـای فرکانـس میلی متـری اسـتفاده 
می شـود. به طـور ناخـودآگاه سـاختار ایـن فنـاوری نوعـی 
شـبکه توزیـع بـرق بی سـیم ایجـاد می کنـد کـه قـادر به 
فعـال کـردن دسـتگاه ها در محـدوده ای بسـیار فراتـر از 
توانایی هـای فعلی اسـت. محققان بـا اسـتفاده از قطعه ای 
بـه نـام لنـز راتمـن در وسـط یـک کارت ایـن فنـاوری را 
ممکـن کردنـد. لنزهای راتمـن در حوزه امـواج میلی متری 
به عنـوان یـک ابـزار تشـکیل دهنده اشـعه بـه کار می روند 

کـه به طـور مؤثـر یـک پرتـو بـزرگ و بـا زاویه باریـک از 
آنتـن را بـه مجموعـه ای از پرتوهـا تبدیـل می کننـد کـه 
زاویـه گسـترده تری را در بـر می گیـرد. به عنوان مثـال این 
پرتوهـا به دسـتگاه های راداری اجـازه می دهنـد، اهداف را 
در جهـات مختلـف بـدون نیاز بـه چرخش یـا حرکت خود 
رادار ببیننـد. بـه گفتـه محققـان بـا افـزودن لنـز راتمن به 
طـرح مذکـور می تـوان انـرژی را در هر جهتـی جمع آوری 

کـرد. ایـن سیسـتم قـادر اسـت در مقایسـه بـا نمونه های 
مشـابه ۲۱ بـار برق بیشـتری جمع آوری کنـد. البته قابلیت 
جمـع آوری بـرق این سیسـتم هنـوز اندک اسـت. به گفته 
محققان سیسـتم مذکور می تـوان از یک فرسـتنده ۵G از 
فاصلـه ۱۸۰ متـری حـدود ۶ میکـرو وات بـرق جمع آوری 
کـرد. ایـن میـزان بـرق بـرای فعـال کـردن حسـگرها و 

دسـتگاه های کوچـک کافی اسـت.

تحول اقتصادی تیران و کرون نیازمند توسعه صنعت 
گردشگری

شبکه های 5G به شبکه توزیع برق تبدیل می شوند

یکی از دانشجویان رشته باستان شناسی که پایان نامه 
با  کودکان  میان  صحیح  ارتباط  موضوع  به  را  خود 
باستان شناسی و میراث فرهنگی اختصاص داده، ضمن 
توجه  ضرورت  از  خود،  تحقیق  انجام  مراحل  شرح 
شهرداری و اداره کل میراث فرهنگی اصفهان؛ شهری 
این  به  را دریافت کرده،  که عنوان دوستداریِ کودک 

مقوله مهم می گوید.
منا جمدیان، دانشجوی رشته باستان شناسی دانشگاه 
هنر اصفهان، میراث فرهنگی را تجلی منحصربه فردی 
از دستاورد بشری می داند و در گفت وگو با ایسنا اظهار 
می کند: ازآنجاکه اماکن و محوطه های تاریخی_فرهنگی 
میراث  ازآنجاکه  و  است  خطر  معرض  در  همواره 
برجای مانده، هویت و گذشته هر ملتی است، همگان در 
برابر حفاظت و حراست از آن مسئول هستند. او می گوید: 
علاوه بر آسیب های طبیعی و غیر عامدانه، حفاری های 
رخ داده،  انسان   دست  به  که  تخریب هایی  و  غیرمجاز 
باعث از بین رفتن محوطه های باستانی و بخشی از تاریخ 
و فرهنگ کشور شده و در این شرایط، ارائه یافته های 
اقدامات  مهم ترین  از  مردم،  عموم  به  باستان شناسی 
مسئولیت  و  آگاهی  سطح  افزایش  راستای  در  لازم 
جامعه نسبت به شناخت و حفاظت از میراث فرهنگی 
برجای مانده است، چراکه میراث باارزش  جامعه تنها از 
این طریق مراقبت و حفظ می شود. این دانشجو معتقد 
است جامعه ای که شناخت گذشته را راهی برای ساختن 
آینده ای بهتر می داند، فعالیت های باستان شناسی را مهم 
و ضروری دانسته و تلاش می کند در راستای بسط و 
توسعه فعالیت های باستان شناسی و حفاظت از میراث 
توضیح  ادامه  در  جمدیان،  بردارد.  گام  خود  فرهنگی 
می دهد: یکی از مهم ترین راهکارهایی که در رابطه با 
ارتباط  ایجاد  دارد،  وجود  جامعه  آگاهی  افزایش سطح 
میان کودک و میراث فرهنگی است. کودکان یکی از 
مهم ترین مخاطبان و در حقیقت دروازه ورود به خانه ها از 
طریق تأثیرگذاری بر رفتار دیگر اعضای خانواده هستند. 
آن ها با شناخت صحیحی که از همان ابتدا نسبت به 
دست  به  خود  سرزمین  فرهنگ  مختلف  جنبه  های 
می آورند، به تاریخ و شواهد تاریخی آن علاقه مند شده و 
پی می برند که چرا باید میراث برجای مانده را شناخت و 
از آن محافظت کرد. او تصریح می کند: این واقعیت تلخ 
وجود دارد که میراث فرهنگی باوجود تنوع و جذابیت 
بالا به درستی به مردم معرفی نشده و نسل امروز به قدر 
کافی با میراث فرهنگی شهر و کشورشان آشنا نیستند. 
اصفهان  هنر  دانشگاه  باستان شناسی  رشته  دانشجوی 
می گوید: موضوع میراث فرهنگی و کودک، در بسیاری 
از کشورها به صورت کاملًا جدی و تخصصی در حال 
رشد و اجرا است. باستان شناسان متخصص که البته خود 
به ارتباط و تعامل با کودکان علاقه مند هستند، در این 
زمینه فعالیت های بسیاری را انجام داده اند تا کودکان در 
فضایی متفاوت و کاملًا جذاب با مفاهیم باستان شناسی 
و میراث فرهنگی آشنا شوند، اما متأسفانه این موضوع 
بااهمیت در کشور ما، باوجود برخورداری از قابلیت های 
بسیار غنی آثار فرهنگی ملموس و غیرملموس به شکل 
از  زیادی  فاصله  همچنان  و  دیده شده  انگشت شمار 
استانداردهای جهانی دارد. او تأکید می کند: فعالیت های 
پراکنده ای انجام شده که قابل تقدیر و ستایش است اما 
تمامی این فعالیت ها متکی به فرد بوده و این در حالی 
از تداوم  این فعالیت ها زمانی است که  تأثیر  است که 
سیاست گذاری های  و  برنامه ریزی  با  و  باشد  برخوردار 
دقیق، در سراسر کشور اجرا شود.      به عقیده جمدیان، 
آشنایی کودک با میراث فرهنگی و برقراری تعامل با 

آن، در درجه اول بر دوش باستان شناسان این حوزه و 
بعدازآن بر عهده مدارس، دانشگاه  ها و متصدیان میراث  
گامی  موجود،  توانایی  های  با کمک  تا  است  فرهنگی 
اساسی در جهت شکل  گیری و رشد هویت ملی آنان 
برداشته شود. پژوهشی که این دانشجو آن را از پاییز 
با  خود  پایان نامه  قالب  در  و  کرده  شروع  سال ۱۳۹۶ 
کودکان  میان  صحیح  ارتباط  ایجاد  »ضرورت  عنوان 
با  با باستان شناسی و میراث فرهنگی  )۷ تا ۱۳ سال( 
از آن دفاع کرده  توجه به شیوه های آموزش تعاملی« 
است، قصد دارد نوعی ارتباط و تعامل صحیح و جامع 
با کودکان در راستای آشنایی با باستان شناسی، میراث 
فرهنگی و میراث ناملموس ایجاد کند. او مراحل انجام 
پژوهش خود را این گونه شرح می دهد: پس از مطالعه 
و بررسی تجارب خارجی و برخی از برنامه هایی که در 
داخل کشور انجام شده بود، همچنین بررسی مطالعات 
روانشناسی کودک و روش های  بسیاری که در زمینه 
آموزشی انجام شده، مشخص شد که آموزش های نوین 
مبتنی بر تجربه ها و راهکارهای عملی می تواند جایگزین 
طریق   این  از  تا  باشد  مستقیم  آموزش  برای  مناسبی 
کودکان در فضایی متفاوت و به صورت ملموس و عینی 
با میراث فرهنگی و باستان شناسی آشنا شده و بتوانند 
آن را ببینند، حس و لمس کنند. جمدیان، خاطرنشان 
می کند که برگزاری کارگاه هایی میدانی و مدارس بومی 
و منطقه ای در کشورهای خارجی و برخی کارگاه های 
ازجمله  کشور  داخل  در  کودک  برای  باستان شناسی 
اجراشده  زمینه  این  در  تاکنون  که  است  فعالیت هایی 
است. دانشجوی دانشگاه هنر اصفهان که پس مرحله 
مطالعاتی تحقیقات خود، در بخش عملی، مجموعه ای از 
فعالیت ها در حوزه باستان شناسی، موزه، اصفهان شناسی و 
کمپ های تابستانی برای کودکان، به ویژه کودکان روستا 
را برنامه ریزی و اجرا کرده، دراین باره توضیح می دهد: 
در پاییز و زمستان سال ۱۳۹۷ کارگاه هایی در راستای 
در  موزه  و  باستان شناسی  مفاهیم  با  کودکان  آشنایی 
محل مدرسه طبیعت و موزه هنرهای تزئینی و همچنین، 
در بهار و تابستان سال ۱۳۹۸ کمپ باستان شناسی در 
کنار محوطه کاوش برای دبستان های دخترانه و پسرانه 
روستای کفرود واقع در شهرستان ورزنه برگزار و سبب 
شد تا کودکان شهر و روستا در فضایی تعاملی و ملموس 
با میراث فرهنگی و باستان شناسی آشنا شوند و احساسی 
متفاوت را تجربه کنند. او در پاسخ به این سؤال که آیا 
پژوهش انجام شده در حد یک پایان نامه خواهد ماند یا 
خیر؟ می گوید: در حال حاضر پس از بررسی تجارب و 
تحلیل بازخورد فعالیت های عملی در این زمینه، طرحی 
جامع و خلاق از فعالیت های مختلف در حوزه میراث 
اجراست  و  تدوین  حال  در  کودکان  برای  فرهنگی 
تا بتوان از این طریق احساس و خاطره ای متفاوت از 
میراث فرهنگی را در ذهن کودکان رقم زد. جمدیان، 
این احساس و خاطره می تواند تعلق،  معتقد است که 
تعهد و مسئولیت پذیری نسبت به حفاظت و نگهداری 
با  و  کرده  نهادینه  کودکان  در  را  فرهنگی  میراث  از 
برنامه ریزی و طراحی فعالیت ها و برنامه های خلاقانه، 
رشد فکری و فرهنگی کودکان را به دنبال داشته باشد. 
این دانشجوی باستان شناسی، در پایان یادآور می شود: با 
توجه به اینکه اصفهان به تازگی به عنوان شهر دوستدار 
کودک معرفی شده، توجه و حمایت سازمان های مرتبط 
ازجمله شهرداری و اداره میراث فرهنگی به این مقوله 
می تواند نقش مؤثری در برگزاری و تداوم برنامه ها و 
طرح های مرتبط با میراث فرهنگی و کودک داشته باشد 

و اثربخشی آن را دوچندان کند.

۹ مسـتند انیمیشـن سرگذشـت مفاخـر ایـران 
از سـوی کانـون زبان ایـران با مشـارکت معاونت 
و  کـودکان  فکـری  پـرورش  کانـون  فرهنگـی 
نوجوانـان تولیـد شـد و در اختیار مراکـز کانون در 

سراسـر کشـور قـرار گرفت.
بـه گـزارش روابـط عمومـی و امـور بین الملل 
کانـون، ایـن مجموعه باهـدف آشـنایی نوجوانان 
بـه  آنـان  معرفـی  و  مشـاهیر  بازندگـی  ایـران 
زبان هـای زنـده دنیا تولیدشـده اسـت. بـر همین 
اسـاس ایـن مجموعه که شـامل زندگـی بزرگانی 
شـهید  سـلیمانی،  قاسـم  حـاج  شـهید  چـون 
حافـظ،  طباطبایـی،  علامـه  چمـران،  مصطفـی 
محمـود  پروفسـور  رازی،  زکریـای  امیرکبیـر، 
حسـابی، ابوعلـی سـینا و پرویـن اعتصامی اسـت 
روایتـی مختصـر و مسـتند گونـه از زندگـی آن ها 
ایـن مجموعـه  اسـت.  انیمیشـن  از  اسـتفاده  بـا 
عـلاوه بر زبـان فارسـی بـه زبان های انگلیسـی، 
عربـی و اسـپانیایی نیـز در حـال دوبلـه و انتشـار 
اسـت. پیش تـر نیـز، زندگـی شـهید حـاج قاسـم 
سـلیمانی به عنـوان اولین اثـر از ایـن مجموعه ی 
فاخـر، در سـالروز عـروج سـردار دل هـا، رونمایی 
و منتشـر شـد. آشـنایی بـا مفاخـر ایـران یکی از 
فعالیت هـای جـاری و عمومـی کانـون پـرورش 
فکـری در تمامـی مراکـز فرهنگـی هنـری، ویژه 
می توانـد  کـه  اسـت  مختلـف  سـنی  گروه هـای 
و  بـرای کـودکان  الگوسـازی  در  نقـش مهمـی 

نوجوانـان ایـران، ایفـا کنـد.

جای خالی میراث بانان کوچک در شهر 
دوستدار کودک

تولید 9 مستند انیمیشن 
از زندگی مفاخر ایران

دست از مس وجود چو مردان ره بشوی
تا کیمیای عشق بیابی و زر شوی

حافظ

زادروز رخشان بنی اعتماد کارگردان سینما سه جمله برای کسب موفقیت: بیشتر از دیگران بدان، بیشتر از 
دیگران کار کن، کمتر از دیگران انتظار داشته باش .

ویلیام شکسپیر

ستایش مخصوص خداوندى است که پروردگار جهانیان است.
حمد ۲

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

رئیــس اداره میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری اردســتان گفت: پرونــده میش چینی و 
میش شویی مهاباد اردستان جزو آثار ناملموس کشور 

ثبت شده است.
مهدی مشهدی در گفت وگو با فارس در اردستان 
اظهار کرد: مردم شــهر مهاباد از قدیم الایام به شغل 
دامداری مشــغول بوده اند و در همین راســتا پرونده 
دامداری شــهر مهاباد در چند قســمت در حال ثبت 
شــدن اســت، ثبت مهارت تولید لبنیات هم به عنوان 
میراث ناملموس ثبت شده اســت. رئیس اداره میراث 

فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری اردستان در ادامه 
گفت: پرونده میش چینی و میش شویی هم جزو آثار 
ناملموس کشور ثبت شده است؛ میش چینی در اواخر 
بهار با سنت های خاصی انجام می شود که از استخرها 
به عنوان حمام استفاده می شود و دامداران به نوبت این 
کار را انجام می دهند. او اظهار کرد: ایام عید در ورودی 
شــهر مهاباد دهکده عشایری و در کنار پارک جنگلی 
ایجادشده اســت؛ این دهکده در ستاد تسهیلات سفر 
مصوب شده است و مقررشده در طول ایام سال ادامه 

داشته باشد که شامل آلاچیق و سیاه چادرها است.

ثبت میش چینی مهاباد اردستان در میراث 
ناملموس کشور

قنـات  تنهـا  اردسـتان،  مـون  دوطبقـه  قنـات 
و  بی نظیـر  ویژگی هایـی  بـا  دنیـا  دوطبقـه 

اسـت. منحصربه فـرد 
به گزارش صداوسـیما؛ محقق و پژوهشـگر آثار 
تاریخی بابیـان اینکه قنات دوطبقه مون اردسـتان 
به عنـوان عجیب تریـن سـازه قناتـی دنیا شـناخته 
می شـود گفـت: آب در قنـات بالایـی و آب قنـات 
بـدون  زیـری روی هـم دیگـر حرکـت می کننـد 
اینکـه آب قنـات بالایـی در قنـات زیریـن نفوذی 
داشـته باشـد. محمدرضا صدوقی بابیـان اینکه این 
قنـات دارای دو نـوع آب متفـاوت اسـت گفت: آب 
قنـات بالایـی شـیرین و سـبک تر اسـت و معمولا 
برای مصارف آشـامیدنی و آب قنـات زیرین دارای 
آبـی سـنگین و گرم تـر، بـا امـلاح بیشـتر اسـت. 
عضـو انجمـن حافظـان میـراث کویـر اردسـتان 
بابیـان اینکـه طـول مسـیر قنـات از مـادر چـاه تا 
مظهـر آن حدود ۴ کیلومتر اسـت و در داخل شـهر 
اردسـتان اسـت کـه در ایـن مسـیر ۲۸ حلقـه چاه 
احداث شـده افـزود: مظهـر ایـن قنـات در محلـه 
مـون قرارگرفتـه کـه بافاصله ۲۰۰ متـر از یکدیگر 
ابتـدا آب قنـات رویـی و سـپس آب قنـات زیریـن 
ظاهـر می شـود. حسـین راد بـا اشـاره بـه اینکـه 
آب ایـن قنـات بـه سـه قسـمت تبدیل می شـود و 
برخـی ایـن تقسـیم بندی را بـه خواجه نصیرالدیـن 
طوسـی و برخـی به شـیخ بهایی نسـبت می دهند 
گفـت: یک قسـمت آن به روسـتای تلک آبـاد و دو 
قسـمت دیگـر بـرای آبیـاری باغ ها و مـزارع محله 
مـون اسـتفاده می شـود. کارشـناس آثـار تاریخـی 
قنـات  ویژگی هـای  دیگـر  از  اینکـه  بابیـان  نیـز 
دوطبقـه مون اردسـتان داشـتن تنها رختشـورخانه 
فعـال اسـتان اصفهان اسـت افـزود: یکـی دیگر از 
ویژگی هـای ایـن قنـات ایـن اسـت که اگر مسـیر 
آب رشـته اول مسـدود شـد آب بـه قنـات دومـی 
هدایت می شـود و اگر مسـیر رشـته دوم نیز گرفته 
شـد آب بـه رشـته قنـات اول هدایـت می شـود. 
باوجـود گذشـت ۵ سـال از ثبـت جهانـی قنـات 
عجیب تریـن  به عنـوان  اردسـتان  مـون  دوطبقـه 
سـازه آبـی جهـان هنوز دفتـر پایگاه جهانـی قنات 
دوطبقـه در اردسـتان راه انـدازی نشـده و می طلبد 
طـرح جامـع بازدیـد ایـن شـاهکار تاریخـی هرچه 
سـریع تر تهیـه و اجـرا شـود. قنـات دوطبقـه مون 
اردسـتان در ۲۶ تیر سـال ۱۳۹۵ به شـماره ۱۵۰۶ 

در فهرسـت آثـار جهانـی ثبت شـد.

بی نظیرترین قنات دنیا 
در اردستان


